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Zamenjava dotrajane salonitne strehe na ≈PleËnikovi« æelezniπki 
postaji v centru mesta Kamnik, ki se jo je obËinska uprava lotila v 
tem mesecu, je razburila arhitekta Tomaæa Schlegla, idejnega avtorja 
prenove æelezniπke postaje v muzej in delavnico za izdelovanje zna-
menitih kamniπkih majolk. Za uresniËitev projekta ≈Majolka bod’ po-
zdravljena«, ki bi zahteval tudi celovitejπo prenovo æelezniπke postaje, 
je æe prejπnja obËinska oblast priËakovala 400.000 evrov evropskega 
denarja, a na razpisu ni bila uspeπna. Kot je pojasnil æupan Marjan 
©arec, bodo zato za projekt kamniπke majolke iskali ustreznejπo 
lokacijo na bolj frekventni ©utni. V prostorih æelezniπke postaje pa 
naj bi v zaËetku prihodnjega leta zaæivel dnevni delovno-terapevtski 
center za osebe z motnjami v duπevnem zdravju. 

Zaradi dotrajanosti in preluknjane strehe na æelezniπki postaji je 
na veË mestih zamakalo streπno konstrukcijo, kar je resno ogroæalo 
obstoj objekta, zato se je obËina πe pred zimo odloËila, da streho 
prekrije z novo jekleno barvano kritino. S tem pa se ne strinja 
arhitekt Tomaæ Schlegl, ki trdi, da izbor cenene in konfekcijske plo-
Ëevine antracitno sive barve pomeni skrunitev identitete PleËnikove 
arhitekture. 

Na novinarski konferenci v sredo, 5. oktobra, je obËinska uprava sku-
paj s stroko pojasnila neutemeljene obtoæbe arhitekta Tomaæa Schlegla. 
Æupan Marjan ©arec, direktor obËinske uprave mag. Ivan Kenda, 
vodja ObmoËne enote Kranj Zavoda za varstvo kulturne dediπËine 
Slovenije Miloπ Ekar, mag. Maja Avguπtin, soavtorica restavratorskega 
naËrta Glanzove æelezniπke postaje, in projektant gradbenega naËrta 
ureditve æelezniπke postaje Smiljan Dobnikar so si bili enotni, da vsa 
dela potekajo korektno, skladno s projekti in soglasji pod strokovnim 
nadzorom. Na objektu nikdar ni bila predvidena bakrena streha, iz-
biro jeklene barvane kritine pa utemeljujejo kot ustrezno reπitev z 
estetskega vidika, predvsem pa zaradi trdnosti, ki najbolje kljubuje 
fiziËnim poπkodbam.

VeË na 3. strani.

Na prvi jesenski seji so svetnice in svetniki kamniπkega obËinskega 
sveta razpravljali kar o 15 toËkah dnevnega reda, zato se je seja zav-
lekla do poznih veËernih ur. Sprejeli so veËino predlaganih sklepov, 
med drugim je bila po vroËi razpravi nasprotnikov in zaveznikov 
dr. Andreja Eræen s 24 glasovi ZA ponovno potrjena za direktorico 
javnega zavoda Agencija za razvoj turizma in podjetniπtva Kamnik πe 
za en mandat. Svetnice in svetniki so najveË pozornosti namenili pred-
logu ustanovitve Javnega zavoda Agencija za razvoj πporta, turizma in 
podjetniπtva v obËini Kamnik, ki so ga zavrnili, in predlogu Odloka o 
javnem redu in miru v obËini Kamnik, ki po mnenju obËinskega sveta 
ne opredeljuje natanËno, kaj vse lahko upraviËeno vznemiri javnost in 
kaj ne. Pomembno mesto v razpravi svetnic in svetnikov ter v naπi za-
vesti pa je prav gotovo skrb za reπevanje potreb starejπih obËank in 
obËanov, zato je obËinski svet sprejel podporni model za reπevanje 
potreb starejπih, katerega konËni cilj je vzpostavitev Centra za po-
moË starejπim v obËini Kamnik.

Obπirneje na 2. in 3. strani. 

Letoπnje poletje je potekal æe 21. izbor ≈Naj kopaliπËe 2011«. 
Posluπalci radijske oddaje ≈Dobro jutro, Slovenija« so od aprila do 
sredine septembra oddali rekordnih 78.000 glasov za 103 slovenska 
kopaliπËa v πestih kategorijah. PrviË je potekalo tudi tekmovanje za 
≈Naj kamp«. Organizatorji, podjetje Alpe Adria Media Marketing, so 
v Ëetrtek, 22. septembra, razglasili, da so Terme Snovik v Tuhinjski 
dolini osvojile prvo mesto v kategoriji malih termalnih kopaliπË.

Direktor Term Snovik Matjaæ Konda pa je pred dnevi s πe 
enajstimi predstavniki turistiËnih namestitvenih kapacitet v go-

Kaj vse lahko  
vznemiri javnost

Zakaj jeklena in ne bakrena 
streha na Glanzovi  
(ne PleËnikovi) æelezniπki postaji?

Dragi bralci, prihodnja πtevilka Kamniπkega 
obËana bo med vami v petek, 21 oktobra. Rok 
za oddajo Ëlankov in fotografij je v petek, 14. 
septembra; zahvale in oglase pa lahko oddate 
πe v sredo, 19. oktobra, v uredniπtvu v Kamni-
ku, Glavni trg 23 (stavba med obËino in sodiπË-
em), tel.: 01/83 91 311, 041/662-450, e-naslov: 
sasa.mejac@siol.net. 

Kamniπki obËan lahko prebirate tudi v elek-
tronski izdaji na www.kamnik.si 

Letoπnja jesen je izjemna, pravzaprav sploh teæko govorimo o je-
seni, saj je bila v zadnjih dveh tednih izredno radodarna s sonËnimi 
in prav poletno toplimi dnevi. Vsepovsod je bil æivahen utrip, otroπki 
vriπË in smeh. Druæine, ljubitelji rekreacije in πporta so namreË kar 
nekako odloæili domaËa in ≈nenujna« opravila in izkoristili πe zadnje 
tople dni za rekreacijo in sprostitev v naravi. 

SonËni æarki so kot naroËeni v tem tednu otroka, ko se odvijajo 
razliËne prireditve za druæine in otroke. V vrtcu Tinkara na Ba-
kovniku so minulo sredo pripravili prijetno sreËanje malËkov in 
njihovih starπev z vzgojiteljicami na temo gibanja in preæivljanja 
prostega Ëasa v naravi. Skupaj so telovadili, tekli, iskali skrite pred-
mete, peli pesmice ... skratka bilo je luπtno!             SA©A MEJA»

Terme Snovik prejele prvo nagrado za  
Naj kopaliπËe 2011 in sklenile partnerstvo s Krvavcem

renjski regiji podpisal pogodbo z Rekreativno turistiËnim centrom 
Krvavec o skupnem nastopu na trgu in oblikovanju veËdnevnih 
turistiËnih paketov. Skupaj si obetajo veËji obisk, tako smuËiπËa, 
kot tudi veËjo zasedenost turistiËnih kapacitet. Eden izmed ciljev 
povezovanja je skupna predstavitev na tujih turistiËnih sejmih in 
borzah, osredotoËili se bodo na goste iz Hrvaπke, Srbije, Madæ-
arske, »eπke, Poljske ter seveda tudi domaËe goste, raËunajo pa 
tudi na bliæino letaliπËa. 

VeË na 7. strani.

OKULISTI�NI PREGLEDI
Okvirji za o�ala �e od 29.90 EUR

KAMNIK

www.optika.si tel 01 839 7500

15€

vsako nedeljo

po osebi

Maistrova cesta 13, Kamnik
Tel.: 01 / 830 31 00

e-mail: info@hotelkamnik.si
www.hotelkamnik.si

15
kk

5€55€55
k

15
kk  Pojejte kolikor želite za 15 € na osebo,

otroci od 4. leta dalje 6 €.

Pijaca se placa posebej.Poj j
otroocici
PiP jjPiPijj c

ot


kol
od 4 lleetd 4.4  l

plllpl cpll
d



med 11:30 in 15. urovvsakko nedeljone

mn

vvv

niikik

kk sii.s. ii PPPP Pojojoj jejejttete kk kk lolol kkkkoror žž ž ž llelel titititee azaza 11 115555
llolol kkikikoo

€€ nnaa ooseb€

vsakkoo nnnnneedddeellljjjjoonnneevvvvvsssaaakk 15155 uuuuuurrorororororo
meddmedmedmedmedmm 111 30:30:30:30 in in in 15 15 1555.. u uuuuurrrroro

dddd 11111111 3:3:33

Brunch

Najboljπi slovenski 
lokostrelci in 
lokostrelke v Kamniku

Kranj ska 3a
tel.: 01/831 04 81, 051/399 577

NAJCENEJE do 20. 10. 2011
• vgradne omare Alplux       -35%
• spalnice                                  do -30%
• kuhinje                                     do -30%
• otroške sobe                             -20%
• predsobe                               do -30%

TUDI KVALITETNO SLOVENSKO POHIŠTVO JE LAHKO POCENI!

V Mekinjah je na nogometnem stadionu 24. 
in 25. septembra potekalo Dræavno prvenstvo 
v lokostrelstvu FITA krog. Pod kamniπkimi 
planinami se je zbralo 106 najboljπih sloven-
skih lokostrelk in lokostrelcev iz 23 slovenskih 
klubov, ki so se v sonËnem in toplem vremenu 
pomerili v dveh slogih: z ukrivljenim in sestav-
ljenim lokom. Gledalci so bili priËa vrhunskim 
rezultatom in novim dræavnim rekordom, ki so 
jih dosegli prav kamniπki lokostrelci in loko-
strelke (na fotografiji).

VeË na 13. strani.
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Na prvi jesenski seji so svetnice in svetniki razpravljali kar o 15 
toËkah dnevnega reda, zato se je seja zavlekla do poznih veËernih 
ur. Sprejeli so veËino predlaganih sklepov, med drugim je bila po 
vroËi razpravi nasprotnikov in zaveznikov dr. Andreja Eræen s 24 
glasovi ZA ponovno potrjena za direktorico javnega zavoda Agencija 
za razvoj turizma in podjetniπtva Kamnik πe za en mandat. Svetni-
ce in svetniki so najveË pozornosti namenili predlogu ustanovitve 
Javnega zavoda Agencija za razvoj πporta, turizma in podjetniπtva 
v obËini Kamnik, ki so ga zavrnili, in predlogu Odloka o javnem 
redu in miru v obËini Kamnik, ki po mnenju obËinskega sveta ne 
opredeljuje natanËno, kaj vse lahko upraviËeno vznemiri javnost in 
kaj ne. Pomembno mesto v razpravi svetnic in svetnikov ter v naπi 
zavesti pa je prav gotovo skrb za reπevanje potreb starejπih obËank 
in obËanov, zato je obËinski svet sprejel podporni model za reπevanje 
potreb starejπih, katerega konËni cilj je vzpostavitev Centra za pomoË 
starejπim v obËini Kamnik.

Razvoj kamniπkega turizma ponovno 
zaupan dr. Andreji Eræen 

ObËinski svet je ponovno izkazal zaupanje dr. Andreji Eræen, saj jo je 
s 24 glasovi ZA ponovno potrdil za direktorico javnega zavoda Agencija za 
razvoj turizma in podjetniπtva Kamnik πe za en mandat. Marinka Moπnik, 
LTS - za Kamnik, je pri volitvah in imenovanjih podprla in potrdila po-
novno izvolitev dr. Andreje Eræen za direktorico in pozitivno ocenila 
njeno dosedanje delo in zasluge za razvoj turizma v Kamniku. Njenemu 
mnenju se je pridruæila veËina svetnic in svetnikov. 

VeË kuharjev v kuhinji VVZ Antona 
Medveda

Kot sta povedali Katarina ©Ëetinin Sever, viπja svetovalka za podroËje 
predπolske vzgoje, izobraæevanja in raziskovalne dejavnosti ter Renata Hojs, 
ravnateljica VVZ Antona Medveda, je zavod v πolskem letu 2010/2011 po 
odprtju nove vzgojno-varstvene enote KamenËek s petimi oddelki (v 
marcu) deloval s 55 celodnevnimi oddelki ter 1 poldnevnim oddelkom 
na 15 lokacijah. Z novim πolskim letom 2011/2012 bo VVZ Antona 
Medveda na 15 lokacijah oblikoval 54 celodnevnih ter 1 poldnevni od-
delek predπolske vzgoje in varstva, v katerih bo vkljuËenih 993 otrok. 
En oddelek v VVE Mavrica se namreË zapira zaradi poveËanega vpisa 
πoloobveznih otrok v O© Marije Vere, kjer je locirana enota Mavri-
ca. Iz predloga zavoda izhaja, da je imel v preteklem letu sistemiziranih 
manj delovnih mest kuharjev kot predpisujejo normativi in standardi. V 
kolikor se bodo med letom pokazale moænosti za odprtje razvojnega 
oddelka in πe ene nove enote v okviru VVZ A. Medveda, je v æe spre-
jeti sistemizaciji ta enota tudi predvidena pod imenom VVE Kapljica. 
Glede na πtevilo oddelkov in πtevilo vkljuËenih predπolskih otrok so s 
soglasnim sprejetjem predlaganega pravilnika o sistematizaciji delovnih 
mest svetnice in svetniki zagotovili ustrezne kadrovske pogoje, da se 
lahko v πolskem letu 2011/2012 sistemizira 168,5 delovnih mest. 

Starejπi ljudje naj ostanejo Ëim dlje  
v domaËem okolju

Kot nas je seznanila obËinska uprava ObËine Kamnik, smo tik pred 
vrati izjemne rasti populacije starejπih prebivalcev v svetu in doma. V ob-
Ëini Kamnik se zavedajo rasti deleæa starejπega prebivalstva, ki prinaπa 
πtevilne spremembe in izzive ter nalaga razvijanje novih oblik podpore 
in pomoËi. Veseli smo dejstva, da se odnos do staranja v naπi druæbi 
spreminja in obstaja vse veË projektov, ki so dobra pot za kvalitetnejπe 
medgeneracijsko sodelovanje. Tako se je ObËina Kamnik odloËila, da bo 
razvijala podporni model za reπevanje potreb starejπih, katerega konËni 
cilj je vzpostavitev Centra za pomoË starejπim v obËini Kamnik. 

Vse svetniπke skupine so pripravljeno πtudijo pozitivno sprejele, opo-
zicijski svetniki in svetnice (med drugimi Mateja Poljanπek, LDS, mag. 
Matej Tonin, NSi, ...) pa so opozarjali, da zgolj pohvale dolgoroËno ne 
bodo prinesle pozitivnih rezultatov in da bo obËina svojo podporo 
projektu pokazala z dolgoroËnim zagotavljanjem sredstev v obËinskem 
proraËunu za dejavnosti in aktivnosti za starejπe ter zavoda Oreli. Ma-
rinka Moπnik, LTS - Za Kamnik, se je med drugim zavzela, da bi v naπi 
obËini zagotovili veËje kapacitete za dnevno varstvo starejπih obËanov 
ter v prihodnosti uredili negovalno bolniπnico. Zvonimir Kolenik, SD, je 
opozoril, da glede na zakonske moænosti obËina lahko takπne dejavnosti 
financira samo preko razpisov za projekte.

Mag. Roman Rener, univ. dipl.ing. geod., Zavod Oreli, je opozoril, da 
ukrepi dræave ne bodo reπili operativnih teæav lokalnih skupnosti in 

8. seja ObËinskega sveta ObËine Kamnik

Kaj vse lahko vznemiri javnost
povedal, da se je v obËini Kamnik starejπe prebivalstvo od junija 2009 do 
avgusta 2011 poveËalo za 72 oseb oz. 5%. Poudaril je, da so πe posebno 
ranljiva skupina starostnikov ljudje z manjπimi prihodki, zato je nujna 
vzpostavitev informacijske toËke in svetovalne pisarne s poudarkom 
velike stopnje prostovoljstva, medgeneracijskega sodelovanja ter modu-
larna izgradnja sistema. Mag. Rener je predstavil tudi finanËno strukturo 
modela: ≈»e v prostovoljsko delo mladih s starejπimi na domu vloæimo cca. 
50.000 evrov letno, potem se nam pri 16 osebah æe povrnejo vloæeni stroπki.« 
Martina Ozimek, mag. druæb. inf., direktorica zavoda Oreli je predstavila 
dva modula, kot prvi je znotraj Info toËke za starejπe, kar pomeni da 
si ostareli ali njihovi svojci lahko preko æe delujoËe spletne strani in 
modula ≈Prostovoljci« naroËijo prostovoljca na dom. In drugi je mo-
dul Mnenje, kjer lahko obËani damo povratno informacijo in mnenje 
o sistemu. Oba modula prinaπata s seboj rezultate v smislu razvoja 
prostovoljskih skupin, medgeneracijskega sodelovanja in izobraæevanja, 
izmenjave idej in izkuπenj, povezovanja z obËinami. 

Ne bo veË dobesednega zapisa s sej 
obËinskega sveta

Sprejete so bile spremembe Poslovnika ObËinskega sveta ObËine 
Kamnik. Ena bistvenih novosti poslovnika je, da se bodo v bodoËe 
zvoËni in avdio-video posnetki seje objavili na spletni strani obËine, 
saj gre za vsebino, ki zanima πirπi krog obËanov. Poleg tega so seje 
praviloma javne in ni nobenega razloga, da bi se dostop do zvoËnega 
oz. avdio-video zapisa omejeval. Ne bo pa veË dobesednega zapisa 
oz. magnetograma s sej obËinskega sveta. Po vroËi razpravi svetnice 
in svetniki pri tej toËki niso podprli predloæenega amandmaja obËinske 
uprave, ki so ji oËitali, da ga je predloæila mimo dogovora in uskla-
jevanj z vsemi svetniπkimi skupinami. Po tem amandmaju bi se glede 
prijavljanja k besedi izenaËilo svetniπke skupine, ki imajo veË kot enega 
svetnika s tistimi, ki imajo le enega. Mag. Matej Tonin, NSi: ≈To je zame 
sporno! Svetniπke skupine in samostojni svetniki morajo mnenje predstaviti 
sami! Lahko razpustimo tudi obËinski svet, lahko uvedemo dopisne seje in 
lahko je æupan sam za vse!« je bil nazoren Tonin, ki je v amandmaju 
videl ≈diverzantsko akcijo« obËinske uprave in zniæevanje æe sprejetih 
demokratiËnih standardov, zanimivo pa je, da so nasprotno predvsem 
v manjπih koalicijskih strankah (SLS in Zares, ki imata vsaka enega 
svetnika) ravno v izenaËitvi samostojnih svetnikov in svetniπkih skupin 
videli veËjo demokratizacijo. Anton Iskra, DeSUS, se je strinjal, da v 
imenu svetniπke skupine lahko govori vodja. Proti koncu razprave je 
kazalo, da bi lahko zaradi predlaganega amandmaja padel celotni pred-
log sprememb poslovnika in je æupan tik pred glasovanjem amandma 
umaknil. Tako je bil sklep o spremembah poslovnika obËinskega sveta 
sprejet z glasovi vseh navzoËih 28 svetnikov soglasno. 

Kultura in πport z roko v roki brez teorije 
zarote ali kako se ≈elegantno znebiti« 
potrjene direktorice ATP  

S tem odlokom je ObËina Kamnik kot ustanoviteljica javnega za-
voda ≈Agencija za razvoj turizma in podjetniπtva v obËini Kamnik« 
(v nadaljevanju: agencija) æelela razπiriti dejavnost agencije na podroËje 
πporta za izvajanje nacionalnega programa πporta, aktivnosti πporta in 
rekreacije, za upravljanje, urejanje in vzdræevanje πportnih objektov 
v obËini Kamnik, za opravljanje administrativnih, strokovnih, organi-
zacijskih, tehniËnih in drugih del na podroËju πporta in rekreacije na 
obmoËju obËine Kamnik. Na podlagi zakona bi morali podroËje πporta 
in kulture na podoben naËin urediti æe pred nekaj leti. 

VroËa in dolgotrajna razprava svetnikov in svetnic o razlogih in 
namenu razπiritve dejavnosti obstojeËega javnega zavoda je prinesla 
konËno odloËitev, da so ta predlog odloka z izenaËenim izidom glaso-
vanja 14:14 zavrnili. Ker odlok ni dobil veËine navzoËih svetnikov ni bil 
sprejet. V dolgi razpravi so bile kritike opozicije (LTS za Kamnik, NSi, 
LDS, SNS in SMS-ZE) na predlagani predlog povezane predvsem s 
tem, da je v njem videla poskus elegantne zamenjave pravkar ponovno 
potrjene direktorice ATP dr. Andreje Eræen z mesta direktorice, zlasti 
pa je predlagateljem oËitala, da so se odpravljanja nezakonitosti lotili 
pomanjkljivo, saj z odlokom urejajo samo vpraπanje πporta, kulturo, 
kjer ravno tako vlada nezakonito stanje, pa trenutno πe ne reπujejo. 
ObËinski upravi so oËitali nerazumno hitenje pri sprejemanju odloka, ne 
da bi se pri tem posvetovali z ustreznimi institucijami in odgovornimi 
πportnimi delavci. Po mnenju opozicije je tako zavrnjeni odlok nova 
priloænost za tehtnejπi razmislek o urejanju πporta in kulture v naπi 
obËini in da pripravi dosti bolj kvalitetno in πirπo razpravo o moænih 
reπitvah æe veË let trajajoËega nezakonitega stanja tako na podroËju 
πporta kot tudi kulture.

Odgovori obËinske uprave  
na opozicijske kritike 

Po razpravi svetnikov sta vodja oddelka za druæbene dejavnosti 
Vesna Krmavnar in vodja oddelka za finance Martina Bajde glede na 
oËitke pri pripravi odloka odgovorili, da so pri predlogi odloka natanËno 
preuËili finanËne posledice in ugotovili, da jih ni, saj obËina æe sedaj na-
menja okoli 800.000 ¤ letno za podroËje πporta oz. vzdræevanja objektov 
razliËnim πportnim druπtvom. Dejstvo, da niso vkljuËili v odlok πe 
kulture so obrazloæili z dejstvom, da kultura ni tako pereË problem, 
ker se veËina kulturnih domov in druπtev vzdræuje sama brez obËinske 
pomoËi, v πportu pa je to ravno obratno. Obe sta zavrnili tudi direktne 
oËitke, da bi se s predlaganim odlokom kakorkoli ruπilo direktorico ATP 
dr. Eræenovo. 

Iz razprav svetnikov:
Julijana Bizjak Mlakar, SD: ≈ObËina Kamnik nima denarja kar za 

tri javne zavode - za πport, za turizem in za kulturo. Poleg tega za-
konodaja narekuje takπno spremembo oz. uskladitev, zato je to edina 
racionalna reπitev ta hip. Skupno upravljanje bi bilo tako dobrodoπlo.« 
Zvonimir Kolenik, SD je povedal, da je bilo imenovanje Eræenove æe na 
zaËetku jasno opredeljeno in sicer DO preoblikovanja Javnega zavoda 
- kar je ZDAJ - zato tu ne vidi nobene teorije zarote ter podprl zdru-
æitev podroËij. Janez BalantiË, ZARES: ≈Prva obravnava je namenjena 
temu, da predlagamo pozitivna mnenja in reπitve, ki bodo v dobro 
vseh. Poenotenje delitve dela, stroπkov,... sinergija takπnega delovanja 
se bo poznala v naπi bilanci, kar je v teh globalnih kriznih Ëasih zelo 
pomembno. Turizem in πport sta simbiozni dejavnosti! Turizem in πport 
se prepletata in dopolnjujeta.« 

≈Starostno skupino najstarejπih sestavljajo osebe, ki so æe dosegle 
starost 80 let in veË. Ta starostna skupina se na leto poveËa za 3,8% 
in predstavlja veË kot desetino (11%) πtevila vseh starejπih prebival-
cev sveta. Do sredine 21. stoletja bo po priËakovanjih æe petina vseh 
starejπih ljudi dosegla starost 80 let ali veË. ©tevilo stoletnikov - teh 
je bilo v letu 1999 pribliæno 145.000 - se bo do leta 2050 poveËalo za 
15-krat, na 2,2 milijona. Povedano drugaËe: deleæ oseb, starih nad 
60 let, ki danes obsega nekaj manj kot 11% od 6,9 milijarde sveto-
vnega prebivalstva (739 milijonov leta 2009), se bo do leta 2050 po 
predvidevanjih poveËal na 22% oz. in jih bo predvidoma 2 milijardi 
(ko bo po predvidevanjih vseh prebivalcev nekaj veË kot 9 milijard). 
Skoraj vsak 10. prebivalec pa bo takrat star æe veË kot 80 let. »e bo 
rodnost πe naprej upadala, bo do leta 2050 v svetu prviË v zgodovini 
veË starejπih ljudi kot otrok.«

Napoved za Slovenijo in ukrepi ObËine Kamnik
Eurostat je v konvergenËnem izraËunu πtevila prebivalcev v EU za 

Slovenijo za leto 2060 napovedal 1.778.573 prebivalcev (zmanjπanje 
za pribliæno 300.000 prebivalcev v primerjavi z letom 2010, (Vertot, 
2008). Novi koncepti v dræavah EU gredo v smeri deinstitucionalizacije 
oskrbe za starejπe in prehod na sploπno oskrbo na naËelih lokalne 
oskrbne dejavnosti (community based care). Temelj medgeneracij-
skega sodelovanja je visoka stopnja prostovoljnosti,delitev dela in 
medsebojna pomoË ter pomoË πirπe skupnosti (dræava, obËina, pre-
bivalci). Na podroËju obËine je nujno razviti model za reπevanje po-
treb starejπih, ki bo uËinkovit in stroπkovno sprejemljiv. Odgovore 
moramo skupaj poiskati vse generacije, naπ rezultat pa mora temeljiti 
na dialogu in medsebojnem sodelovanju. Energijo in sredstva obËine 

Kamnik bo v prihodnosti potrebno usmeriti v vzpostavitev Centra za 
pomoË starejπim, ki bo vkljuËeval informacijsko toËko s podpornimi 
moduli, svetovalno pisarno, razvoj skupin za samopomoË in prosto-
voljno delo, razvoj alternativnih oblik bivanja, uporabo novih IKT 
(informacijsko komunikacijska tehnologija) reπitev, razvoja novih 
storitev, vzpostavitev sistema izobraæevanja ter ozaveπËanja o lastni 
skrbi za preæivljanje aktivne in kvalitetne starosti. 

Kaj bo prineslo staranje prebivalstva?
Staranje prebivalstva bo dræave Evropske unije razliËno prizadelo. 

PriËakovana rast stroπkov v deleæu BDP do leta 2060 v dræavah, ki jih 
bo staranje prebivalstva najbolj prizadelo, umeπËa Slovenijo skoraj 
povsem na vrh (na tretje mesto, stran 168: Luksemburg, GrËija, Slo-
venija, Ciper, Malta, Romunija, ©panija ...- glede na poroËilo Ageing 
Report (Economic Policy Committee and European Commission April 
2009, dostopno na http://ec.europa.eu/economy_finance/publicati-
ons/publication14992_en.pdf)

Kaj se bo dogajalo s prebivalstvom Slovenije?
V naslednjih 50 letih se bo zelo pomembno spremenila starostna 

sestava prebivalstva Slovenije. Leta 2010 so starejπi (stari 65 ali veË 
let) predstavljali 16,5 % prebivalstva, leta 2060 pa bo v tej starostni 
skupini skoraj vsak tretji prebivalec Slovenije. Deleæ otrok (mlajπi od 
15 let) se bo dobrih 10 let πe nekoliko zviπeval, nato pa bo zaËel 
upadati. Leta 2060 bo od 100 delovno sposobnih prebivalcev (stari 
15 do 64 let) odvisnih skoraj 58 starejπih in 25 otrok (2010: 24 oz. 
20). (Vir: podatki SURS: Objava 17. junij, 2011)

StatistiËni pogled na staranje v svetu 
po Vertotovi (2009)

Kaj so na temo skrbi za starejπo populacijo 
povedali kamniπki svetniki in svetnice?

Rudi Verπnik, SDS: ≈Starejπi so najraje doma, v domaËem okolju 
in razne institucije nikoli ne bodo mogle zadostiti potrebam starajoËe 
se druæbe, saj so domovi ostarelih med drugim predragi za finanËno 
ranljivo populacijo. Organizirati moramo mladino k prostovoljstvu æe 
v O© in srednjih πolah, jim dati priloænost, da postanejo prostovoljci 
ter spodbuditi vse tiste, ki so vkljuËeni v javna dela in pomagajo pri 
tej dejavnosti, da bodo ti centri lahko zaæiveli in æiveli z minimalnimi 
moænimi stroπki. Le na tak naËin je smiselno to dejavnost πiriti.« 

Mateja Poljanπek, LDS: ≈Prava pot! Generacije, ki prihajajo so 
vedno bolj aktivne in æelijo ostajati v domaËem okolju in ne æelijo v 
domove starostnikov. ObËina si mora postaviti zavezujoËe cilje in 
stabilnost tega modela.« 

Joæe Zagorc, LTS- za Kamnik: ≈Ta del populacije je najbolj ran-
ljiv. Zgradili smo vrtce za otroke, πole, domove upokojencev, vendar 
istoËasno pozabili na medgeneracijske odnose in socialne povezave. 
Mlajπi ljudje bodo poskuπali reπevati finanËne probleme tudi na raËun 
starejπih.« 

Marinka Moπnik, LTS - za Kamnik: ≈Dobro pripravljen program! 
Mlajπim moramo dopovedati, da starejπi niso le breme mlajπim, saj 
izkuπnje starejπih bogatijo tudi mlade. Celostno moramo misliti na 
staranje ljudi v obËini Kamnik.« 

Matej Tonin, NSi: ≈Trenutek resnice bo priπel pri sprejemanju ob-
Ëinskega proraËuna za naslednja leta! OdloËiti se je treba v naprej - Ëe 
damo neka zagonska sredstva na zaËetku, moramo stvar peljati v pri-
hodnosti in vzpostavljenega programa ne smemo prekiniti.« 

Zvonimir Kolenik, SD: Potrebe starejπih v naπi obËini so zelo 
razliËne - pomoË na domu, dom za ostarele, ta program pa je do-
datna moænost, da se potrebe ostarelih zadovolji in istoËasno se daje 
moænost tistim, ki imajo notranjo potrebo, da pomagajo ostarelim 
prostovoljno. Tako tisti, ki daje in tisti ki prejeme, pridobita dvakrat! 
Prostovoljstvo je zaæeleno pri mladih zaradi njihove vzgoje, starejπi 
pa tako pridobijo sogovornika.« 

OCVIREK S SEJE:

Svetniπko vpraπanje za 1 milijon evrov
Janez BalantiË, ZARES: ≈Vpraπanje za 1 milijon evrov za LDS, ki 

so navajali ogromne stroπke take zdruæitve: A veste, da æe sedaj 
plaËujemo za to podroËje 842.000 evrov? Preberite si dobro obËin-
ski proraËun in Ëe uporabljate πtevilke, jih uporabljajte tako, da ne 
bodo zavajale! Trdim, da prinaπa zdruæevanje neko simbiozo.«

Rudolf Pfaifar, LTS - za Kamnik: ≈Poleg turizma smo imeli Podjetniπtvo, 
ki ni πlo dobro, zdaj pa bi radi priklopili πe πport. Te dejavnosti nikakor 
ne sodijo pod isto streho. Turizem moramo obravnavati vedno bolj 
profesionalno! Tudi okoliπke obËine so bile vesele, da je v Kamniku pro-
fesionalno organiziran TIC in so se nanj zanaπali. Potrebno bo uskladiti 
in tehtno urediti ta odlok, ki trenutno vsebuje cel kup pomanjkljivosti, 
npr. manjka finanËna konstrukcija plana! ObËinska uprava naj naπtudira 
optimalen odlok, da bomo lahko tudi mi stali za njim.« Nina Mavrin, 
SNS: Ni nobenega argumenta, ki bi jo v gradivu prepriËal in ocenjuje, da 
je pripravljeno pomanjkljivo, saj ni podatka koliko bo takπna zdruæitev 
prinesla stroπkov in kakπen je novi kadrovski organigram. 

Joæe Zagorc, LTS- za Kamnik: ≈PreveË bo dejavnosti pod isto streho. 
Nimajo moænosti, da bi se vsi razliËni profili (kulturnik, turistiËni 
delavec, πportni delavec in podjetnik) lahko uspeπno dogovorili o po-
enotenju projektov.« 

Julijana Bizjak Mlakar, SD: ≈Skupno pri vseh razpravljalcih je bilo, da 
nam je turizem nadvse pomemben in verjamemo v dr. Eræenovo, da 
bo πe naprej uspeπna pri svojem delu. Vendar pa sta nam pomembna 
tudi kultura in πport. Kar se tiËe dilem glede prikljuËitve - nimamo 
subjektov, ki bi jih prikljuËili. Javno zasebno partnerstvo - nimamo po-
gojev, tudi druπtev ne moremo prikljuËevati. OdloËitev je le ali gremo 
v veË zavodov ali v en zavod.« 

Damjan Hribar, SDS: ≈Ta odlok je bil pripravljen æe dve leti, pa ga 
prejπnje vodstvo ni dalo pred obËinski svet iz neznanih razlogov. Odlok 
bomo podprli, da ne bo v nezakonitem stanju.« 

Zvonimir Kolenik, SD: Ustanavljanje posebnega zavoda zahteva veliko 
veË stroπkov, kot zdruæevanje. PriËakuje pa reπitev tudi za kulturo.«

LuË na naπih ulicah dolgoroËna skrb 
koncesionarja

S sprejetjem obravnavanega odloka je osnovni odlok dopolnjen z do-
loËilom, ki dejavnost dobave, postavitve, vzdræevanja in izvajanja javne 
razsvetljave uvrπËa med izbirne gospodarske javne sluæbe. Na podlagi 
omenjenega Odloka bo obËina z javnim razpisom izbrala koncesio-
narja, ki bo dolgoroËno zagotovil primerno, stabilno in ekonomiËno 
opremljanje in vzdræevanje objektov in naprav na podroËju javne 
razsvetljave.

(nadaljevanje na 3. strani)
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                             - Izdajatelj Bistrica, d.o.o., Kamnik, Ljubljanska cesta 3/a.
Odgovorna urednica Saπa MejaË, univ. dipl. ekon. Na podlagi mnenja 
Ministrstva za kulturo sodi Ëasopis med proizvode informativne narave. 
Medij Kamniπki obËan je vpisan v razvid medijev, ki ga vodi Ministrstvo 
za kulturo RS, pod zaporedno πtevilko 333. Kamniπki obËan izhaja dvakrat 
meseËno v nakladi 16.000 izvodov. Naslov uredniπtva: Kamnik, Glav-
ni trg 23 (zgradba med obËino in sodiπËem), tel.: 01/83-91-311, 
041/662-450, fax: 01/83-19-860, e-mail: sasa.mejac@siol.net Uradne 
ure: ponedeljek in petek od 9. do 15. ure, sreda od 9. do 12. in od 13. do 17. 
ure. NenaroËenih Ëlankov in fotografij ne honoriramo. GrafiËna priprava
in tisk Set d.d., 6. 10. 2011.

(nadaljevanje z 2. strani)

Za ohranjanje sistema storitve pomoËi  
na domu bo obËina Kamnik sofinancirala 
dosedanji dræavni deleæ 

V obrazloæitvi predloga je obËinska uprava povedala, da ObËina Kam-
nik zviπa iz 63% na 78,55% cene pomoËi na domu. UpraviËenci in ostali 
zavezanci so dolæni plaËati razliko med veljavno ceno storitve pomoËi 
na domu, zniæano za subvencijo obËine in eventualno subvencijo dræave. 
Konec junija 2011 so se iztekle subvencionirane zaposlitve za 3 delavke, 
ki opravljajo delo socialne oskrbovalke za podroËje ObËine Kamnik. Za-
vod RS za zaposlovanje je ukinil vse tovrstne subvencije vsem izvajalcem po 
Sloveniji. MeseËno so prejemali 2.100 EUR (700 EUR za vsako delavko) 
subvencije. Iz tega izhaja, da bi morali uporabniki za storitve plaËevati veË 
(iz 3,40 EUR/uro na 5,96 EUR/uro), ali da obËina dvigne viπino subvencije na 
78,55% in ostane cena za uporabnika ista. Cilj spremembe odloka oziroma 
zviπanje subvencije obËine je ohranjanje sistema storitve pomoËi na domu. 
Sprememba odloka bo bremenila obËinski proraËun v viπini 2.100 EUR 
na mesec. 

Sprejet odlok o koncesiji za opravljanje 
lokalne gospodarske javne sluæbe javne 
razsvetljave v obËini Kamnik 

S predlaganim odlokom se doloËa naËin izvajanja lokalne gospodarske 
javne sluæbe za dobavo, postavitev naprav, objektov in omreæja javne raz-
svetljave in drugih objektov javne sluæbe ter njihovo redno vzdræevanje 
oziroma strokovni nadzor nad delovanjem omreæja javne razsvetljave in 
njegovo tekoËe vzdræevanje v interesu trajnega nemotenega in brezhibnega 
delovanja javne razsvetljave in s tem povezane druge obveznosti obËine, 
vse s ciljem zagotoviti zmanjπanje porabe elektriËne energije. Odlok opre-
deljuje tudi financiranje in naËin ter postopek za izbiro koncesionarja 
ter sklenitev koncesijske pogodbe za dobo 15 let. Podrobno opredeljuje 
relacije, ki izhajajo iz koncesijske pogodbe in tudi krπitve pogodbe.

Pripombe in sprejem odloka o javnem redu 
in miru v obËini Kamnik

ObËina Kamnik je leta 1992 sprejela Odlok o javnem redu in miru 
v ObËini Kamnik, ki ni bil nikoli spremenjen ali dopolnjen. V Ëasu 
veljavnosti tega odloka so se spremenili nekateri predpisi, ki vsebujejo 
doloËila s podroËja javnega reda in miru. V sprejetem odloku so pred-
pisani ukrepi za vzdræevanje javnega reda in miru, varovanje zdravja, 
ËistoËe, zunanjega videza naselij in zelenih povrπin, ukrepi za varstvo 
ljudi in premoæenja ter obveznosti lastnikov in vodnikov domaËih æivali. 
Nadzor nad izvajanjem oz. krπenjem doloËb tega odloka bo izvajal pri-
stojni obËinski nadzorni organ. Odlok doloËa tudi globe za kaznovanje 
krπiteljev odloka, ki bodo po prepriËanju obËinske uprave, dodatni 
prihodek za obËinski proraËun. Svetnice in svetniki so bili v tej toËki 
konstruktivni in so celo z nekoliko humorja zaËinili svoje pripombe in 
predloge za drugo obravnavo.

Ostali sprejeti odloki 
Nato so svetnice in svetniki v prvi obravnavi obravnavali πe predlog 

Odloka o razglasitvi Korbarjeve domaËije v Tunjicah za kulturni spome-
nik lokalnega pomena, predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah 
pravilnika o enkratni denarni pomoËi za novorojence v obËini Kamnik, 

POJASNILO 
k intervjuju z vodjo oddelka za druæbene  
dejavnosti Vesno Krmavnar

V prejπnji πtevilki Kamniπkega obËana je pri pogovoru z vodjo 
Oddelka za druæbene dejavnosti Vesno Krmavnar pri navajanju 
podatkov o πtevilu oddelkov pri projektu UN K-9 πole priπlo do   
napake. 

Glede na demografsko analizo, se O© Toma Brejca poveËa 
za tri matiËne uËilnice tako, da je konËno πtevilo uËilnic 22. O© 
Frana Albrehta se poveËa za 6 uËilnic, dogradi se povezovalni 
hodnik s πportno dvorano s spremljajoËimi prostori, skupaj torej 
30 uËilnic. 

Prav tako pa je potrebno dodatno pojasniti nejasnosti glede 
DIIP-a (Dokument identifikacije investicijskega projekta). ObËin-
ska uprava je po pregledu potrjenega DIIP-a s strani obËinskega 
sveta v letu 2010 ugotovila, da le-ta ne ustreza normativom za 
izdelavo tovrstnih dokumentov, saj je bila izdelana samo ena 
varianta, praviloma pa bi morala biti obdelani vsaj dve. Zato je 
obËinska uprava pri prijavi na razpis Ministrstva za πolstvo in 
πport uporabila tudi na izredni seji, z dne 2. 3. 2011, potrjeno dru-
go varianto. V razpisni dokumentaciji za prijavo na razpis DIIP ni 
bil zahtevan, potrebna pa je bila navedba vsaj dveh variant. Ob-
Ëinska uprava se je skladno z moænostmi zakonodaje odloËila, da 
DIIP-a ne bo popravljala, saj bo ob zakljuËku naloæbe potrebno 
predloæiti IP (Investicijski program), v katerem bosta obe varianti 
tudi upoπtevani. S tem smo se izognili tudi dodatnemu troπenju 
proraËunskega denarja.

Janja Zorman Macura
Odnosi z javnostmi in protokolarne zadeve

Zamenjava dotrajane salonitne 
strehe na ≈PleËnikovi« æelezniπki 
postaji v centru mesta Kamnik, ki 
se jo je obËinska uprava lotila v 
tem mesecu, je razburila arhitekta 
Tomaæa Schlegla, idejnega avto-
rja prenove æelezniπke postaje v 
muzej in delavnico za izdelovanje 
znamenitih kamniπkih majolk. Za 
uresniËitev projekta ≈Majolka bod’ 
pozdravljena«, ki bi zahteval tudi 
celovitejπo prenovo æelezniπke po-
staje, je æe prejπnja obËinska ob-
last ≈raËunala« ne 400.000 evrov 
evropskega denarja, a na razpisu 
ni bila uspeπna. Kot je pojasnil æu-
pan Marjan ©arec, bodo zato za 
projekt kamniπke majolke iskali 
ustreznejπo lokacijo na mnogo 
bolj frekventni ©utni. 

predlog sklepa o soglasju k vkljuËitvi projekta ≈Posodobitev evidence 
zavezancev za NUSZ« v naËrt razvojnih programov, predlog sklepa 
o pristopu ObËine Kamnik h Konvenciji æupanov ≈Zavezani lokalni 
trajnostni energiji« in Predlogu sklepa o opustitvi javnega dobra. 

Z dnevnega reda so umaknili Predlog sklepa o seznanitvi ObËinskega 
sveta ObËine Kamnik z napovedano prodajo objekta na Bibi planini, 
svetniki in svetnice pa so razpravljali o dodatnem Sklepu o soglasju k 
izvedbi pravnih poslov v druæbi Velika planina d.o.o. Sprejeli so sklep, da 
soglaπajo, da druæba Velika planina d.o.o. nepremiËnino parc. πt. 745/33 
k.o. »rna obremeni z odplaËano sluænostjo izgradnje, rekonstrukcije, 
vzdræevanja in nadzora bazne postaje mobilnih komunikacij, zemljiπËi 
s parc. πt. 853/2 in 853/4 k.o. Æupanje njive pa s sluænostjo dostopa. 
Pogodbena cena za obremenitev s sluænostjo ne sme biti niæja kot jo 
oceni zapriseæen cenilec. Prav tako so potrdili prodajo stare strojnice oz. 
dela osnovnega sredstva ≈nihalke Velika planina« inventarna πt. 0000273 
za 6.500 ¤ (brez DDV).

Joæe Zagorc; LTS- za Kamnik: Naj ObËinska uprava na smiselen naËin 
popravi ta odlok z upoπtevanjem vseh pripomb svetnic in svetnikov 
(kurjenje v strnjenem stanovanjskem naselju ali ob robu gozda je nekaj 
drugega kot kurjenje na podeæelju,...). Zvonimir Kolenik, SD: Pozdravil 
posodobljen odlok o javnem redu in miru v obËini Kamnik, vendar ga 
je potrebno podrobneje pregledati (predvsem kdaj lahko nastopi vzne-
mirjanje javnosti - kar bo teæko opredeliti). Joæe Koroπec, SLS: Uvedel bi 
davek na pse (veliko jih ni cepljenih in Ëipiranih) in predlaga obËini, da 
si na tak naËin napolni blagajno... Matej Slapar, NSi, je proti dodatnim 
kaznim, saj si doloËene predpise lahko vsakdo razlaga po svoje. Smeπno 
in nedopustno se mu zdi, da bo dobil kazen, Ëe bo svojega psa pri-
peljal na igriπËe, ga tam privezal in zato - dobil kazen! Ali pa, da je 
potrebno za vsako javno prireditev zraven postaviti javno straniπËe. Ivo 
Straæar, NSi: ≈Nismo napisali kako je z ureditvijo ledenih sveË iz streh, 
napisali pa smo, da se ne sme skladati drv v skladovnice...« Karla Urh, 
samostojna obËinska svetnica, komaj Ëaka ta odlok, da bodo tudi kmetje 
v naseljih morali pospravljati iztrebke za svojimi kravami in konji na 
javnih povrπinah, cestah in ploËnikih. 

NINA IRT  

ne povezave. Ker gre pri æelezniπki 
postaji za PleËnikovo edino celo-
stno arhitekturo v mestnem jedru, 
je nespoπtovanje do najveËjega 
slovenskega arhitekta in nasploh 
do slovenske kulture (in nenaza-
dnje naroda) toliko veËje«, pravi 
Schlegl. 

Na novinarski konferenci v 
sredo, 5. oktobra, je obËinska 
uprava skupaj s stroko pojasnila 
neutemeljene obtoæbe arhitekta 
Tomaæa Schlegla glede izbire kri-
tine PleËnikove æelezniπke postaje. 
Æupan Marjan ©arec, direktor ob-
Ëinske uprave mag. Ivan Kenda, 
vodja ObmoËne enote Kranj Za-
voda za varstvo kulturne dediπËine 
Slovenije Miloπ Ekar, mag. Maja 
Avguπtin, soavtorica restavrator-

podpisal le naËrt za klopi ob po-
staji in ureditve breæin leta 1954. 
Odnos med PleËnikom in Glanzem 
ni znan in ni mogoËe reËi kako sta 
sodelovala pri tem projektu, zato 
ne moremo govoriti, da je kamni-
πka æelezniπka postaja PleËnikova 
postaja, je pa s svojimi znaËilnost-
mi zagotovo pleËnikovska«, je po-
udarila Avguπtinova. 

Kot sta pojasnila z direktorjem 
kranjske obmoËne enote zavoda 
Ekarjem, po znanih naËrtih baker 
ni bil nikoli predviden za prekritje 
strehe æelezniπke postaje v Kamni-
ku. Tudi streha je namreË letvana 
tako, da ne omogoËa bakrenega 
kritja. Izbiro jeklene ploËevine sta 
utemeljila kot ustrezno reπitev, 
tako z estetskega vidika, kot tudi 
zaradi trdnosti, zaradi katere naj-
primerneje kljubuje namernim 
fiziËnim poπkodbam. Pogosto se 
namreË dogaja da brezvestneæi z 
bliænjega æalskega hriba odmeta-
vajo na streho ploËevinke, stekle-
nice, kamenje. Uporaba jeklene 
barvane ploËevine je tudi v skla-
du z izdanimi kulturnovarstvenimi 
pogoji kranjske enote Zavoda za 
varstvo kulturne dediπËine. ≈Zavod 
se pri obnovi spomenikov vedno 
zavzema za najbolj kakovostne 
moæne reπitve, vendar so te pogo-
jene tudi s finanËnimi moænostmi 
vsakokratnih investitorjev«, pravi 
Avguπtinova. Kljub okrnjenemu 
obËinskemu proraËunu pa se je 
obËinska uprava odloËila za dra-
æjo razliËico ploËevinaste kritine z 
namenom reπevanja objekta, ki je 
spomenik lokalnega pomena.

Po besedah projektanta Smilja-
na Dobnikarja nikjer v dokumen-

tih niso zasledili kakπna kritina 
naj bi bila primerna za æelezniπko 
postajo, poudaril je, da poteka 
strikten gradbeni in projektantski 
nadzor nad izvedbo del (πe toliko 
bolj poglobljen zaradi neutemelje-
nih Schleglovih obtoæb), prav tako 
je izvedba tudi pravno-formalno 
urejena s pogodbo o izdelavi pro-
jekta. 

V zvezi z neustreznim prezraËe-
vanjem objekta, na kar opozarja 
Tomaæ Schlegl, je Dobnikar pojas-
nil, da gre za nujna vzdræevalna 
dela in da bo v skladu z osnovnim 
projektom, na katerega je bilo iz-
dano gradbeno dovoljenje (14.12. 
2009), poskrbljeno tudi za pravilno 
prezraËevanje objekta. 

Investicija na Glanzovi postaji, 
ki jo izvaja Krovstvo Kern d.o.o. 
iz Hudega, zajema zamenjavo 
dotrajanega ostreπja in kritine in 
znaπa 41.000 evrov, dela pa naj bi 
se zakljuËila do sredine oktobra.

V Glanzovi postaji 
naj bi zaæivel dnevni 
delovno-terapevtski 
center

Glanzova æelezniπka postaja 
pa naj bi v zaËetku prihodnjega 
leta tudi dejansko zaæivela. Glede 
na to, da na razpisu za evropska 
sredstva za projekt ≈Majolka bod‘ 
pozdravljena«, na katerega se je 
ObËina prijavila novembra 2009, 
ni bila uspeπna, lani pa razpis s 
strani dræave ni bil objavljen, na 
Oddelku za druæbene dejavnosti 
ObËine Kamnik in Centru za social-
no delo Kamnik potekajo aktivno-
sti za ureditev Dnevnega delovno 

terapevtskega centra za osebe z 
motnjami v duπevnem zdravju. Za 
zaËetek delovanja centra bodo 
potrebna manjπa dela, pleskanje 
in zamenjava ali obnova oken. 
Objekt bo tako zaæivel in omogo-
Ëil socialni in ljudem prijazen pro-

Zakaj jeklena in ne bakrena streha  
na Glanzovi (ne PleËnikovi) æelezniπki postaji?

jekt, pravijo na obËinski upravi in 
s tem zavraËajo oËitke arhitekta 
Schlegla, da ≈PleËnikova« postaja 
kot spomeniπko zaπËitena stavba 
ni primerna za takπno dejavnost. 

SA©A MEJA»

OCVIREK S SEJE, ki je spontano nasmejal vse svetnice in svetnike:
Matej Tonin, NSi: ≈Marjan ©arec ne bi bil æupan, Ëe bi obveljal ta 

predlagani predpis, da se ne sme izvajati propagandne dejavnosti 
(propagandne stojnice,...) na javnih povrπinah, Ëe se s tem vzne-
mirja javnost. Tudi mi bomo tako zbirali podpise za dræavnozborske 
volitve in morda tiste, ki nas ne podpirajo, lahko vznemirimo - pa 
res ne bi æelel vsak dan ObËini plaËevati po 200 EUR« 

(Predlagani predpis pravi: Zaradi varovanja javnega reda in miru 
je prepovedano vznemirjati, motiti ali nadlegovati obËane z zbira-
njem podatkov, izvajanjem propagandne dejavnosti ali prodajanjem 
predmetov ali storitev proti volji obËanov na javnih krajih)

Na novinarski konferenci (z leve): projektant Smiljan Dobnikar, mag. 
Maja Avguπtin, soavtorica restavratorskega naËrta Glanzove æelezniπke 
postaje, vodja kranjske obmoËne enote Zavoda za varstvo kulturne 
dediπËine Miloπ Ekar in kamniπki æupan Marjan ©arec.

Zaradi dotrajanosti in preluk-
njane strehe na æelezniπki po-
staji je na veË mestih zamakalo 
streπno konstrukcijo, kar je resno 
ogroæalo obstoj objekta, zato se 
je obËina πe pred zimo odloËila, 
da streho prekrije z novo ploËevi-
nasto kritino. S tem pa se nikakor 
ne strinja arhitekt Tomaæ Schlegl, 
ki je na medije, obËinsko vodstvo, 
svetnike in svetnice ter druge na-
slovil æe veË pisem, v katerih opo-
zarja, da tovrstni posegi lahko 
uniËijo PleËnikovo dediπËino in da 
prihaja tudi do nepravilnosti v po-
stopku in nadzoru. Po njegovem 
mnenju trenutna mestna oblast 
nima nikakrπne afinitete do kul-
turne dediπËine. ≈Izbor cenene in 
konfekcijske ploËevine antracitno 
sive barve je skrunitev identitete 
PleËnikove arhitekture. Alumi-
nijasta in dobesedno Ërna barva 
kritine s PleËnikovimi strehami in 
njegovo arhitekturo nima nikakrπ-

skega naËrta Glanzove æelezniπke 
postaje, in projektant gradbenega 
naËrta ureditve æelezniπke postaje 
Smiljan Dobnikar so si bili enotni, 
da vsa dela potekajo korektno, 
skladno s projekti in soglasji pod 
strokovnim nadzorom. Zamenjava 
dotrajane streπne kritine pomeni 
le nujna vzdræevalna dela in ne ce-
lostne prenove æelezniπke postaje, 
zato tudi ni potrebna sprememba 
gradbenega dovoljenja.

Kot je pojasnila mag. Maja Av-
guπtin, ki je temeljito raziskala 
PleËnikovo dediπËino na Kamni-
πkem in Domæalskem (popisana je 
tudi v lansko leto izdani knjiæici), 
pravzaprav ne gre za PleËnikovo 
æelezniπko postajo, temveË za 
delo PleËnikovega uËenca Vinka 
Glanza. ≈NaËrte, po katerih je 
bila v letih 1940 in 1941 zgrajena 
æelezniπka postaja v Kamniku, je 
izdelal PleËnikov uËenec Vinko 
Glanz. Arhitekt Joæe PleËnik je 
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Kot dopisnik, kronist in zgo-
dovinar je namreË v Kamniπkem 
obËanu æe vrsto let pred tem 
objavljal posamezne zanimivosti 
iz kamniπke zgodovine, denimo 
v rubriki Ali jih poznamo (o 
πirπe manj znanih KamniËanih), 
»uvajmo (redke) spomenike na-
rave, o dogajanjih na kamniπki 
gimnaziji itd.

Ob izidu knjige 750 let mesta Kamnika 
prof. Ivana Zika
(po πtiridesetih letih prvih zapisov Kamniπkem obËanu)

Pomemben motiv za objavo 
Zikovih bolj sistematiËnih raz-
iskovanj naπe zgodovine pa je 
bila tudi bliæajoËa se 750-letnica 
prve omembe mesta Kamni-
ka v pisnih virih. Tako je bilo 
skupaj v dobrih petih letih (od 
aprila 1971 do decembra 1976) 
objavljenih 63 nadaljevanj. Æal 
priljubljeni profesor francoπËi-

ne na kamniπki 
gimnaziji, zagreti 
ljubitelj πahovske 
igre in marljivi 
sodelavec ObËana 
ni doËakal jubi-
lejnega leta 1979, 
ko je nameraval 
zaokroæiti svoje 
prispevke h kam-
niπki zgodovini.

V spominu pa mi bodo osta-
li mnogi rokopisi na iztrganih 
listih iz beleænice, ki jih je pri-
naπal v uredniπtvo, vËasih tudi 
zadnji hip, ko se je z vlakom 
pripeljal iz Ljubljane, kjer je v 
NUK-u in drugih arhivih ure in 
ure brskal in iskal podatke o 
preteklosti naπega mesta. Saj bo 
πe Ëas, kajne, je takrat pristavil 
s svojim znanim nasmeπkom in 
kakim πaljivim dodatkom ...

V Kamniπkem obËanu 
zapisano leta 1971

Morda velja ob tej priloænosti 
spomniti na nekatere dogodke, o 
katerih je v letu 1971, ko smo za-
Ëeli z objavo Zikovih rednih pri-
spevkov, pisal Kamniπki obËan, ki 
je takrat izhajal meseËno. Ti do-
godki so danes namreË tudi æe del 
naπe zgodovine.

Zapisali smo med drugim, 
da je bil v vseh 20 krajevnih 
skupnostih marca leta 1971 iz-
glasovan krajevni samoprispe-
vek, v Stranjah so v istem me-
secu odprli novo osnovno πolo, 
v kateri je slikar Lojze Perko 
upodobil Levstikovega Marti-
na Krpana (te velike freske æal 
ni veË), kamniπka gimnazija je 
praznovala svojo 25-letnico in 
dobila ime po slavnem kamni-
πkem rojaku Rudolfu Maistru, 
obËinska skupπËina je imeno-
vala za Ëastnega obËana ob-
Ëine Kamnik umetnostnega 
zgodovinarja, tunjiπkega roja-
ka prof. dr. Franceta Steleta, 
umrl je Maistrov borec Stane 
PeËek, pobudnik za postavitev 
spomenika Rudolfu Maistru 
v Kamniku, v septembru je 
prispela v Kamnik Karavana 
delavske solidarnosti iz vseh 
republik takratne skupne dr-
æave, Kamniπka Lira je bila na 
pevski turneji na Poljskem, v 
Gendrigenu na Nizozemskem 
so predstavniki Kamnika, 
Gendrigena in πvicarskega Kernsa 
podpisali Protokol prijateljstva treh 
mest, kamniπki upokojenci so dobili 
svoj druπtveni prostor v nekdanjem 
gostiπËu Pri Marjanci, ob desetlet-
nici izhajanja Kamniπkega obËana 
so se sreËali nekdanji uredniki ...

Prof. Zika je bil tudi velik ljubi-
telj πahovske igre. Kot rojenemu 
Podgorcu mi je v spomin poklonil 
sliko podgorskega pisatelja in πa-
hista Josipa Ogrinca (1844∑1879) 
z njegovim πahovskim problemom 
in ob tem zapisal: ≈Naπa πahovska 
knjiæevnost se zaËne 1. marca 1868 
v Slovenskem Glasniku s πahovsko 

terminologijo in prvim problemom 
Josipa Ogrinca.« 

Ko so mladi letos na domaËem 
vrtu zasadili drevo ginko, sem se 
takoj spomnil na Zikov zanimiv Ëla-
nek leta 1971 o ginku na Perovem 
ob Finkovi vili, prej tega drevesa 
nisem poznal ...

Ob izidu knjige je treba po-
udariti in pohvaliti prizadevanja 
urednika Franceta MaleπiËa, ki 
je z ureditvijo in dopolnitvijo 
gradiva pomembno zaokroæil ta 
Zikov prispevek k kamniπki zgo-
dovini, prav tako zasluæijo pri-
znanje tudi zaloænik Dataprint 

s Saπem MatiËiËem, oblikovalec 
Duπan Sterle in dolgoletna lek-
torica Kamniπkega obËana prof. 
Tina Romπak.

Vsekakor pomeni izid knjige 
prof. Ivana Zika 750 let mesta 
Kamnik ob 40-letnici zaËetka 
njegovih zapisov v Kamniπkem 
obËanu pomemben prispevek k 
πirπi osvetlitvi Zikovega plodne-
ga æivljenjskega dela in seveda 
tudi prispevek k zgodovini nek-
danjega ≈najimenitnejπega in 
prvega glavnega mesta deæele 
Kranjske«.

FRANC SVETELJ

Prof. Ivan Zika je sistematiËno 
raziskoval zgodovino Kamnika, a 
vsega zbranega in raziskanega ni 
uspel zaokroæiti ...

. . .  zapise prof . 
Ivana Zika o 750 
letih mesta Kam-
nika, objavljenih 
pred πtirimi de-
setletji v Kamni-
πkem obËanu, je 
zbral, uredil in 
dopolnil France 
MaleπiË v pravkar 
izdani knjigi.

Prvi zapis prof. Ivana Zike v Kamniπkem obËanu aprila 1971.

Ko sem te dni prelistaval knjigo, v kateri je zapise prof. Ivana 
Zika o 750 letih mesta Kamnika, objavljenih pred πtirimi desetletji 
v Kamniπkem obËanu, zbral, uredil in dopolnil France MaleπiË, me 
je spomin znova popeljal v tiste dni leta 1971, ko smo se ob desetlet-
nici izhajanja Kamniπkega obËana odloËili za veËjo in sistematiËno 
pozornost kamniπki zgodovini tudi v naπem obËinskem glasilu. Zato 
sem kot takratni urednik Kamniπkega obËana podprl predlog prof. 
Zike, Ëlana uredniπkega odbora, da bi v nadaljevanjih objavljali 
njegove prispevke s tega podroËja.

Minule podobe Kamnika
Trg svobode rMedvedova ulica r Prešernova ulica
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����� ���� | Prešernova ulica – pogled proti zahodu; v osi ulice vidna cerkev
� ���������������

����� ���� | Predmestje Graben – današnja Medvedova ulica – pogled proti jugu. 
       V ozadju Mali grad, viden v osi ulice, v ospredju vidna mitniška rampa.

����� ���� | Hiša Trg svobode 1 pred obnovo leta 1979.

����� ���� | Trg svobode, na katerem je od obdobja med vojnama do prenove leta 2003
       rasla platana, ki je bila odstranjena zaradi ponovne postavitve vodnjaka.
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Ponedeljkov æiv-æav  
MatiËne knjiænice Kamnik

Leto je naokoli in ponovno smo zakorakali v Teden otroka. Naπa 
knjiænica ga je obeleæila na svojevrsten naËin - z organizacijo prire-
ditve PONEDELJKOV ÆIV-ÆAV MATI»NE KNJIÆNICE KAMNIK. 
Z dogodkom, ki se je odvil 3. oktobra, smo æeleli opozoriti in tudi 
povabiti na dejavnosti, ki so se zaËele izvajati v vseh naπih enotah 
v tednu otroka. Æiv-æava se je udeleæil tudi æupan ObËine Kamnik 
Marjan ©arec. Povedal je, da je MatiËna knjiænica æe dolga leta priso-
tna v æivljenju obËine, da spodbuja bralne navade, poudaril pa je tudi 
pomen bralne pismenosti za uspeπno æivljenje posameznika. 

Na prireditvi smo brali jesenske pravljice, tekmovali v napihovanju 
balonov (zmagovalne druæine smo obdarili) in risali tatuje. Ker je 4. 
oktober svetovni dan varstva æivali, smo na prireditev povabili mlada 
zajËka in jima iskali imena (avtorje izvirnih imen smo nagradili). 
Mesec oktober je mesec poæarne varnosti in zato smo si ogledali 
gasilni avto ter spoznali poslanstvo gasilcev (PGD ©marca in tudi 
KS ©marca se prijazno zahvaljujemo za sodelovanje pri organizaciji 
prireditve). Akademska slikarka Azita Hedayati - Bijol nam je predsta-
vila iransko narodno noπo, æivljenje otrok v Iranu, povedala pravljico 
in nam razkrivala slikarske skrivnosti. KnjiæniËni jesenski æiv-æav je 
popestril jesenski dan in izpolnil cilj knjiænice, da Ëim veË obËanov 
seznani z dejavnostmi, s katerimi spodbuja branje. PravljiËne urice 
knjiænica namenja otrokom od dopolnjenega 3. leta starosti. Obisk 
pravljiËnih uric je brezplaËen, otroci pa naj s seboj prinesejo copate. 
Vsak ponedeljek v knjiænici Kamnik od 18. do 19. ure v pravljiËni 
sobi pripoveduje pravljiËarka Ivanka UËakar. V knjiænici Komenda jih 
bo vsak petek od 17.00 do 18.30 vodila pravljiËarka Anja BolariË, v 
knjiænici ©marca pa vsak torek od 17.00 do 18.00 otroke na pravljiËne 
urice vabita pravljiËarki Barbara BoæiË in Rosana ©tebe.

Igralne ure s knjigo so namenjene predπolskim otrokom, predvsem 
tistim, ki niso vkljuËeni v vrtec. Vodila jih bo Helena Sterle, potekale 
pa bodo v dveh delih. BIBICE (za otroke do 3 let) so na igralne ure 
s knjigo vabljene vsako sredo od 9. do 10. ure, BIBE (za otroke od 
3 let naprej) pa vsako sredo od 10. do 11. ure.

Delavnica Vila »ira-Ëara je ustvarjalna delavnica za otroke od 5. 
leta dalje in bo v pravljiËni sobi MatiËne knjiænice Kamnik potekala 
vsak Ëetrtek od 17. do 19. ure. 

Bralna znaËka ∑ tudi za odrasle
Starπem in vsem odraslim namenjamo prijazno povabilo na SreËa-

nja, v skupine bralcev, kjer bomo brali in se pogovarjali o knjigah. 
Letoπnje πolsko leto to dejavnost πirimo v posebno obliko bralne 
znaËke za odrasle. Na koncu boste redni udeleæenci SreËanj prejeli 
priznanja, nagrade in se odpravili tudi na izlet v bliænje kraje. Vodi-
telji SreËanj so Danijel Bezek, profesor, zaposlen kot uËitelj matema-
tike, Ivanka UËakar, profesorica, dolgoletna knjiæniËarka, upokojenka, 
Irena Kotnik, profesorica, zaposlena v osnovni πoli, in Barbara BoæiË, 
publicistka in uveljavljena moderatorka na kulturnih prireditvah. Ur-
nik sreËanj je pester, potekala bodo na razliËnih lokacijah. V knjiænici 
©marca vsak prvi torek v mesecu ob 18.15, v πoli Motnik vsak drugi 
torek v mesecu ob 17. uri, v prostorih Zavoda za medgeneracijsko 
srediπËe v Komendi vsak prvi ponedeljek in prvo sredo v mesecu 
ob 17. uri, v MatiËni knjiænici Kamnik vsako drugo sredo ob 17. uri, 
v okviru Zveze druπtev za socialno gerontologijo v MatiËni knjiænici 
Kamnik vsak tretji torek v mesecu ob 17. uri, v Druπtvu upokojencev 
Kamnik vsako prvo sredo v mesecu ob 9. uri in v knjigarni Sanje v 
Kamniku zadnji Ëetrtek v mesecu ob 19. uri.

Z dogodkom v ©marci smo æeleli ©marËane opomniti, da krajevna 
knjiænici æivi in raste, da Ëaka na nove Ëlane in da pripravlja tudi 
dejavnosti, s katerimi spodbujamo branje.

Tatjana Tratnik

V Kamniku zakljuËek 
projekta CrossCulTour 

Na kamniπkem Malem gradu je v soboto, 24. septembra, potekal 
zakljuËek projekta CrossCulTour, ki sta ga organizirala Mednarodni 
inπtitut za turizem in Agencija za turizem in podjetniπtvo Kamnik. 
V dopoldanskem Ëasu so potekale delavnice, zveËer slavnostni za-
kljuËek s koncertom.

V dopoldanskem Ëasu so se na Malem gradu predstavila prosto-
voljna druπtva iz Kamnika in Aktiv kmeËkih æena s prigrizki. Za naj-
mlajπe so potekale ustvarjale delavnice, svoje delo pa so predstavili 
prostovoljci Zavoda Oreli.

Slavnostni zakljuËek dogodka je bil v znamenju veËernega koncerta 
z glasbo v dveh nadstropjih kapele Malega gradu v izvedbi Capella 
Carniola, ki jo vodi Janez Jocif. 

Obiskovalci smo se zbrali pred kapelo, kjer so nas pozdravili dr. 
Andreja Eræen, direktorica Agencije za turizem Kamnik in idejni vodja 
zakljuËnega dogodka, mag. Julijana Bizjak Mlakar, dræavna poslanka 
in podæupanja ObËine Kamnik, ki je v imenu ObËine Kamnik pohva-
lila zavzetost in domiselnost organizatorjev, ter mag. Janez Sirπe z 
Mednarodnega inπtituta za turizem Slovenija, ki je bil vesel, da smo 
mednarodni projekt zakljuËili na tako lepem kraju, kot je Kamnik. 
Kot je povedal, si bo prizadeval za nov mednarodnih projekt, ki bo 
vzpodbujal kulturni turizem. 

Obiskovalci smo po povabilu povezovalca programa Toneta FtiËarja 
skupaj odπli proti malograjski kapeli ter vstopili s sveËami v rokah. V 
njej so nas priËakali glasbeniki Capella Carniola. Obiskovalci smo se 
po treh umetnostnih obdobjih, romaniki, gotiki in baroku, ki so za-
znamovali naπo kapelo, sprehodili v besedi, glasbi in arhitekturi.

Direktorica Agencije za turizem in podjetniπtvo Kamnik dr. An-
dreja Eræen je ob zakljuËku mednarodnega projekta CrossCulTour, 
Transromanica povedala: ≈Kamnik je mesto s srednjeveπko zasnovo 
in romanskim spomenikom Mali grad. Sodelovanje v projektu Cross-
CulTour je za mesto predstavljalo izredno priloænost za spoznavanje 
kompetentnih sogovornikov, partnerjev, z enakimi æeljami, voljo po 
delu in sodelovanju. Na Agenciji za turizem in podjetniπtvo Kamnik, 
ki je upraviteljica Malograjskega kompleksa, smo veseli in ponosni, da 
slovenski del zakljuËka evropskega projekta skupaj z Mednarodnim 
inπtitutom za turizem, pripravljamo v Kamniku. S sobotnim dogod-
kom smo uradno zakljuËili turistiËno sezono na Malem gradu, ki je 
bila letos zelo uspeπna. Najpomembnejπi kamniπki umetnostno-zgo-
dovinski kompleks so obiskali πtevilni turisti iz domovine in tujine. 
Na podlagi sodelovanja z Mednarodnim inπtitutom za turizem in 
povezovanja v projektu CrossCulTour je kamniπki spomenik prido-
bil na mednarodni prepoznavi in je vpisan v seznam pomembnejπih 
evropskih romanskih spomenikov.«

Kapela na Malem gradu se je ponovno izkazala kot odliËno pri-
zoriπËe dogodkov. Na Agenciji za turizem in podjetniπtvo Kamnik si 
bomo kot oskrbnik naπega najveËjega spomenika tudi v prihodnje 
prizadevali za ohranjanje in oæivljanje Malega gradu.

Alenka Hribar,  
Agencija za turizem in podjetniπtvo Kamnik

KOLEDAR PRIREDITEV

TuristiËno-informacijski
center Kamnik
tel: +386 1 831 82 50,
www.kamnik-tourism.si

Dom kulture Kamnik
www.domkulture.org,  
031/775 700 ali 01/839-76-06
Do sobote, 15. oktobra 
KD Priden moæic in Dom kulture Kamnik
VPIS GLEDAL©KIH ABONMAJEV ZA SEZONO 2011/12
VeË informacij na: www.domkulture.org in telefonski πtevilki 031 
775 700

»etrtek, 6. oktobra, ob 12.00
Rudolfi ∑ gledaliπka skupina ©CRM Kamnik
NA DEÆEVNI STRANI
Sodobna drama Æanine MirËevske
Za dijake ©CRM Kamnik in za izven
Vstopnina: 2 eur

Ponedeljek, 10. oktobra, ob 19.00
Rudolfi ∑ gledaliπka skupina ©CRM Kamnik
NA DEÆEVNI STRANI
Sodobna drama Æanine MirËevske
Za dijake ©CRM Kamnik in za izven
Vstopnina: 2 eur

»etrtek in petek, 13. in 14. oktobra, od 7.00 do 13.00
ObmoËno zdruæenje RdeËega kriæa Kamnik
KRVODAJALSKA AKCIJA

»etrtek, 20. oktobra, ob 18.00
Neca Falk in MaËja godba
MA»JE MESTO
Koncert za otroke
Abonma Kam‘nËek in za izven
Vstopnina: 6 eur

»etrtek, 27. oktobra, ob 19.30
Otvoritev gledaliπke sezone Doma kulture Kamnik!
SiTi Teater BTC
HAROLD PINTER: PREVARA
Intimna komiËna drama
Igrajo: Jernej ©ugman, Uroπ Fürst in Maπa Derganc
Maistrov abonma in za izven
Vstopnina: 15 eur / 12 eur dijaki, πtudentje in upokojenci

ß
MatiËna knjiænica Kamnik
www.kam.sik.si, 01 320 55 86
Sreda, 12. oktober, ob 19. uri, dvorana MatiËne 
knjiænice Kamnik
Potopisno predavanje
Darja TadiË: Indonezija

Torek, 11. oktober, ob 17. uri, πola Motnik in

sreda, 12. oktober, ob 17. uri, knjiænica Kamnik
Marjan TomπiË, ©avrinke
V istrskem nareËju napisan roman govori o istrskih dekletih in 
æenah, ki so se ob koncu 19. in zaËetku 20. stoletja
preæivljale tako, da so hodile v Trst prodajat kmeËke izdelke.
Vodi: Irena Kotnik

Torek, 18. oktober, ob 17. uri, Zveza druπtev za social-
no gerontologijo v MKK
Louann Brizendine: Æenski moægani in Moπki moægani
Knjigi izpod peresa ameriπke nevropsihiatrinje pomagata bolje 
razumeti æensko in moπko naravo obnaπanja skozi podedovano 
delovanje moæganov. Napisani sta bili z namenom, da bi æenske 
in moπki bolje razumeli sebe in nasprotni spol.
Vodi: Danijel Bezek

ß
Budnarjeva muzejska hiπa
www.domacija.com
Nedelja, 9. oktober, ob 14. uri 
»ipkarsko popoldne
Prikaz klekljanja, razstava in kulturni program v okviru Klekljar-
skega druπtva Veronike, Nevlje.

Nedelja, 16. oktober, ob 10. uri 
Pisker iz Ërne kuhinje: LonËarska kolonija. Projekt delno fi-
nancira EU.

ß
Kulturno druπtvo  
Meπani pevski zbor Cantemus
Petek, 21. oktobra ob 20. uri,  
FranËiπkanska cerkev Kamnik
VeËer zborovske glasbe: Meπani pevski zbor Cantemus in 
vokalna skupina Grudnove ©mikle
Umetniπki vodji: Andreja Martinjak in Marjeta NagliË
Vstop s prostovoljnimi prispevki.  

ß
TuristiËno druπtvo Gora sv. Miklavæ
Sobota in nedelja, 8. in 9. oktobra, od 14 ure dalje, 
na sv. Miklavæu v Tuhinjski dolini
ETNOLO©KA PRIREDITEV PRIKAZ  
STARIH KME»KIH OPRAVIL
Informacije: Joæe 041/223 631

oktober
   2011

V soboto, 8. oktobra, Agencija za turizem in podjetniπtvo Kam-
nik æe tretjiË organizira tek po ulicah mesta Kamnik. Organizacija 
prvega je potekala ob praznovanju 780-letnice mesta Kamnik, zato 
so tekaËi pretekli 7.800 metrov. Dve leti pozneje bo tek dolg 7.802 
metra. Odrasli tekaËi teËejo πtiri kroge po starem mestnem jedru s 
πtartom in ciljem na Glavnem trgu. Najmlajπi teËejo le en krog - 1.950 
metrov. Deklice in deËki (do leta 1996) bodo πtartali ob 10. uri, ostali 
ob 10.30. uri.

Proga bo potekala: Glavni trg - ©utna - Kolodvorska ulica - ©lakar-
jeva pot - Æale - Glavni trg. Predprijave zbirajo na TIC-u Kamnik, na 
dan prireditve se lahko prijavite od 8. do 9.30. ure na Glavnem trgu. 
TekaËe Ëakajo tudi lepe nagrade.

V soboto 3. Veronikin tek
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Toliko teækih in odgovornih odloËitev, kot 
sem jih morala sprejeti zadnje septembrske 
dneve, æe dolgo ne pomnim. Bliæal se je 4. 
oktober, ko naj bi pristojni parlamentarni 
odbor v drugem branju obravnaval predlog 
zakona bivπe Zaresove ministrice. Zakon omo-
goËa privatizacijo in komercializacijo javnih 
zavodov, kar po izkuπnjah in teoretiËnih spo-
znanjih pomeni razgradnjo socialne dræave. 

Podobne so bile teænje ministra Andreja 
BruËana in njegove naslednice na ministrstvu 
za zdravje v Ëasu vlade Janeza Janπe. Tedaj 
smo z Gibanjem za ohranitev in izboljπanje 
javnega zdravstva, katerega pobudnica in soustanoviteljica sem bila, 
prepreËili najhujπe. Kljub temu je zaradi preveË koncesij, podeljenih 
zaradi zasebnih interesov in v πkodo veËine ljudi, priπlo do razgradnje 
zdravstvenih domov. Zato danes veË kot 30% zdravstvenih domov ne 
more veË opravljati vseh zakonskih zadolæitev, ki jih rabi prebivalstvo, 
za katero so zdravstveni domovi zadolæeni. Do danes ni za to πkodo πe 
nihËe odgovarjal.

Privatizacijski zakon pred drugo obravnavo, prodaja 
zdravstvenega doma v teku

Da se prepreËi sprejem πkodljivega zakona, sem skupaj s predstavni-
ki 800.000 dræavljanov zahtevala, da se zakon bivπe Zaresove ministrice 
umakne. Vladna predstavnica na nedavni predstavitvi javnih mnenj o za-
konu naπih zahtev ni æelela sliπati. Tudi poslanci SD, ki so v prvem branju 
glasovali za πkodljivi zakon, se mojemu pozivu, naj se zakon umakne, 
niso odzivali. 

IstoËasno sem izvedela, da teËe prodaja Æelezniπkega zdravstvenega 
doma Ljubljana. Zaposleni in predsednica sveta javnega zavoda so me 
zaprosili, naj jim pomagam ustaviti prodajo zdravstvenega doma. Æelez-
niπki zdravstveni dom Ljubljana ima ambulante na elitnih lokacijah po 
vsej Sloveniji. Interesov po teh lokacijah pa je veliko. V letu 1953 je ta 
zdravstveni dom zgradila dræava. Leta 1991 je dræava zdravstveni dom 
brezplaËno prenesla na javno podjetje Slovenske æeleznice, ki je v lasti 
dræave. Danes je to holding v dræavni lasti, katerega nadzorni svet je tik 
pred svojim odhodom sprejel sklep, da se zdravstveni dom proda. 

Odgovorne za varovanje interesa v zdravstvu, to je predsednika vlade, 
ministra za promet, odgovornega za Slovenske æeleznice in ministra za 
zdravje sem nekajkrat pozvala, naj zaustavijo πkodljivo prodajo javnega 
zavoda, vendar se ti na moje pozive niso odzivali.

Izstop naj opozori na πkodljivi zakon in na prodajo 
zdravstvenega doma 

Tako je dozorela ena izmed najteæjih odloËitev v mojem æivljenju. 
Stranko v Kamniku in Komendi sem namreË gradila dolga leta in ji v 
obeh obËinah tudi predsedovala. V njej imam mnogo dobrih prijateljev, 
poπtenih ljudi, z vrednotami socialne praviËnosti, demokratiËnosti ipd. 
Prav zaradi teh in drugih dobrih ljudi v Sloveniji, sem se postavila v bran 
vrednot socialne praviËnosti. S te, pa sem se zavestno odpovedala visokim 
funkcijam, ki sem jih v stranki zasedala. 

Podpora Ëlanstva in prebivalstva 
Z izstopom iz SD sem Ëlanstvo in prebivalstvo opozorila na πkodljivi za-

kon in na prodajo zdravstvenega doma. Da je bilo to vredno, je bil odziv 
vodje poslanske skupine po mojem izstopu, da poslanci πkodljivega za-
kona v drugem branju ne bodo podprli. Odziva odgovornih Ëlanov vlade 
glede prodaje zdravstvenega doma πe nimam. Ob izstopu iz stranke sem 
bila vesela πtevilnih sporoËil podpore, iz katerih izhaja, da me v mojih 
prizadevanjih podpira mnogo Ëlanov SD in tudi drugo prebivalstvo. 

Pristranski mediji so æe priËeli z volilno tekmo, Ëeprav 
πe ni Ëas zanjo

Po izstopu iz SD so me v svoje vrste povabile πtevilne druge stranke. 
OdloËila sem se, da bom πe naprej ostala v politiki v smislu ukvarjanja s 
problemi ljudi. Glede morebitnega vstopa v novo stranko pa bom pred 
tem temeljito premislila. 

Del politiËnega vrenja so tudi nekateri spletni in drugi mediji, katerih 
pristranskost informacij se bo do volitev le πe krepila. OdloËite se torej po 
lastni presoji. Da bo vaπa odloËitev laæja, se pozanimajte tudi o lastniπtvu 
medijev in o povezavah lastnikov medijev s posamezno politiËno opcijo. 

Poslansko delo v Dræavnem zboru RS bo potekalo do 
konca decembra

Kljub pregretemu politiËnemu ozraËju πe vedno sprejemamo v par-
lamentu pomembne zakone in odloËitve. Zadovoljni smo lahko tudi z 
mnogimi kadrovskimi odloËitvami. Parlament bo redno deloval do 21. 
oktobra, kasneje pa bomo opravljali nujne tekoËe posle do nove sestave 
parlamenta, t.j. skoraj do konca decembra.

mag. JULIJANA BIZJAK MLAKAR, poslanka DZ RS

Od leta 1980 se 27. september obeleæuje kot Svetovni dan 
turizma. Od takrat pa do danaπnjih dni je turizem postala ena 
najhitreje rastoËih oblik gospodarskih dejavnosti, ki po vsem 
svetu zaposluje æe na milijone ljudi. Za zanimivost naj povem, 
da je po podatkih StatistiËnega urada RS v letu 2007 preko 
meja svojih dræav odpotovalo rekordnih 903 milijone ljudi.

Tudi v Sloveniji smo leta 2007 v tej panogi gostili preko 
2,7 milijona oseb, prenoËili okrog 8,3 milijona turistov in 
ustvarili pribliæno 1,6 milijarde evrov prihodkov! ©tevilke so 
impozantne in kaæejo, da brez turizma enostavno ne gre. 
©tevilke pa na æalost niso niË veË tako razveseljive, Ëe se 
preselimo v naπe domaËe okolje!

V naπi obËini smo v lanskem letu za razliËne oblike finan-
ciranja turizma in podjetniπtva s strani obËinskega proraËuna 
namenili skoraj 500 tisoË evrov, znesek, ki se je vrnil v ob-
Ëinski proraËun v obliki turistiËnih taks, pa je znaπal le nekaj 
Ëez 9 tisoË evrov! Podatek vsekakor ni spodbuden, posebej 
ob dejstvu, da smo glede na velikostni razred obËin v Slove-
niji eni izmed tistih, ki za to podroËje namenjamo najveË!

Zato kot obËan Kamnika in predsednik odbora za turizem 
in podjetniπtvo v Kamniku ugotavljam, da na tem podroËju 
nismo uspeπni. Spoznavam najbræ samo to, kar obËutijo tudi 

posamezni lastniki turistiËnih kapacitet v obËini - da je turi-
stov v Kamniku premalo!

In kako izboljπati stanje? 
Z moËno osrednjo turistiËno organizacijo, ki bo znala odlo-

Ëno in brezkompromisno stopiti na trge, ki so nam naklonjeni 
(nemπko in italijansko govoreËe podroËje, dræave Beneluksa 
ter dræave nekdanje skupne dræave). Turiste je treba povabiti 
tudi preko spleta in s pomoËjo drugih orodij organizirati eno-
tni rezervacijski sistem in konËno zaËeti celostno træiti vse 
turistiËne kapacitete v obËini Kamnik. In ne nazadnje, turistu 
je potrebno organizirano ponuditi vse lepote in znamenitosti, 
ki nam jih ne primanjkuje.

Ste morda æe kdaj sliπali, da v Kamniku, mestu najboljπih 
svetovnih alpinistov, lahko za petiËnega gosta najameπ vod-
nika za obisk gora? Da lahko turisti, ki jih zanima verska 
tematika, naredijo ogled romarskih cerkva po naπi okolici? 
Da lahko prespijo v bajti na Veliki planini? Jaz ne! In da 
ne bo ostalo tako, naredimo miselni preskok in poskuπajmo 
povleËi poteze, ki bodo v dobro vsem nam, navsezadnje 
turizem smo ljudje! 

JANEZ BALANTI»

Svet Agencije za razvoj turiz-
ma in podjetniπtva je letoπnje 
poletje po vseh zapletih izvolil 
novo direktorico, to je postala 
kar dosedanja direktorica dr. 
Andreja Eræen. Za dokonËno 
imenovanje na mesto direktorice 
agencije je dr. Eræenova potre-
bovala le πe soglasje obËinskega 
sveta, ki ga je na njegovi zadnji 
seji tudi dobila. Zanimivo pa je, 
da smo dve uri po potrditvi dr. 
Eræenove svetnice in svetniki 
obravnavali spremembe odloka 
o ustanovitvi Agencije za razvoj 
turizma in podjetniπtva, ki so v 
prehodnih doloËbah predvidevale 
prenehanje mandata potrjenega 
direktorja Agencije za razvoj tu-
rizma in podjetniπtva (ATP).

Spremembe odloka o ustanovit-
vi ATP so predvidevale, da naj bi 
turizmu in podjetniπtvu dodali πe 
πport. PrikljuËevanje πporta turiz-
mu in podjetniπtvu je odprlo πte-
vilna vpraπanja. Æupan s sodelavci 
je prikljuËitev πporta obstojeËi 
ATP pojasnjeval kot uskladitev z 
veljavno zakonodajo. Ima prav, 

KAJ NAM JE V©E» TU, 
KJER ÆIVIMO

Na to in πe na druga vpraπanja so krajani KS Novi trg odgovarjali v 
raziskavi, ki smo jo izvedli v ILA, dotik ustvarjalnosti, ki se tudi nahaja 
v tej krajevni skupnosti, na Zgornjem Perovem.

ILA se poleg redne dejavnosti, t.j. izdelovanje iz gline, izvajanje 
teËajev lonËarstva in keramike za otroke in odrasle, ukvarja tudi z de-
diπËino z namenom izboljπanja odnosov do okolja in do samega sebe. 
Tako je bil namen raziskave predvsem ta, da sokrajani razmiπljajo o 
svojem bivalnem okolju in o tem, kaj si pravzaprav æelijo in kaj lahko 
sami naredimo za to.

Raziskavo smo izvajali v okviru projekta Dotik korenin, ki je del-
no podprt s sredstvi EU. Obiskali smo 60 hiπ oziroma 80 prebivalcev 
in razveseljivo je, da je bila veËina takoj pripravljena sodelovati. To 
nam je potrdilo, da je vsebina prava in da se nas dotika, da nam ni 
vseeno. Hiπe smo izbirali nakljuËno, nekako vsako peto in v popol-
danskih urah.

Ob tem smo doæiveli pohvale, da se je nekdo lotil tega, da nekoga 
zanima kako se poËutimo v svojem bivanjskem okolju, kaj pogreπamo, 
in kaj bi radi. V vsakdanjiku smo vsi bolj ali manj usmerjeni v svoje ob-
veznosti, naloge, opravila, a kljub temu zaznavamo tudi πirπe okolje: 
naπe sosede, promet, pse, naravo ... kaj nas zmoti, kaj razveseli. In 
pogosto ne vemo, kaj s tem. Æivljenje gre naprej in na ene stvari se 
navadimo, druge nas nenehno motijo.

Zelo so nas bili veseli starejπi krajani, ki so se spominjali, kako je 
bilo in so govorili tudi o prizadetostih in krivicah, ki so se jim zgodile. 
Novejπi priseljenci pa veË o problematiki v zvezi z gradnjo in drugem 
v novem okolju. Zanimivo je, da veËina ni vedela kaj prida o svoji 
krajevni skupnosti, nekateri niti njenega imena ne.

Izkazalo pa se je, seveda na osnovi mnenj vpraπanih, da bi radi ka-
kπno klopco v naselju, pa veË otroπkih igriπË, veË sodelovanja, oglasno 
desko za boljπe informiranje, prostore za interesne dejavnosti posa-
meznih skupin, ureditve kriæiπË in ploËnikov, morda uskladitev koπnje 
trave... VeË si lahko preberete na www.ila-glina.org ali pa se oglasite 
pri nas.

In kaj je sokrajanom vπeË? Bliæina mesta in bliæina gozda, lepa lega, 
urejene gozdne poti do Starega gradu in ©pice, nova sprehajalna pot 
ob Kamniπki Bistrici ... 

Ker ima naπ zaselek æe stare korenine, pripravljamo 20. oktobra ob 
18. uri sreËanje staroselcev in na novo priseljenih v Zgornjem Pero-
vem na Perovem 18b. Najprej bomo predstavili kulturno in naravno 
dediπËino tega okolja, povabili staroselce, da kaj povedo in se druæili 
tja do 20. ure.

TATJANA HLA»ER

Tokrat smo obiskali Maribor, 
kjer so med narodnoosvobodil-
no borbo streljali naπe oËete. Na 
sodiπËu v Mariboru so nam od-
prli vrata na tisto dvoriπËe. Ne-
kaj naπih Ëlanov je tam izgubilo 
oËete. Ti naπi zavedni Slovenci 
niso storili drugega, kot ljubili 
svojo domovino in se niso po-
korili okupatorju.

Iz poslanske pisarne

DIREKTORJA NA ISTI SEJI ÆELELI 
POTRDITI IN RAZRE©ITI?

a hkrati pozablja, da tudi ure-
ditev podroËja kulture v obËini 
Kamnik ni urejeno v skladu z za-
konodajo, zato bi priËakovali, da 
se bo poleg πporta hkrati urejala 
tudi kultura. Na obËinskem svetu 
se je razvila konstruktivna raz-
prava, kako smiselno, predvsem 
pa racionalno, urediti podroËje 
upravljanja turizma, πporta, kul-
ture in podjetniπtva v obËini 
Kamnik. Nekateri smo se zavze-
mali za eno agencijo z oddelki 
za posamezno podroËje, drugi so 
se zavzemali za veË samostojnih 
agencij, ki bodo upravljala posa-
mezno podroËje. Vsi v opoziciji 
smo korektno nizali argumente 
za ali proti, vendar sem dobil 
obËutek, da vsi ti argumenti in 
razprava koalicijskih svetnikov 
in æupana niso zanimali, vse na-
pore so vlagali v prizadevanja, 
da bi ≈spravili« pomanjkljiv in 
nedodelan odlok skozi obËinski 
svet. Dobil sem vtis, da se spre-
membe ATP uvajajo samo zato, 
ker se æupan æeli znebiti sedanje 
direktorice ATP. Prehodne doloË-

be odloka, ki predvideva πirjenja 
pristojnosti ATP na upravljanje 
πportne infrastrukture, so na-
mreË predvidevale nov razpis za 
direktorja. To je pribliæno tako, 
kot bi zahtevali nove volitve æu-
pana, Ëe bi se obËinska uprava 
reorganizirala in dobila dodaten 
oddelek. Æupan je na oËitke od-
govoril, da se bo dr. Eræenova 
lahko prijavila tudi na nov razpis, 
a je hkrati pozabil povedati, da 
bo vmes najverjetneje imenovan 
Svet agencije po njegovem okusu. 
Sedanji Svet ATP, ki je izvolil 
dr. Eræenovo, je bil namreË iz 
prejπnjega mandata. Najmanj ne-
navadno je, da obËinski svet na 
isti seji potrjuje direktorja ATP 
in ga dve uri kasneje razreπuje 
in zahteva izbiro novega, samo 
zato ker ATP dobiva nove pri-
stojnosti. ToËno to se je zgodilo 
na zadnji seji obËinskega sveta. 

»e æupan ni zadovoljen z de-
lom direktorice ATP, obstajajo 
πtevilni bolj normalni naËini, da 
jo zamenja, kot pa sprememba 
odloka. PriËakoval sem, da bo 

æupan razkril razloge za nezado-
voljstvo. Bilo bi fer, po vsem, kar 
se je zgodilo na relaciji ©arec∑E-
ræen. Nedopustno je, da se za do-
sego æupanovih ciljev uporabljajo 
vsa sredstva. PrepriËan sem, da 
bodo æupan in njegova koalicija 
pojasnjevali, da spremembe od-
loka o ATP nimajo nobene zveze 
z odstavitvijo dr. Eræenove. Kot 
je navada v zadnjem Ëasu v Kam-
niku, bo zagotovo priπlo kakπno 
pismo iz æupanovih uradov, ki 
bo obËane poduËilo, kako neod-
govorni smo bili v opoziciji, ker 
smo nasprotovali spremembam 
odloka o ATP, s katerim se od-
pravlja nezakonito stanje. Zago-
tovo bo izpuπËen del, da smo v 
opoziciji predlagali tudi ureditev 
podroËja kulture, ki ga sedanji 
æupanov predlog ne ureja in ga 
puπËa neusklajenega z zakonoda-
jo. »e tudi odmislimo vse kolo-
bocije v zvezi z direktorico ATP, 
v opoziciji upraviËeno dvomimo 
ali bi obstojeËa agencija lahko 
uËinkovito upravljala s πportno 
infrastrukturo, s katero danes 
upravljajo πtevilna druπtva, ki v 
upravljanje πportne infrastruktu-
re vlagajo πtevilne prostovoljne 
ure in lastni denar. 

MATEJ TONIN

»lani druπtva izgnancev Kamnik na jesenskem izletu

Æalostni spomini v srcih

Z mrkega dvoriπËa smo odπli 
okrog stavbe in na Cesti talcev 
skuπali prebrati imena ustrelje-
nih, napisana z zlatimi Ërkami. 
Gospa Golob je pred ploπËo pre-
brala nekaj pesmi v spomin na 
ustreljene. MolËe smo posluπali 
in poloæili venËek na obeleæje.

Pot smo nadaljevali v Gradec, 
na pokopaliπËe, kjer poËivajo 

tudi naπi ustreljeni oËetje. Tod 
smo postali in skuπali najti na 
oboku nam znana in ljuba imena, 
ki ne bodo nikoli pozabljena.

Pot smo nadaljevali proti Po-
horju, tja, kjer je padel Pohorski 
bataljon. Ogledali smo si film in 
slike ærtev te borbe. Med ærtvami 
so bili tudi komandant ©arh in 
njegovi trije mladoletni sinovi, ki 
so malo pred svojo zadnjo borbo 
pobegnili iz taboriπËa Fronleiten 
in se prikljuËili bataljonu na Po-
horju. ©arhovih devet otrok je 
bilo odpeljanih v nemπka otro-
πka taboriπËa: Kastl, Meinburg, 
Vindsheim, Saldenburg ... Mama 
Elizabeta je bila odpeljana iz 
Celja v kazensko taboriπËe Au-
schwitz, kjer je æe v prvi jeseni 
1942 umrla.

Spet smo posluπali besede go-
spe Golob o borbi in padlih bor-
cih. Njene pesmi so nam ostale v 
srcu, kakor tudi kraji, kjer smo 
preæivljali vojni Ëas. 

Za odbor DIS Kamnik zapisala 
STANISLAVA ZAVR©NIK

Razmislek ob Svetovnem dnevu turizma
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Letoπnje poletje je potekal æe 21. izbor ≈Naj kopaliπËe 2011« izmed 
103 slovenskih kopaliπË v πestih kategorijah. PrviË je potekalo tudi 
tekmovanje za ≈Naj kamp«. Organizatorji, podjetje Alpe Adria Media 
Marketing, so v Ëetrtek, 22. septembra, razglasili, da so Terme Snovik 
v Tuhinjski dolini osvojile prvo mesto v kategoriji malih termalnih 
kopaliπË.

Terme Snovik prejele  
prvo nagrado za Naj kopaliπËe 2011 

Od aprila do sredine septem-
bra so 103 slovenska kopaliπËa 
æe 21. leto zapored v uredniπtvu 
radijske oddaje ≈Dobro jutro, 
Slovenija« prejela rekordnih 
skoraj 78.000 glasov. ≈Akcija πe 
vedno poteka tako, da najbolj 
priljubljena kopaliπËa ocenjuje-
jo obiskovalci. Ti so letos od-
dali rekordno πtevilo glasov in 
tako pokazali, da je sodoben 
gost zahteven, da opazi vse po-
drobnosti in da je nanje, tako 
dobre kot slabe, tudi priprav-
ljen opozoriti na glas. Naloga 
naπe radijske ekipe pa je, da 

igra vlogo opazovalca dogajanja 
na trgu in kopaliπËa z razliËnih 
zornih kotov predstavlja πirπi 
javnosti,« je ob zakljuËku akcije 
≈Naj kopaliπËe 2011« povedala 
Barbara Boh, direktorica pod-
jetja Alpe Adria Media Mar-
keting.

Naj kopaliπËa so bila tudi v 
letoπnjem izboru razdeljena v 
πest razliËnih kategorij. Med 
nagrajenci je precej ≈starih« 
prejemnikov priznanja za ≈Naj 
kopaliπËe«, na prvih treh mestih 
pa je tudi nekaj novih ponosnih 
dobitnikov najviπjih priznanj.

V kategoriji naravnih kopa-
liπË je najveË glasov prejel lani 
drugouvrπËeni Simonov zaliv, 
drugo mesto Grajsko kopaliπËe 
Bled, tretje mesto pa je osvo-
jilo obmorsko kopaliπËe Talaso 
Strunjan. V kategoriji letnih 
kopaliπË v primerjavi z lanskim 
letom ni bilo sprememb. Na 
najviπji stopniËki je Laguna ∑ 
mestna plaæa Ljubljana, na dru-
gi Letno kopaliπËe Celje in na 
tretji Letno kopaliπËe Kranj. V 
kategoriji pokritih, v preteklih 
letih kategoriji vodnih parkov, 
so se zmage znova veselili v 
Vodnem mestu Atlantis. Mesto 
niæje je pripadlo Vodnemu par-
ku Bohinj, tretje pa Aquaparku 
Æusterna. Terme Snovik so z 
lanskega drugega letos napre-
dovale do najviπjega, prvega 
mesta v kategoriji malih ter-

malnih kopaliπË. Drugega me-
sta so se razveselili v Termah 
Radenci, tretjega pa v Termah 
& Wellnessu LifeClass Portoroæ. 
V kategoriji srednje velikih ter-
malnih kopaliπË so najveË glasov 
prejeli v Laπkem, natanËneje v 
Termalnem Centru Wellness 
Parku Laπko. Mesto za njim so 
si priborili v Termah ZreËe, na 
tretje mesto pa so obiskovalci 
z oddani glasovi uvrstili Terme 
Dolenjske Toplice. V kategori-
ji velikih termalnih kopaliπË je 
zmaga tudi letos pripadla 

Termam »ateæ. Sledijo lani 
tretje, Terme Olimia z Aqualu-
no ter lani druge Terme 3000 
Moravske Toplice.

Skupen nastop Term 
Snovik in Krvavca

Direktor Term Snovik Matjaæ 
Konda pa je pred dnevi s πe 
enajstimi predstavniki turistiËnih 
namestitvenih kapacitet v go-
renjski regiji podpisal pogodbo z 
Rekreativno turistiËnim centrom 

V poslopju nekdanje trgovine 
ob dupliπkem nebotiËniku je æe 
nekaj Ëasa gradbiπËe. Tu naj bi 
v bodoËe stala nova lekarna, ki 
jo DupliËani in okoliËani æe teæ-
ko priËakujejo. Ker se v zvezi 
z gradnjo med ljudmi pojavljajo 
razliËne, veËkrat tudi nepreverje-
ne informacije in vpraπanja, smo 
se obrnili na mag. farm. Dionizija 
PetriËa, direktorja javnega zavoda 
Mestne lekarne s sedeæem v Kam-

niku, ki ima svoje enote tudi v 
Domæalah, Mengπu in v Litiji.

Rad se je odzval naπemu po-
vabilu in pojasnil vse, kar nas je 
zanimalo v zvezi z gradnjo. Kot 
je povedal, gre za adaptacijo ob-
stojeËe stavbe nekdanje trgovine, 
vse dosedanje zaplete v zvezi z 
njo so uspeπno razreπili ali pa so 
tik pred razreπitvijo.

Æe dalj Ëasa so razmiπljali, da bi 
Kamnik glede na πtevilo prebival-
cev (okrog 30.000) po normativih 

lahko imel tri lekarne. Sedaj ima-
jo poleg lekarne v zdravstvenem 
domu, ki je malo premajhna, je 
pa na zelo primerni lokaciji. Pre-
uËujejo moænosti za postavitev 
prizidka, kar je sicer projekt za 
leto 2012 oz. 2013.

Druga enota na ©utni je manj-
πa, ima pa tudi manjπo frekvenco 
obiskovalcev. Tu je najveËji pro-
blem dostopnost, ki je omejena na 
peπce. Ta lekarna pa izdaja veliko 

inkontinenËnega materiala 
(plenice in podobno), kjer 
gre za hkratni nakup veËjih 
koliËin. »e je interes obËine, 
da je tu peπ cona, se bodo 
tudi temu podredili, pravijo. 
Direktor poudarja, da (za-
enkrat) nikakor nimajo na-
mena te lekarne zapreti. 

Ustrezno lokacijo za novo 
lekarno pa so naπli na Du-
plici. Zato so konec lanskega 
leta od nekdanjega lastnika 
kupili æe razpadajoËo zgrad-
bo z okrog 600 kvadratnimi 
metri zemljiπËa ob dupliπki 
stolpnici in se odloËili za 
adaptacijo. Tudi vpraπanje 

sluænostne poti za dostop do 
skladiπËa in parkiriπËa na sever-
nem delu stavbe ter za poloæitev 
elektriËnega kabla do razdelilne 
omarice na zelenici v JakopiËevi 
ulici so z ObËino Kamnik in tremi 
solastniki uspeπno reπili. Problem 
zmogljivosti kanalizacijskega jaπka, 
ki je bil prvotno predviden v sami 
zgradbi, so reπili s postavitvijo no-
vega jaπka zunaj stavbe.

Izvajalec del GIVO Ljubljana 
je bil izbran na podlagi javnega 

razpisa, zakljuËen je tudi 
æe razpis za dobavo opre-
me. RaËunajo, da bodo po 
uspeli verifikaciji objekta s 
strani ministrstva za zdrav-
je lekarno na Duplici od-
prli do konca letoπnjega 
leta. Vsekakor bo odprtje 
lekarne na Duplici, v kar 
bodo Mestne lekarne vlo-
æile okrog 590.000 evrov, 
pomembna pridobitev za 
prebivalce juænega dela 
kamniπke obËine.

Tudi vodja gradbiπËa 
Darko KaË iz GIVO nam 
je zagotovil, da so s tem, 
ko so kanalizacijski zbiral-
nik prestavili izven objekta 
in se odloËili za loËitev od elek-
triËnega prikljuËka nebotiËnika in 
za samostojni elektriËni prikljuËek 
(odjemno mesto), razreπili glavne 
probleme pri gradnji lekarne. 
Gradbena dela bodo dokonËali 
do 25. oktobra. Dodal je, da je 
na asfaltirani povrπini predvidenih 

13 parkirnih mest (od tega πest 
na severnem delu stavbe). Naj na 
koncu dodamo πe, da stanovalci 
soseske na JakopiËevi priËakujejo 
od ObËine in Publicusa primerno 
reπitev tudi za prestavitev ekolo-
πkega otoka. 

F. S.

TuristiËno informacijska toËka Mali grad, ki je bila odprta od sredine 
junija do konca septembra, je zakljuËila letoπnjo poletno turistiËno sezo-
no. Kot so sporoËili z Agencije za turizem in podjetniπtvo obËine Kamnik, 
je bil obisk najbolj prepoznavne in atraktivne turistiËne toËke v mestu 
pribliæno 10 odstotkov veËji kot lani.

TuristiËno informacijska toËka na Malem gradu deluje od leta 2009, 
ko so namesto mize pred kapelo v sodelovanju z Zavodom za varstvo 
kulturne dediπËine OE Kranj postavili brunarico. V Ëasu najveËje turi-
stiËne sezone (junij - september) je toËka odprta vse dni. Turisti lahko 
kupijo vstopnico za kapelo, ki je od lanskega leta prenovljena, ter 
straæni stolp, v katerem so letoπnje poletje postavili razstavo Minule 
podobe Kamnika. Obe razstavi sta bili delno financirani s strani Mi-
nistrstva za kulturo.

V turistiËni toËki vsak gost prejme turistiËne informacije o Kamniku 
in okolici ali kupi spominke. Na brunarici je tudi tabla s QR kodo, preko 
katere si obiskovalci na svoje mobilne telefone lahko naloæijo sploπne 
informacije o kapeli ter Kamniku.

Na TuristiËno informacijski toËki beleæijo statistiko in letoπnji obisk je bil 
veËji za 10 odstotkov. Mali grad je obiskalo 2.826 oseb, od tega 1.535 do-
maËih (54 odstotkov); lani pa 2.579, od tega 1.262 domaËih (50 odstotkov). 
Med tujci je letos najveË Nemcev, Italijanov, nato turistov z Nizozemske, 
iz Francije in ©panije. Letoπnje leto je bilo prodanih 783 odraslih in 219 
otroπkih, lansko leto pa 748 odraslih in 211 otroπkih vstopnic. Turisti so 
s seboj odnesli kar nekaj spominkov, najpogosteje pa kupijo razglednice 
in magnetke.

ZakljuËili sezono  
na Malem gradu

Tudi letoπnji poletni meseci niso bili niË manj aktivni kot prejπnja leta. 
Prvo junijsko soboto smo na naπi tradicionalni krvodajalski proslavi po-
delili priznanja zasluænim krvodajalcem in aktivistom, med njimi tudi pri-
znanje za 140-krat darovano kri, ki ga je prejel Alojzij Kuhar iz Sovinje 
PeËi. V naslednjem tednu pa je potekala druga krvodajalska akcija, katere 
se je v dveh dneh udeleæilo preko 300 krvodajalcev.

Ker se recesija πe vedno nadaljuje in so socialne stiske sokrajanov iz 
dneva v dan veËje, jim poskuπamo po najboljπih moËeh pomagati z razde-
ljevanjem prehranskih artiklov, rabljenimi oblaËili, πoloobveznim otrokom 
naπih prejemnikov smo podarili zvezke, barvice, svinËnike, πestila, risalne 
bloke, pred kratkim pa smo tudi poskrbeli za manjπo ozimnico. Vsega 
tega ne bi zmogli, Ëe med nami ne bi bilo dobrih ljudi, ki nam s svojimi 
prostovoljnimi prispevki pomagajo. Prispevke lahko nakaæete na naπ TRR 
πt. 02312-0011158889 s pripisom ≈prostovoljni prispevek«, πe vedno pa 
lahko darujete tudi del dohodnine, pokliËite nas (8311-697), poslali vam 
bomo ≈zahtevo za namenitev dela dohodnine za donacije«.

RdeËi kriæ Slovenije je priËel z izvajanjem akcije ≈Lepo je deliti« za pri-
dobitev sredstev za nakup dodatnih prehranskih artiklov. Æe z majhnim 
prispevkom lahko pomagate tudi vi.

Tudi letos smo izvedli zdravstveno socialna letovanja. V treh izmenah 
je letovalo 119 otrok, povpraπevanje po tovrstnem letovanju je iz leta v 
leto veËje, zato se bomo tudi v prihodnje trudili, da bo letovalo Ëim veË 
otrok.

Letoπnja zadnja krvodajalska akcija bo potekala 13. in 14. oktobra med 
7. in 13. uro v Domu kulture Kamnik.

Krvodajalec je lahko vsak, ki je star vsaj 18 let, ima veË kot 50 kg, pred 
odvzemom se mora poËutiti zdravega, zauæiti MORA lahek, nemasten 
obrok, s seboj na odvzem pa prinesti osebni dokument s fotografijo, po 
odvzemu pa zauæiti malico, ki jo pripravijo transfuzijci.

Pridruæite se in z delËkom sebe pomagajte tistim, katerih æivljenja so 
odvisna od darovane krvi.

Krvodajalska akcija  
13. in 14. oktobra 

Na eni od spomladanskih ustvar-
jalnih delavnic, kjer smo pod vod-
stvom gospe Helene Sterle izdelo-
vali Perovske roæice, so udeleæenke 
izrazile æeljo, da bi tudi v jesenskem 
Ëasu izvedli kakπno delavnico roËnih 
spretnosti. Jesen je tu, obljuba dela 
dolg in KS Perovo ter uËiteljica Ma-
teja Keber vas vabimo, da se udele-
æite zaËetnega teËaja kvaËkanja. 

»e bi se radi nauËili kvaËkati, si 
vzeli urico in pol zase na teden in v 
prijetni druæbi, ste lepo vabljeni za 
zaËetni teËaj, kjer se boste nauËili 

osnov kvaËkanja: veriæne petlje, navadne (goste) petlje, πibiËne petlje, 
kombinacijo gostih in πibiËnih petelj ter izdelali liËen in uporaben izdelek 
(kvaËkano darilno vreËko).

TeËaj bo brezplaËen, potekal bo v novembru ob sobotah med 16. 00 in 
17.30 v pisarni KS Perovo na Steletovi cesti 25. Predvidena so πtiri sreËanja. 
Potrebne so predhodne prijave, saj je πtevilo udeleæencev omejeno. Mate-
rial boste dobili na teËaju, potrebovali pa boste kvaËko πt. 2 ali 3.

Prijave priËakujemo do 28. oktobra na GSM: 041 427 298 (med 18:00 
in 20:00) ali email: info@kamnik-perovo.si

Prijazno vabljeni!  

NauËimo se kvaËkati

V tej stavbi ob dupliπkem nebotiËniku bo predvidoma do konca letoπnje-
ga leta zaËela delovati sodobno opremljena lekarna v okviru javnega 
zavoda Mestne lekarne s sedeæem v Kamniku.

Vodja gradbiπËa Darko KaË iz GIVO 
pravi, da bodo gradbena dela konËali do 
konca oktobra.

Dionizij PetriË, mag. farm., direktor 
Mestnih lekarn, je svojo poklicno pot 
farmacevta zaËel pred 29 leti v lekarni 
na ©utni.

Krvavec o skupnem nastopu  
na trgu. Skupaj si obetajo veËji 
obisk, tako smuËiπËa, kot tudi 
turistiËnih kapacitet. Eden iz-
med ciljev povezovanja je pred-
vsem skupna predstavitev na tu-
jih turistiËnih sejmih in borzah, 
skupaj se bodo osredotoËili na 
goste iz Hrvaπke, Srbije, Madæar-
ske, »eπke, Poljske ter seveda 
tudi domaËe goste, raËunajo pa 
tudi na bliæino letaliπËa. 

RTC Krvavec je skupno part-
nerstvo, imenovano ≈Zimski 
paketi Krvavec«, sklenil s po-
nudniki turistiËnih namestitve-
nih kapacitet: Termami Snovik, 
Hotelom Raj, Penzionom Tia, 
Hotelom Silvester, Penzionom 
Jagodic, Sobami Jana, Hotelom 
Bor, Hotelom Marinπek, Hote-
lom Creina, GostiπËem »eπnar, 
TuristiËno kmetijo Pr‘ Dovar in 
TuristiËno kmetijo Pr’ Ambru-
æarju. Skupaj bodo ponudili tri 
in sedem-dnevne pakete in pro-

mocijski letak. Vseh dvanajst 
partnerjev ponuja kar 1000 
postelj, razliËnih namestitvenih 
kapacitet, od kmeËkega turiz-
ma do term, od Kamnika do 
Cerkelj. 

Direktor Term Snovik Matjaæ 
Konda je ob podpisu partner-
stva dejal, da bodo skupaj veli-
ko bolj prepoznavni, hkrati pa 
ponujajo zelo razliËne noËitve-
ne kapacitete. Izrazil je veliko 
veselje, da so se v partnerstvu 
pridruæili Krvavcu. Æupan Ob-
Ëine Kamnik Marjan ©arec je 
ob tem poudaril, da je Kamnik 
vse bolj usmerjen v turizem in 
ima veliko ponuditi. Povedal je, 
da podpis pogodbe pomeni za-
Ëetek sodelovanja, o katerem 
ljudje veliko govorijo, veliko 
teæje pa ga je uresniËiti. Izpo-
stavil je πe, da je danes gost 
zahteven, vendar z zdruæevanje 
in povezovanjem ga je veliko 
laæje zadovoljiti. . 

Priznanja za Naj 
kopaliπËe 2011 v 
kategoriji malih 
termalnih kopaliπË 
so se razveselili v 
zagnanem kolektivu 
Term Snovik, ki 
se ponaπajo tudi 
z EKO Marjetico, 
evropskim 
priznanjem za 
okolju prijazne 
turistiËne 
namestitve. Z leve: 
Bernard Jarc 
(animacija), Uroπ 
Razpotnik (prodaja 
in marketing), 
Klementina Kunej 
(org. del. proc.), 
reπevalec Peter 
Rink, vzdræevalec 
Brane Hribar, 
Ëistilka
Majda Virjant, 
natakarica 
Cvetka Praπtalo, 
reπevalec Valiant 
MaloviÊ, direktor 
Matjaæ Konda in 
gospodinja Tatjana 
Korant.

Lekarna na Duplici πe letos
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Pohvala ameriπkih 
predsednikov za odliËne 
πolske uspehe

ZaËetki v novem in nezna-
nem okolju so bili za prvoπol-
ca vse prej kot lahki. Walter 
Maj se je vpisal v mednarodno 

Rich Roll, eden najboljπih ultra-
triatloncev na svetu, je glede ve-
ganske hrane pri πportnikih dejal: 
≈Trdno verjamem, da ta hrana po-
speπi regeneracijo in to je kljuË do 
napredka pri πportnikih.« Zagotovo 
se v Kamniku, ki postaja vedno bolj 
mesto πportnih navduπencev, mar-
sikdo ne bi strinjal z zgornjo izjavo, 
saj je v naπi slovenski kulturi trdno 
zasidrano prepriËanje, pa ne samo 
med πportniki, da tako mleËni kot 
mesni izdelki nedvomno sodijo na 
kroænik. KamniËan Mitja Mestek æe 
sedmo leto dokazuje nasprotno in 
velja na cesti in med prijatelji za Ëu-
daka. Kar glasno prizna. In v smehu 
reËe: „NiË hudega.« 

Veganstvo kot æivljenjski 
slog?

Letoπnje poletje je Slovenijo pre-
tresla smrt desetmeseËnega dojenË-
ka, Ëigar starπi so vegani, in vzbu-

Mladi KamniËan uspeπen v ameriπki πoli v Skopju

πolo, ki jo obiskujejo predvsem 
otroci diplomatov ter otroci 
iz bolj izobraæenih in bogate-
jπih makedonskih druæin, uËni 
jezik za vse uËence pa je an-
gleπËina. PrvoπolËek, ki je brez 
znanja angleπËine zamudil prve 

tri mesece pouka. ≈Za-
Ëetki so bili teæki, saj 
nisem razumel jezika, 
vendar sem se zelo 
potrudil in s pomoËjo 
mame Nives kmalu ujel 
πolski ritem,« ponosno 
pove Walter Maj na 
skupnem sladoledu v 
rodnem Kamniku. Za-
gotovo je res lahko po-
nosen nase, saj mi po-
kaæe spriËevalo njegove 
mednarodne πole, kjer 
se predmeti ocenjujejo 
s Ërkami, namesto nam 
poznanimi πtevilkami. 
Najboljπa ocena je A, 
za super odliËne uËence 
kot je Walter Maj celo 
A+. SpriËevala Walterja 
Maja so si vsako leto 
podobna. Vsi predmeti 
ocenjeni z najboljπimi 
ocenami in s posebni-
mi pohvalami uËiteljev. 
Zadnje πolsko leto je 
zakljuËil s samimi A-ji 
z dodanim plusom in 
tako dosegel vse moæne 
toËke. 

Na sploπno so uËen-
ci ocenjeni od A do F, 
brez E-ja, ocenjujejo 
jih pri vseh predmetih 
sproti, na koncu πol-
skega leta pa imajo πe 
preverjanje znanja za 
celotno preteklo πol-
sko leto. Na predmet-
niku ima Walter Maj 
trenutno matematiko, 
angleπËino kot prvi 
jezik, italijanπËino kot 
tuji jezik, naravoslovje, 
druæboslovje, glasbo, ra-

Ëunalniπtvo, umetnost, telovadbo 
in ples. Priznam, da sem se ob 
predmetu ples poπalila, da je to 
zagotovo njegov najljubπi πolski 
predmet. Mama Nives razloæi, 
kako je πola v Skopju drugaËna 
od slovenske, saj umetniπko iz-
raæanje jemljejo veliko bolj res-
no kot v naπem πolskem siste-
mu. Tako nekajkrat letno v πoli 
pripravijo predstavo za starπe in 
temu posvetijo ves πolski Ëas. 

Za svojo marljivost in uspe-
πnost, saj je eden izmed najbo-
ljπih uËencev na celotni πoli, je 
Walter Maj vsako leto nagrajen. 
Æe Ëetrto leto zapored je prejel 
pohvalo in priznanje z govo-
rom in lastnoroËnim podpisom 
ameriπkega predsednika, prviË 
Georga Busha, nato Baracka 
Obame, ter ameriπkega ministra 
za πolstvo. Neverjetna motiva-
cija za ambicioznega Walterja 
Maja. Kje bo obiskoval srednjo 
πolo, πe ne ve, saj je vse odvisno 
od oËetove sluæbe, Walter Maj 
pa si zagotovo æeli πtudirati v 
tujini, kjer mu bodo z mednard-
no πolo in πolskimi uspehi vse-
kakor vrata na steæaj odprta. O 
πtudiju πe ne razmiπlja, mika ga 
tako ekonomija, politiËne vede 
kot ekologija.

NajveËja ljubezen je 
nogomet

©e najraje pa bi bil nogometaπ 
v enem izmed priznanih klubov 
v tujini, pove Walter Maj. Ni 
le priden uËenec, temveË tudi 
uspeπen πportnik, saj trenira no-
gomet v NK RabotniËki Skopje 
in namizni tenis. Mama Nives 
poudarja, da ga ne silijo v no-
beno dejavnost, za vse poskrbi 
Walter Maj sam. Pripravi πport-
no opremo, mama ga po πoli na 
poti proti treningu le vpraπa, 
kam zavije. ≈VËasih je æe kar 
preveË redoljuben, saj æe v pet-
ek po zakljuËku vseh obvezno-
sti pripravi opremo za prihodnji 
teden, tako za treninge kot za 
πolo. VËasih me prav priganja, 
Ëe ni vse pravoËasno oprano in 
zlikano,« se poπali mama Nives. 
Nogomet je æe dolgo Ëasa najve-
Ëja ljubezen kamniπkega talenta. 
Æe pri πestih letih je treniral v 
NK Kamnik, po selitvi v Skop-
je se je vËlanil v NK Vardar, 

zadnja tri leta pa igra v NK 
RabotniËki Skopje, seveda pa πe 
vedno ostaja Ëlan NK Kamnik. 
≈Z menjavo klubov in generacij 
sem zamenjal tudi veliko trener-
jev, vendar sem najveËje uspehe 
doæivel pod vodstvom trenerja 
Roka ©vajgerja, Gorana Petre-
skega in Dragija Stojanovske-
ga. ©e posebno cenim Gorana 
Petreskega - »ungo, nekdanjega 
igralca juænokorejskega moπtva 
Pohang Stellersev, in sedanjega 
selektorja mladih pri NZ Make-
donije in stratega prvoligaπa NK 
RabotniËki«, pravi Walter Maj.

Walter Maj je odloËen, da bo 
tekal za æogo tako dolgo, koli-
kor se bo le dalo. Zakaj tudi ne, 
saj je do sedaj nanizal æe nekaj 
uspehov, med drugim je bil pre-
teklo πolsko leto v Ukrajini s 
πolsko ekipo Nova International 
School z devetimi goli najboljπi 
strelec, a na koncu je to zado-
stovalo le za 4. mesto. Seveda 
je tudi æe prejel priznanje za 
najboljπega πportnika πole, πte-
vilna prva mesta na nogometnih 
turnirjih, v namiznem tenisu pa 
je osvojil 4. mesto posamezni-
kov na dræavnem prvenstvu pi-
onirjev Makedonije in 2. mesto 
ekipno (ekipa GjorËe Petrov 
Skopje) na dræavnem prvenstvu 
pionirjev Makedonije. 

Zanimivo æivljenje  
v Makedoniji

Walter Maj se nasmeje, ko se 
spomni prihoda v Makedonijo. 
Odkrito pove, da je takrat do-
æivel kulturni πok, pa Ëeprav 
je bil πe zelo majhen. Veliko 
stvari v Makedoniji je druga-
Ënih kot v rodnem Kamniku 
in kar ne more verjeti, da sta 
bili Slovenija in Makedonija 
nekoË v skupni dræavi. Z leti 
je spoznal veliko makedonskih 
prijateljev, tekoËe govori make-
donski jezik, a πe dandanes se 
na kakπno stvar v Skopju teæko 
navadi. Letos je vneto pomagal 
pri prvi Ëistilni akciji v Skopju, 
ki jo je organiziralo slovensko 
veleposlaniπtvo in NK Rabotni-
Ëki Skopje. ©e vedno ga zelo 
moti veËja onesnaæenost okolice 
ter manjπa ekoloπka osveπËenost 
domaËinov, zato je zelo sreËen, 
ko se poleti vrne v bolj Ëisto 

Slovenijo. OËe Metod ga pre-
kine in doda, da z bratom Mar-
tinom Danom kar zavriskata, 
ko se pripeljejo Ëez slovensko 
mejo. Vsa druæina opaæa, kako 
se je v zadnjih letih razvilo 
πportno udejstvovanje Kamni-
Ëanov, ogromno obËanov teËe, 
kolesari, planinari, kar v Skopju 
ne doæiviπ. Walter Maj meni, da 
so ljudje tam zagotovo bolj le-
æerni kot pri nas, tudi toËnost 
pri njih ni lepa Ëednost, zato 
se vse stvari, od kulturnih do 
kino predstav, zaËnejo z naj-
manj polurno zamudo. ZaËuda 
se le nogometne tekme zaËne-
jo vedno toËno. Tega πe danes 
druæina Vidmar ne razume. Za-
nimivo je tudi druæabno æivlje-
nje Makedoncev. Mama Nives 
je osupla, ko sta sinova dobila 
prvo povabilo na soπolËevo za-
bavo za rojstni dan, saj se pri 
njih zabave, tudi med tednom, 
za otroke zaËenjajo po 20. uri. 
Kot vse druæabno æivljenje v 
mestu. Zagotovo pa so ljudje 
veliko bolj odprti, druæabni 
in prijazni kot pri nas, veliko 
bolj cenijo druæenje z druæino 
in prijatelji kot materialne do-
brine. Druæina Vidmar se dobro 
zaveda, da trenutno uæivajo v 
druæinskem æivljenju, saj imajo 
dovolj Ëasa za skupne trenutke. 
©e prehitro bo priπel Ëas, ko 
bodo ponovno vsi v Sloveniji 
na tesnem s Ëasom.

Nepozabni trenutki
Walter Maj pogreπa Slovenijo, 

domaËe in prijatelje v Kamni-
ku, a se tudi zaveda, kaj vse je 
æe doæivel v Makedoniji zaradi 
oËetove sluæbe, kar doma ver-

jetno ne bi. Druæina Vidmar je 
zelo gostoljubna, rada povabi k 
sebi domov znane osebnosti, ki 
æivijo ali obiπËejo Makedonijo. 
Darko PanËev, legenda jugoslo-
vanskega nogometa, je z Wal-
terjem Majem jedel kamniπke 
krvavice za domaËo kuhinjsko 
mizo, najbolj pa je Walterja 
Maja razveselilo sreËanje z ne-
kdanjim predsednikom Milanom 
KuËanom, ki je celo Walterju 
Maju za zajtrk namazal kruh 
z marmelado. Za vedno mu bo 
ostalo v spominu sreËanje no-
gometne reprezentance Make-
donije in Andore, ko je Walter 
Maj z roko v roki stopil na 
igriπËe z igralcem Interja Go-
ranom Pandevom. Nepozaben 
trenutek tudi zato, ker se je 
tekma zaËela z æalovanjem zara-
di smrti pevca in velike zvezde 
makedonske estrade Toπeta Pro-
eskega, ki ga je osebno spoznal 
na zabavi po njegovem zadnjem 
koncertu v Skopju. 

Walter Maj, tako kot veËina 
otrok, uæiva v svojem prostem 
Ëasu, Ëeprav mu oËe oporeka, 
da danes njegovi otroci sploh ne 
vedo, kaj pomeni prosti Ëas in 
prizna, da sam nikoli ni bil tako 
priden v mladosti. Navkljub gori 
πolskih obveznosti in vsakodnev-
nih treningov Walter Maj rad 
prebira slovenske in angleπke 
knjige, se zabava s prijatelji na 
ulici pred hiπo, seveda pa vzdræ-
uje stike s prijatelji tudi preko 
socialnega omreæja facebook. 

Nedvomno bomo v prihodno-
sti πe veliko sliπali o nadarje-
nem, marljivem in obetavnem 
mladem KamniËanu. 

BOJANA KLEMENC

Walter Maj Vidmar, trinajstletni KamniËan, æe sedem let s svojimi star-
πi in mlajπim bratom æivi v Makedoniji, kjer je oËe Metod zaposlen na 
slovenski ambasadi. Druæina vsako poletje preæivlja v rodnem Kamniku. 
Walter Maj v teh dneh æe ponovno sedi za πolsko klopjo, saj se je pouk 
na Mednarodni πoli NOVA International School v Skopju priËel na prvi 
septembrski ponedeljek. Kot prvoπolËek je dva meseca ≈gulil klopi« na 
O© Toma Brejca, preden se je vsa druæina zaradi oËetove diplomatske 
sluæbe preselila v Skopje.

Nepozaben trenutek za Walterja Maja je 
bilo sreËanje in pogovor z Milanom KuËa-
nom. Nekdanji predsednik mu je celo na-
mazal kruh z marmelado, navduπeno pove 
kamniπki mladi talent.

Walter Maj je imel priloænost spoznati pri-
ljubljenega makedonskega pevca Toπeja 
Proeskega na njegovem zadnjem koncertu 
v Skopju oktobra 2007. 

Walter Maj, brat Martin Dan in mami Nives (na sredini slike) so s 
soπolko in pomoËjo veleposlanika Alaina Braina Berganta predstavili 
Slovenijo na prireditvi NOVA Open House v Skopju.

≈Tudi ob veganski prehrani lahko πportaπ!«
dila burne razprave o primernosti 
rastlinske prehrane tako za otroke 
kot odrasle. StaliπËe strokovnjakov 
Univerzitetnega kliniËnega centra 
je bilo izraæeno jasno, vegetarijan-
stvo odsvetujejo dojeËim materam, 
veganstvo pa je æe v osnovi πkodlji-
vo in zdravju nevarno. Njihove tr-
ditve ostro zavraËajo vegetarijanci 
in vegani ter v svoj prid navajajo 
πtevilne argumente. Ameriπka pre-
hranska organizacija (ADA) je julija 
2009 v svojem poroËilu zapisala, da 
so vse vegetarijanske diete, tudi ve-
ganska, zdrave in hranilne za odra-
sle, dojenËke, otroke in najstnike, Ëe 
so le dobro naËrtovane. Pomagajo 
prepreËevati in zdraviti kroniËne 
bolezni, kot so bolezni srca, rak, 
debelost in diabetes. Primerne so 
za ljudi vseh starosti, pa tudi za no-
seËnice in πportnike. Strokovnjaki v 
ZDA menijo, da se tako vegetarijan-
ci, ki ne uæivajo mesa, kot vegani, ki 
ne uæivajo nobene hrane æivalskega 
izvora, lahko prehranjujejo zdravo. 
©e veË, zanimanje za vegetarijanske 
in veganske diete naraπËa predvsem 
zaradi zdravstvenih razlogov.

Veganstvo pa ni samo naËin pre-
hranjevanja. Veganska prehrana ne 
vsebuje nobenih sestavin æivalske-
ga izvora, na primer jajc, mleka ali 
medu. Vegani tudi ne nosijo oblek 
in obutve iz usnja, volne ali svile, ne 
uporabljajo kozmetike, ki je testira-
na na æivalih. ZavraËajo vse, kar je 
povezano z ubijanjem in muËenjem 
æivali. Veganstvo je naËin æivljenja, 
ki vkljuËuje tudi gibanje, zdrav pri-
stop do sebe, ljudi, æivali, okolja, 
temelji pa predvsem na preventivi 
na vseh nivojih. 

Zakoreninjena miselnost, 
da meso prinaπa moË,  
mu je postala tuja

Mitja iskreno pove, da je pred leti 
priπel trenutek, ko je vedel, da mora 
v svojem æivljenju narediti koreni-
to spremembo. V Ëasu aktivnega 
ukvarjanja s πportom, ko je bil tudi 

tekmovalno naravnan, je imel zelo 
nizek hemoglobin. Vneto je iskal 
razne reπitve, saj se je zavedal, da 
bo z viπjim hemoglobinom lahko 
hitrejπi in uspeπnejπi. Prijatelj ga je 
napotil k znancu, ki bi mu lahko 
pomagal reπiti teæavo na naraven 
naËin. Ta mu je kar naravnost po-
vedal, da naj se odpove mleku in 
mleËnim izdelkom, mesu, sladkorju 
ter razhudnikom. Zagotovil mu je, 
da bo ob taki spremembi prehrane 
bolj sproπËen, hitrejπi in boljπi.

Na zaËetku so se pojavljala vpra-
πanja. Veliko vpraπanj. Mitja prizna, 
da se je bilo zelo teæko odpovedati 
mleËnim izdelkom, predvsem siru, 
veliko teæje kot mesu. A se je od-
loËil, da poskusi. Spremembe je naj-
prej uvajal poËasi, po dveh mesecih 
pa si je po moπko rekel: ≈»e se nekaj 
greπ, se greπ zares ali pa ne. Pika.« 
PoloviËarstvo mu nikoli ni bilo pri 
srcu. Da bi bili rezultati zares toËni, 
se je po dveh mesecih sprememb 
zaËel prehranjevati vegansko, le z 
organsko pridelanimi æivili. ZaËel je 
obiskovati razliËne seminarje, po-
vezane s prehrano. In pravi, da je 
≈Ëist not padu«. S spremembami v 
svojem æivljenju je nehote vplival ne 
le na telo, temveË tudi na miselnost. 
In kmalu so prijatelji priËeli govoriti, 
da je Ëuden. Nekateri so tega mne-
nja πe danes. A Mitja tovrstne govo-
rice niso nikoli motile. Nasprotno. 
Iz dneva v dan se je poËutil boljπe 
in bil mnenja, da ko se sam poËuti 
v redu, so tudi drugi okrog njega 
v redu. 

Biti vegan je danes 
mnogo laæje kot pred leti

©e vedno vsak dan pomisli na jo-
gurt. Le da je ta sojin ali riæev. Pri-
znava, da je danes veliko laæje za-
Ëeti z drugaËnim prehranjevanjem, 
saj je na træiπËu na voljo mnogo 
veË izdelkov kot pred leti. ZaËetno 
eksperimentiranje s hrano ga je za-
svojilo, πe posebej, ko je na lastnem 
telesu zaËutil spremembe na boljπe. 

Postal je bolj spro-
πËen, miren, pravi, 
da bi svojo energi-
jo lahko izvaæal, da 
se na trenutke po-
Ëuti kot elektrarna. 
Tudi hemoglobin v 
krvi se je bistveno 
poviπal, izvide je 
redno spremljal 
kar dve leti. Svoje 
πportne rezultate 
je dvignil za 15% 
in to z manj tre-
n inga.  I zkaza lo 
se je, da je imel znanec prav. Na-
trenirano telo, a v glavi πe veliko 
rezerve. Ko je Ëisto sproπËen, priha-
jajo tudi rezultati. Mitja je mnenja, 
da se ljudje naËeloma vse preveË 
preobremenjujejo s stvarmi, tudi s 
hrano. Iz izkuπenj pove, da Ëlovek 
potrebuje bistveno manj hrane, kot 
misli, da jo. Opaæa, da velja rek ≈Eni 
jejo, da æivijo, drugi æivijo, da jejo.« 
Razlike med ljudmi so vedno veËje, 
na eni strani so tisti, ki jim pomeni 
najveË kakovost prehrambenega 
izdelka, na drugi strani pa tisti, ki 
vidijo le koliËino. 

Reakcije telesa in uma na 
spremenjeno prehrano

Vedno, ko narediπ veliko spre-
membo v svojem telesu, telo odre-
agira. Faza ËiπËenja je bila dolga de-
vet mesecev. Brez energije in πporta, 
kar si Mitja sploh ni predstavljal, da 
je mogoËe. Pretrenirano telo je ra-
bilo poËitek. Tudi izgledal je slabo. 
Zato ni zameril prijateljem, ki so ga 
na cesti ustavljali z vpraπanji, Ëe je 
bolan. Po devetih mesecih poËitka 
je povratek v πportno udejstvovanje 
prinesel najboljπe rezultate v njego-
vem æivljenju. Bil je poln energije. 
Kar naenkrat se mu je zdelo vse 
preprosto. 

Pravi, da so njegovi prijatelji 
≈dobri«. Dobri, da vztrajajo v tem, 
kar so, in mu kaæejo, kje je njego-
va pot. Potrebuje prijatelje, saj ga 

opominjajo, da ne æeli skreniti z 
lastne poti. Razume, zakaj ga imajo 
prijatelji za Ëudaka, a hkrati jim je 
hvaleæen, da ga sprejemajo v nje-
govih odloËitvah. Svojim prijateljem 
ni nikoli teæil, zakaj æivijo tako, kot 
æivijo. A obratno priznava, da so se 
v njegovo hrano veËkrat ≈vtikali«. 

Mitja Ëuti potrebo po sezonskem 
prehranjevanju, zato teæko izbere 
svoje najljubπe kosilo. Poleti ima na 
kroæniku ogromno solate, na pikni-
ku pripravi seitan na æaru ali falafel, 
poje veliko sadja, pozimi pa si naj-
raje skuha riËet, golaæ, raznorazne 
enolonËnice, skozi vse leto pa ostaja 
zvest kamutu, staroegipËanskemu 
æitu, iz katerega se lahko pripravi 
slasten kruh, testenine, kosmiËe... Iz 
leta v leto spoznava, kako omejen 
jedilnik je imel in kako raznovrstno 
hrano lahko uæiva dandanes. Vedno 
bolj ga privlaËi divja hrana in pre-
snojedstvo. Ta trenutek zagotovo 
ve le to, da se ne æeli vrniti na naËin 
prehranjevanja izpred desetih let. 
Vedno veËja æelja mu je, da bi bil 
prehransko neodvisen, sanja o kotiË-
ku, kjer bi lahko ekoloπko pridelo-
val lastno zelenjavo in sadje. 

Supergarska sobota je 
zakon

Mitjino æivljenje pa se vendarle 
ne vrti le okrog hrane. ©port s pri-
jatelji mu polepπa dan. VËasih pa 
tudi raje prebere dobro knjigo kot 

zajaha kolo. Prva πportna ljubezen 
je bila vedno nogomet, πe danes 
vsaj enkrat tedensko brca æogo. Æe 
od nekdaj ga je mikalo plavanje, s 
katerim se bolj aktivno ukvarja za-
dnje leto, tek in kolo ga spremljata 
dnevno, njegova velika æelja je ude-
leæba na triatlonu. 

Zanimiva popestritev v tednu je 
nedvomno supergarska sobota. S 
prijatelji iz mladosti iz KlavËiËeve 
ulice so æe kot najstniki radi tekmo-
vali med seboj na kolesu. Vedno jih 
je druæil πport in trofeja je bila ne-
vidna superga. Tradicija se ohranja 
πe danes, saj se v vsakodnevnih ob-
veznostih med seboj videvajo ved-
no manj in jim druæenje na kolesu 
predstavlja pomembno prijateljsko 
vez, ki πe vedno sledi tekmovalni 
noti z navidezno supergo. Zato po-
skuπa Mitja Ëim veË sobot preæiveti 
na kolesu s prijatelji, ko v tekmi za 
supergarsko trofejo raziskujejo πirπo 
okolico Kamnika. Pride, kdor pride. 
VËasih trije, lahko jih je tudi deset. 
Mitja se v Kamniku odliËno poËuti. 
Navduπuje ga vnema πportnih rekre-
ativcev, saj jih je vedno veË. Pogreπa 
le dobro atletsko stezo. A tudi ta 
bo nekoË. Ponudba prehrane ima v 
Kamniku πe veliko moænosti, pravi 
Mitja. A to prepuπËa drugim.

Hrana je veliko veË kot le tisto, 
kar damo v usta. Hrano izbirata  
telo in duπa. 

BOJANA KLEMENC

Mitja si veËkrat tedensko zame-
si in speËe kruh ali æemljice iz 
kamutove moke. Enostavno, na-
ravno, okusno. Mitjev recept: za 
dober in zdrav kruh potrebujete 1 
kg kamutove moke, malo soli, eko 
kvas in πËepec ljubezni.

Tradicionalna supergarska sobota druæi prijatelje na kolesu æe vrsto let.
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OBISK PLANINCEV  
IZ TROFAIACHA

Reπevalci kamniπke posta-
je gorske reπevalne sluæbe so 
v sklopu rednih usposabljanj v 
soboto, 17. septembra, izvedli 
zanimivo vajo stenskega reπe-
vanja v StaniËevem vrhu, ki se 
nahaja v masivu grebena Zele-
niπkih πpic v Kamniπkih Alpah. 
V lepem sobotnem vremenu se 
je z Jermance v smeri Repovega 
kota odpravilo dvajset kamniπkih 
reπevalcev, ki so se jim pridruæili 
tudi trije pripadniki gorske enote 
policije. Z vso opremo na pleËih 
so se povzpeli pod juæno steno 
StaniËevega vrha. V Repovem 
kotu nad slapom sta ostala dva 
reπevalca, njuna naloga je bila, 
da doloËita vpadnico spusta z 
roba severne stene do preduha 

Vaja kamniπkih reπevalcev  
v StaniËevem vrhu

v steni. Ostali pa so pot nada-
ljevali po grapi in naprej pod 
juæno steno StaniËevega vrha, 
toËneje do preduha. Tam je levo 
od preduha predhodnica izdelala 
Ëez steno vrvno ograjo, po kate-
ri se je moπtvo povzpelo z vso 
potrebno opremo na rob stene. 
Sledilo je doloËanje vpadnice in 
izdelava sidriπËa za spust sprem-
ljevalca v steno. Po pripravi si-
driπËa za spust v severno steno 
je moπtvo zaËelo s spuπËanjem 
nosil s spremljevalcem v steno. 
Nad oknom v preduhu se je spu-
πËanje za trenutek prekinilo in 
spremljevalec je v okno spustil 
vrv do reπevalcev v preduhu za 
namenom, da ga skupaj z nosili 
potegnejo v notranjost preduha. 

Ta manever pa je zahteval uskla-
jeno delo obeh moπtev - tako 
na robu stene kot v preduhu. 
Po uspeπno izvedenem manev-
ru je spremljevalec odpel nosila 
in svoje varovanje z obeh vrvi 
za spuπËanje in sledil je prenos 
nosil skozi preduh pod vznoæje 
juæne stene. Reπevalci na robu 
stene so potegnili vrvi za spuπË-
anje iz stene in podrli sidriπËe, 
nato pa se je moπtvo spustilo ob 
vrvi Ëez juæno steno Ëez manjπi 
preduh v votlino. Pod vznoæjem 
juæne stene je sledila kratka ana-
liza opravljenega dela in zatem 
povratek v dolino.

Besedilo in foto: 
VILKO RIFEL

Mesto Kamnik je pobrateno z 
avstrijskim, pravzaprav πtajerskim 
mestom Trofaiach. Zato je sode-
lovanje med obema mestoma 
zelo plodovito na razliËnih rav-
neh, prav gotovo pa na podroËju 
planinstva. Tako se je delegacija 
trofaiaπkih planincev junija ude-
leæila prireditve na Kokrskem se-
dlu ob dnevu Kamniπkih planin, 
konec avgusta pa jih je cel avto-
bus pod vodstvom podæupanje 
Helge Pongratz obiskal Veliko 
planino. Najprej so se ustavili 
na zajtrku v gostiπËu ≈Planinski 
orel«, kjer jih je poleg predstav-
nikov PD Kamnik pozdravil tudi 
kamniπki podæupan Robert Ko-
kotec. Z gondolo so se odpeljali 
na Veliko planino, kjer so pod 
vodstvom vodnikov PD Kamnik 

©tajerski planinci na GradiπËu na Veliki planini, ki se jim je pokazala v vsej svoji lepoti.

Gibanje po vrvni ograji.
Pogled spremljevalca pri nosilih 
proti oknu v preduhu.

SpuπËanje nosil s spremljevalcem v steno. 
Foto: Genadij ©tupar.

Priprava sidriπËa za spuπËanje spremljevalca v steno. Poteg spremljevalca z nosili v preduh.

SpuπËanje ob vrvi skozi manjπi preduh v votlino.

ROÆLE REPAN©EK JE NOVI 
KAMNI©KI ALPINIST 

Do naziva alpinist ni enostavno priti. Najprej je potrebno uspeπno ko-
nËati alpinistiËno πolo, opraviti pripravniπki staæ (mlajπi in starejπi pripra-
vnik), preplezati doloËeno πtevilo plezalnih smeri, nato opraviti izpit na 
dræavni ravni in na koncu πe izpitno turo. Zato ni Ëudno, da od vseh, ki 
konËajo alpinistiËno πolo, samo okoli 20% doseæe tudi naziv alpinist. To 
je uspelo Roæletu Repanπku, ki se je v A© vpisal leta 2006, letos spomladi 
pa je opravil vse potrebne izpite in konec avgusta uspeπno πe izpitno turo 
v Bratovski smeri v Srebrnjaku. Za naziv ≈kamniπki alpinist« pa ga Ëaka 
πe sprejem oz. krst.

BOJ»

obiskali muzej, si ogledali pastir-
ske bajte, poskusili kislo mleko in 
uæivali v hoji in lepih razgledih na 
Veliki in Mali planini. Nato so se 
razdelili v dve skupini. Prva se je 
preko Pasjih peËin in Sv. Primoæa 
peπ napotila v dolino, druga pa se 
je sprehodila πe Ëez Gojπko plani-
no, Stolniπki Stan, mimo kapele 
Marije Sneæne in se po okrepËilu 
v gostiπËu Zeleni rob na Traticah 
z gondolo vrnila v dolino. 

Kamniπki planinci so jim obisk 
vrnili v zaËetku septembra. Kot 
je povedala Mira Resnik, je bil 
program obiska malce drugaËen 
kot prejπnja leta t.j. brez vzpo-
nov na visoke vrhove in ferat. ≈V 
zgodnjih jutranjih urah so nas na 
Glavnem trgu sredi Trofaiacha 
priËakali Ëlani Druπtva prijateljev 

narave in pred-
stavniki obËin-
ske uprave Tro-
faiach s Helgo, 
prvo podæupa-
njo in Janezom 
Ivancem. Skupaj 
smo odπli po t.i. 
πtajerski æelezni 
cesti (Sterrische 
Eisenstraße) od 
Vordernberna, 
kjer  je  muzej 
- bivπa talilnica 
æeleza,  mimo 
os tankov  æe -
lezniπkih tirov, 
v o z i Ë k o v  z a 
tovor æelezove 
rude in nakla-
da ln ih  posta j 
do Präbichla. Tu se je pot konËala 
s prelepim razgledom na okoli-
πke vrhove. V daljavi se je videl 
tudi Erzberg, pod katerim leæi 
Eisenerz, kjer je πe vedno aktiven 
zunanji kop æelezove rude. Naπ  

obisk smo zakljuËili v veËernih 
urah s petjem slovenskih ljudskih 
pesmi, ki smo jih zapeli z gospo 
Elijo, Slovenko iz PoljËan, ki æe 
dolga leta æivi v Trofaiachu.«

BOJ»

Roæle Repanπek v Centralni smeri v Veliki Babi.

Podæupanja Trofaiacha Helga Pongratz in kam-
niπki podæupan Robert Kokotec ob planinsko oba-
rvanem obisku.
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PriËenja se dvanajsti dan tre-
ka. VodiË nam obljublja ≈samo« 
5 do 6 ur hoje. Glede na izkuπ-
nje iz prejπnjih dni pa vemo, da 
bomo hodili okrog 8 ur. 

V hladnem jutru nas pozdravi 
toplo sonce, ki nas spremlja po 
prijetni poti ob potoËku, Ëez 
smrekov pragozd, nato pa se 
teren poËasi zaËne postavljati 
pokonci. Malo nad gozdom se 
odpira lep pogled na velike le-
dene slapove na osojni strani, 
na sonËni strani pa voda pada 
preko sten veË 100 metrov v 
globino. Ko se z manjπega se-
dla nekoliko spustimo, pridemo 
do ledeniπke morene in reke, ki 
ji sledimo po mokrem in po-
ledenelem kamenju. Vsak ko-
rak mora biti premiπljen, saj bi 
morebiten padec lahko pomenil 
zvin ali zlom noge. V daljavi 
zagledamo πotore, do tja je πe 
pol ure hoje po snegu, ki je pri-
Ëel naletavati. Æeno moËno daje 
viπina in Slavko je pri koncu z 
moËmi. 

Ko pridemo v tabor, je zelo 
hladno. V jedilnem πotoru se po 
veËerji dogovorimo o nadalje-
vanju. Pot zahteva, da se takoj 
obrnemo, da bomo pravoËasno 
priπli nazaj na izhodiπËe. Lahko 
bi πe eno noË ostali v taboru 
(4650 m), vendar pa æenina vi-
πinska bolezen in utrujenost ne-
katerih zahtevata Ëimprejπnji se-
stop. Eni gredo zjutraj z dvema 
vodiËema v spodnji bazni tabor, 
do tja je πe slabi dve uri hoda. 
Drugi pa se z vodiËem vrnejo v 
Yangri Kharke.

Spanje na viπini skoraj 4650 
m je bilo zaradi uspavalne ta-
bletke dobro, Ëeprav je bilo v 
πotoru -6 stopinj Celzija. Po 
mini toaleti in hitrem zajtrku so 
se Tomaæ, Mojca, Maca, Stane in 
Milan odpravili proti spodnjemu 
baznemu taboru. Z njimi gresta 
sirdar in vodiË. Pot jih vodi po 
spolzkem kamenju ob reki in 
ledeniku. »ez dobro uro so æe 
v dolini spodnjega BC. Priπli so 
zadnji trenutek, kajti Ëez vrho-
ve so se æe priËeli vleËi oblaki. 
Izza vogala se je priËel dvigati 
Makalu, ki pa se je æe ovijal v 
oblake.

Priπli so v dolino med same 
hribe in ledenike. Na levi πest 
tisoËaki Peak 6 in 7, pred njimi 
Barun Glacier in 6833 m visok 
Honku Chuli, za njim West Col, 
Peak 4 in na desni veliËastni 
8463 m visoki Makalu. Po kraj-
πem obredu se spustijo v dolino 
in se povzpnejo na sosednji hrib 
na viπino okoli 4850 m, od ko-
der imajo lepπi pogled na celo-
tni Makalu. Tomaæ jim pokaæe 
tri poglavitne smeri v masivu, 
leva grebenska francoska, sred-
nja jugoslovanska (v odpravi so 
bili sami Slovenci) in desna, tudi 
najdaljπa, japonska. Pokaæe jim 
tudi sneæiπËa, kjer so bili viπinski 

Nepal ∑ deæela pod streho sveta (II.)
tabori, nato pa se oblaki spustijo 
in predstave je konec. Spustijo 
se navzdol in po zamrznjenem 
jezeru se vraËajo proti taboru 
Yangri Kharka.

Po razmeroma dobrem spancu 
sva se zbudila æe ob pol πestih. 
Opravila jutranje potrebe in se 
temeljito ≈umila« z vlaæilnimi  
robËki. Prinesejo Ëaj, kljub mra-
zu ga spijeva zunaj, kjer naju 
je Ëakalo prijetno preseneËenje. 
Okoliπki hribi so se svetili v son-
cu, tako da naredim nekaj lepih 
posnetkov. Iz πotorov poËasi 
pridejo πe ostali in kmalu se v 
dolino priplazi tudi sonce. Pred 
nami je zopet dolga tura, zato 
se po zajtrku odpravimo na pot. 
S 3600 metrov se moramo naj-
prej dvigniti na 3800, se nato 
spet spustiti na 3200, ter po-
novno dvigniti na 3900 metrov 
do tabora Dobato. Prvi del poti 
je vodil po paπnikih, nato pa 
zopet po kamenju, ki pa je bilo 
zjutraj πe pomrznjeno. Za nami 
se je dvigal Makalu, brez kanËka 
oblakov je kazal svojo veliËast-
no podobo, dokler nismo zavili 
v dolino. SreËamo prvo skupino 
trekerjev, sestavljeno iz Dancev, 
©kotov, Angleæev, AmeriËanov, 
Nemcev,... in ravno 
tako so bili tudi 
≈razmetani« ob reki. 
Mi smo se obnaπa-
li disciplinirano in 
smo hodili v bolj ali 
manj strnjeni kolo-
ni. Dobro napredu-
jemo in kosimo æe 
v rododendronovem 
gozdu, kjer lovimo 
zadnje sonËne æar-
ke, preden dokonË-
no zavijemo v str-
mo in ozko dolino, 
stran od reke. Po 
skoraj 9 urah pride-
mo v Dobato, kjer 
nas æe Ëakajo πotori 
in topel Ëaj. NosaËi 
so æe zakurili ogenj 
in takoj se jim pri-
druæim. Tokrat je tu 
tudi angleπka zdrav-
nica, ki sicer zdravi 
v Nepalu, a je πla na 
krajπi trek.

PonoËi sem slabo spal, prav 
tako Jana, ki je imela moraste 
sanje. Zunaj je bilo -14 do -16 
stopinj. Miπo je v πotoru name-
ril ∑ 5 stopinje. Po jutranjem 
Ëaju in umivanju se potrudim in 
za zajtrk pojem jeπprenj, spijem 
dve skodelici kakava. Vsi si æe-
limo Ëim prej iz mrzlega jarka 
na sonce. Maca trdi, da se ji 
je zanohtalo, tudi mene straπno 
zebe v prste, a sem prelen, da 
bi si nadel πe ene rokavice. »ez 
dobre pol ure pridemo na sonce 
in ob kratkem poËitku nastav-
ljam prste, da se ogrejejo. Pot 
nas vodi po jarku navzgor skozi 
rododendronov gozd, izmenoma 

po soncu in senci. Pred nami 
so πtirje prelazi, od tega trije 
nad 4000 m. Naenkrat smo v 
oblakih in zopet je mrzlo. Gre-
mo Ëez prvi prelaz Keke La in 
se spustimo 150 m do jezera, 
zopet se dvignemo za 200 m in 
se spustimo za 100 m do manj-
πega jezera, kjer imamo kosilo. 
To je bolj podobno zajtrku, saj 
je mrzlo in megleno, veter vle-
Ëe, kar te πe bolj ohlaja. Stoje 
pojemo juho, πpagete in ribo 
iz konzerve, nato nadaljujemo 
navzgor. Po zadnjem prelazu 
na 3870 m se priËnemo poËasi 
spuπËati proti Khongmi, kjer nas 
æe Ëakajo πotori. Megle ni veË, 
vendar je πe vedno precej mrz-
lo, zato se po veËerji zavleËemo 
v πotore in spalke. 

Jutro je bilo zelo mrzlo, tako 
da spijemo Ëaj in æe smo na 
poti. Kakπno uro smo hodili ≈go-
re dole« na isti viπini, nato je 
sledil spust. V zaËetku πe rodo-
dendroni, nato strm spust sko-
zi dæunglo. Pot je tako strma, 
da smo se spraπevali, kako smo 
sploh lahko hodili navzgor. Moj-
co zelo boli koleno. Le steæka 
hodi, vendar boleËino hrabro 
prenaπa. Okoli 12. ure pridemo 

v Tashingaon, kjer imamo kosilo. 
KonËno smo zopet na spodob-
ni viπini in na toplem. Mraz v 
gorah je kmalu pozabljen in na 
vrsti bodo zopet kratki rokavi 
in vroËina v spalki. 

Pot nadaljujemo med polji 
in vasmi, vsake toliko se spu-
stimo, nato sledi zopet vzpon 
in tako naprej. Med potjo nas 
sreËujejo otroci, ki pozdravljajo 
≈Namaste baloon«, razvedelo se 
je, da delim balonËke. Razdelim 
zadnje πtiri balone, Milan pa 
svinËnike.

Tempo je takπen, da z lah-
koto hodimo in uæivamo v lepi 
pokrajini. Dohiti nas æeniËka 

z vreËo zaËimb na hrbtu. Za 
trenutek odloæi vreËo, da se od-
poËije, zato jo prosim, Ëe lahko 
potehtam vreËo. Ugotovim, da 
tehta æeniËka z vreËo vred 100 
kg, od tega æeniËka nima veË 
kot 45 kg. Pot nadaljujemo in 
po desetih urah hoje smo v Se-
duwi. Pohitimo do lokala, kjer 
imajo satelitski telefon, in se 
javimo domov. Veliko olajπanje 

otrok. Slavko je narezal πink in 
veselje je bilo popolno. 

Bhotebas je 240 m viπji od 
Numa in zdelo se je, da bomo 
kmalu tam. Vendar zopet raËun 
brez krËmarja. Ob osmih smo πli 
na pot in najprej smo se v 1,5 
ure dvignili na 2000 m. Potem 
pa gor in dol na pribliæno isti 
viπini. Pridemo do Chicile in zo-
pet gor in dol tudi po cesti. Za 
kosilo odliËni πpageti s sirom in 
peËen krompirËek. Nadaljujemo 
pot, Slavko je malo siten, on bi 
zrihtal dæip ali pa vsaj traktor. 
Po 8 urah in pol smo konËno 
v Bothebasu, vsi precej utrujeni 
in naveliËani.

Zadnji dan je bil za marsikoga 
najbolj naporen. Vsi smo bili æe 
naveliËani ponavljajoËe se hoje 
po razriti cesti in praπnih po-
teh. 

Med potjo smo 
si ogledali Khand-
bar i ,  na jveË j e 
naselje na tem 
koncu. Pozna se 
æe vpliv civiliza-
cije, avtomobili, 
motorji, mobiteli, 
≈moderne« ob-
leke in priËeske 
ter druge prido-
bitve civilizacije. 
KonËno prihod v 
Tumlingtar. Pose-
demo se za mize, 

Slavko nareæe πink in salamo od 
Staneta. Zraven pivo in kava. 
Vsi smo sicer utrujeni, a zelo 
zadovoljni, da je trek uspeπno 
zakljuËen. 

ZveËer imamo zabavo sku-
paj z osebjem. Celotna posad-
ka je posedla naokoli, priπlo je 
tudi nekaj domaËinov. Vaπki 
muzikant je priπel z bobnom, 
na katerega se je usedel in po 
njem tolkel z obema rokama. 
S tem je dajal ritem domaËi-
nom, ki so peli, zraven pa πe 
ploskali. Sirdar je povabil k ple-
su najprej Tomaæa, nato smo se 
zvrstili πe ostali. Nagovorili so 
tudi domaËo gospodinjo, da se 
je pridruæila, vendar je bil to 
bolj moπki ples in dekleta so 
se umaknila med gledalce. Po-
izkusili smo tudi njihovo pivo 
iz prosa, ki je podobno naπemu 
sladkemu moπtu. Zabava je ≈za 
naπe razmere« trajala pozno v 
noË, do pol desetih, ko smo se 
odpravili spat.

Po zajtrku se odpravim na 
ogled Tumlingtarja, pa se kmalu 
vrnem, ker ni kaj videti. Letalo 
pride kar nekako toËno in ob 
petih popoldne smo æe v Kath-
manduju.

Oba dneva smo porabili za 
oglede mesta in nakupe. Ogledali 
smo si opiËji tempelj, na veËer-
jo smo πli v restavracijo ≈Dolce 
vita«, kjer smo v glavnem jedli 
dobre πpagete. Vmes smo pora-
bili zaloge, ki smo jih prinesli πe 
od doma. ZveËer smo se dobili 
na terasi, kjer smo Maci izroËili 
darilo za jubilejni rojstni dan. 
Bilo je prijetno, naredili smo si 
pojedino, naroËili pivo in se kar 
dolgo zabavali. Zadnji veËer smo 
bili povabljeni s strani Dipaka 
na veËerjo v restavracijo ne-

kaj ulic stran od naπega hotela. 
Povabljen je bil tudi ©karja, ki 
je bil takrat sluËajno v istem 
hotelu kot mi. Moram reËi, da 
so bile jedi zelo dobre, zlasti 
neke vrste zelenjavna juha nam 
je zelo teknila. 

Poleti so potekali po voz-
nem redu, Kathmandu ∑ Doha ∑ 
Munchen in v Zagreb. Popoldne 
sva bila po 36 urah potovanja 
doma.

Tekst in slike:
ALOJZ HAN»I»

V zadnjem taboru zjutraj, v ozadju Makalu 8463 m. 

Gor in dol med polji in samotnimi domaËijami.

Zadnje πtiri balone sem dal prisrËnim πtirim otrokom, ki so mi poklonili 
travniπko cvetje.

Razposajeno zvedavi nepalski otroci.

Khandbari, upravno srediπËe tega dela Nepala 

OpiËji tempelj. Opica pobira hrano, ki jo v prostor z relikvijo prina-
πajo verniki.

na obeh straneh, ko izvemo, da 
smo vsi v redu. Da smo æe v 
≈dolini«, vidimo po tem, da je 
pepsi po 100 rupij, v Kongmi 
je bil po 350 rupij. Piva pa æal 
nimajo. 

Sedemnajsti dan je bil zopet 
pravo doæivetje. Pred nami je 
tura Seduwa ∑ Num iz 1530 na 
1505 m, vendar je vmes reka 
Arun na 700 m. Spust je dokaj 
normalen med polji, zadnji del 
skozi gozd. Druga zgodba pa je 
od reke navzgor proti Numu. 
Pot poteka skozi dæunglo in 
spremlja nas straπanska vlaga, da 
je kar teklo od nas. Strmina je 
tako velika, da se vzpenjamo v 
glavnem po stopnicah. Drugi del 
poteka zopet mimo terasastih 
polj, nad nami kar nekako visi-
jo hiπe v Numu. Pri prvih hiπah 
stopimo Ëez cesto in æe smo v 
taboru. Zmaga. »estitamo si, kot 
da smo konËali treking ,saj je 
zahtevnih poti konec. Najprej z 
Jano naroËiva rundo piva, nato 
drugo Martin, saj je bilo Mar-
tinovo. NaroËili smo πe tretjo 
rundo in kmalu je bilo zelo ve-
selo, okoli nas pa pol vasi, zlasti 
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Tradicionalnega, letos æe 7. socioloπkega dneva Gimnazije Kamnik, 
so se udeleæile dijakinje tretjih in Ëetrtih letnikov Gimnazije Kamnik, 
ki imajo sociologijo za izbirni maturitetni predmet pod vodstvom 
profesorja sociologije Bojana »asa ter v soorganizaciji Jadralnega 
kluba »upa iz Sesljana v obËini Devin in ©portnega druπtva Sappa 
iz Kamnika.

Tokratni socioloπki dan z naslovom ≈SLOVENIJA TERRA MARI-
TIMA« (Slovenija pomorska dræava), s podnaslovom Od Milj do Devina 
- Korenine slovenskega morja, »asovnost neËasovnega - med tradicijo in 
modernostjo, je bil nekaj posebnega, saj je potekal na in ob Jadran-
skem morju.

Predpriprave na socioloπki dan so se priËele æe pred desetimi 
dnevi, ko so si dijaki pri pouku ogledali film Jadrana Sterleta z 
naslovom Korenine slovenskega morja in se formirali v tri posadke 
po 8 oziroma 9 Ëlanov ter si razdelili dolænosti in obveznosti. Ta 
ponedeljek pa jim je Matej Lah iz ©portnega druπtva Sappa pred-

DRÆAVNO PRVENSTVO 
V GASILSKI ORIENTACIJI 

V soboto, 17. septembra, smo se mlajπi pionirji PGD Tunjice v sprem-
stvu mentorjev Dareta in Lojzeta odpravili na smuËiπËe Cerkno. Ekipo 
smo sestavljali Jure »imæar, Jakob Petek in Saπka PavloviË. Polni priËa-
kovanj smo po dobri uri voænje prispeli na spodnjo postajo sedeænice 
in se s sedeænico odpeljali na vrh smuËiπËa. Pri komisiji smo se prijavili 
na tekmovanje, dobili smo malico in bone za kosilo. Potem smo odπli 
na start in pri prvi vaji z vedrovko kljub manjπi napaki postavili najboljπi 
Ëas med vsemi ekipami. Drugi del vaje, kjer je pribliæno 2 kilometra teka 
s tremi kontrolnimi toËkami, smo opravili v 14 minutah. Na kontrolnih 
toËkah se izvajajo vaje in sicer prenos vode, vezanje vozlov in test iz 
topografskih znakov. Pri vseh vajah smo se dobro odrezali, razen pri 
vozlih. Naredili smo jih v 6 sekundah, vendar se je en vozel razvezal 
in dobili smo 10 kazenskih toËk. Zaradi te napake nismo imeli upanja 
na boljπi rezultat, zato smo malce razoËarani odπli na kosilo. Po kosilu 
smo si ogledali predstavitev slovenske vojske in policije. Kljub napaki 
smo na koncu dosegli odliËno 3. mesto med 32 ekipami in zadovoljni 
odπli domov.

Jure, Jakob, Saπka

Jezik: moj, tvoj, naπ ...
V vrtcu Zarja smo v juliju in avgustu organizirali poletno dodatno 

dejavnost za otroke, ki niso vkljuËeni v vrtec, namenjena pa je bila otro-
kom Slovencev, ki æivijo v tujini, zato smo jo poimenovali ≈Jezik: moj, 
tvoj, naπ,...«.

VkljuËena sta bila dva otroka. Deklica, ki æivi v Rusiji, in deËek, ki 
æivi v NemËiji. V poletnem Ëasu sta bila na poËitnicah pri starih starπih 
v Sloveniji, dopoldneve pa sta preæivljala med sovrstniki v vrtcu Zarja, 
skupini Æarek.

Namen dejavnosti je bil, da otroka spoznata in morda tudi obvladata 
oba jezika, saj veËino leta preæivljata v okolju materinega jezika, ki ni 
slovenπËina. Z vkljuËitvijo v skupino smo jima omogoËili laæje komunici-
ranje v slovenπËini z njuno πirπo druæino - starimi starπi, drugimi sorodniki 
in novimi prijatelji, ohranjanje dragocenih æivljenjskih vezi in ne naza-
dnje seznanitev z njunimi koreninami.

Mladi tunjiπki gasilci Jakob, Saπka in Jure z mentorjema Lojzetom in 
Daretom so se z dræavnega prvenstva v domaËi kraj vrnili z bronastimi 
medaljami in pokalom.

K sodelovanju smo povabili tudi zunanje sodelavce, mamico deËka, 
ki je vkljuËen v vrtec Zarja in je njen materin jezik ruπËina, in πtudentko 
z odliËnim znanjem nemπkega jezika. Deklica je bila zelo komunikativ-
na in je s pomoËjo druæenja presegla jezikovne ovire. Pri deËku pa je 
πtudentka odliËno opravila nalogo povezovalke in jezikovnega zavetja 
v primeru potrebe.

Za vse nas je bila to pozitivna izkuπnja, saj sta se oba otroka zadnji dan 
gostovanja pri nas poslovila v slovenskem jeziku. OdloËili smo se, da s 
tovrstno poletno dejavnostjo nadaljujemo tudi v naslednjem poletju, saj 
smo mnenja, da so prav otroci tisti, ki gradijo mostove in nas na takπen 
ali drugaËen naËin povezujejo. Prav posebno pa smo bili veseli prisrËne 
zahvale starπev obeh otrok, ki so nas obiskali ob koncu poËitnic.

Do svidanja, Auf Wiedersehen, na svidenje...
Edvarda »adeæ

7. socioloπki dan Gimnazije Kamnik na Jadranskem morju 

SLOVENIJA TERRA MARITIMA

stavil Æivljenje na jadrnici oziroma jim predstavil osnovne spre-
tnosti jadranja.

V Ëetrtek, 29. septembra, je 25 dijakinj, pet profesorjev ©CRM ter 
njihov ravnatelj in direktor ©emso MujanoviË krenilo iz Izole proti 
Sesljanu. Okoli poldneva so polni novih doæivetij pripluli do sesljan-
ske marine, kjer sta jih pozdravila kamniπki æupan Marjan ©arec in 
devinski æupan Gorgio Reta, ki sta sreËanje izkoristila tudi za kratek 
pogovor. Vsi skupaj so prisluhnili Bojanu »asu, ki je predstavil Mor-
narjev vsakdan (veliki in mali mornarji), Marinu Koπuti, ki je opisal 
delovanje Jadralnega kluba »upa, o zgodovini slovenskega pomorstva 
pa je spregovoril Bruno Volpi Lisjak. Gimnazijke je pozdravil tudi 
Simon Savitz Koπuta, ki je skupaj z Jaπem Farnetijem pred nekaj 
dnevi na regati na Gardskem jezeru osvojil naslov absolutnega dræav-
nega prvaka.

Posadka se je nato podala na triurno voænjo do izolske marine, 
kjer so uspeπno sklenili 7. socioloπki dan.

Posadka kamniπkih gimnazijcev s kamniπkim in devinskim æupanom ter predstavniki jadralnega kluba »upa med postankom v marini v Sesljanu.

Dve muhi na en mah, bi lahko 
rekli. »e povemo πe, da je preno-
va knjiænice sovpadala s pisanjem 
mature, potem rek dræi πe toliko 
bolj. V sredini julija je ©CRM do-
bil podatke o 95,7 odstotni uspe-
πnosti uËencev na maturi, med nji-
mi je bilo kar 8 zlatih maturan-
tov. V istem Ëasu so dobili tudi 
odloËbo Ministrstva za πolstvo 
in πport, da imajo zagotovljena 
sredstva za opremo nove knjiænice. 
Brez nevπeËnosti seveda ni πlo, saj 
so iz Ministrstva kmalu sporoËili, 
da izplaËilo ne bo mogoËe, a se 
direktor ©CRM ©emso MujanoviË 
ni dal kar tako. Pripravili so ste-
ne, elektriËno napeljavo, strop, 
razsvetljavo in talne obloge. Po 
vnetem pisanju in poπiljanju slik 
stare, dotrajane knjiænice (stara 
je toliko kot πolska stavba, torej 
dobrih 32 let, velika pa pribliæno 

Odprta prenovljena knjiænica in sprejem zlatih maturantov ©CRM

Ne le uËilnice, tudi knjige so zakladnice znanja

180 kvadratnih metrov) na Mi-
nistrstvo za πolstvo in πport, so 
konec avgusta le prejeli opremo 
in jo uspeπno postavili na svoje 
mesto. Knjiænica je πolo stala pri-

Na fotografiji: Odprtje prenov-
ljene, sodobne πolske knjiænice v 
©CRM (dotrajana je bila namreË 
stara toliko kot πola, dobrih 32 let) 
je bilo tudi priloænost za sreËanje 
vodstva in uËiteljev πole z gosti iz 
TurËije. Na fotografiji z leve: rav-
nateljica Srednje ekonomske πole 
mag. Tatjana Novak, veleposla-
nik Republike TurËije v Sloveniji 
Derya Kanbay, kamniπki æupan 
Marjan ©arec ter direktor ©CRM 
in ravnatelj gimnazije mag. ©em-
so MujanoviË

V OBČINI KAMNIK RAZPISANIH 16 KADROVSKIH ŠTIPENDIJ 
– PRIJAVE SAMO ŠE DO PONEDELJKA, 10. 10. 2011

Na podlagi potreb, ki so jih podali delodajalci v Ljubljanski regiji, je Regionalna razvojna 
agencija Ljubljanske urbane regije (RRA LUR) 9. septembra 2011 objavila JAVNI 
RAZPIS ŠTIPENDIJ ENOTNIH REGIJSKIH ŠTIPENDIJSKIH SHEM (RŠS LJUBLJANSKE 
URBANE REGIJE) ZA ŠOLSKO/ŠTUDIJSKO LETO 2011/2012.

V okviru Regijske štipendijske sheme se podeljujejo kadrovske štipendije, ki so 
sofinancirane s strani delodajalcev s sedežem v eni izmed 26 občin Osrednjeslovenske 
regije. V letošnjem letu 33 delodajalcev ponuja priložnost za več kot 70 štipendij
v različnih izobraževalnih programih, pri čemer so trije delodajalci iz Občine 
Kamnik skupno razpisali 16 kadrovskih štipendij.  Seznam aktualnih razpisanih 
štipendij je objavljen na spletni strani RRA LUR (www.rralur.si), kjer je dostopen tudi 
obrazec vloge za prijavo.

Prijave z dokazili morajo kandidati poslati na naslov: RRA LUR, Tehnološki park 19, 
1000 Ljubljana. Rok za oddajo vlog je 10. oktober 2011. 
Dodatna pojasnila glede razpisa štipendij RŠS lahko dobite po telefonu (01) 306 19 04 
ali (01) 306 19 05 ali e-pošti lur@ljubljana.si.

bliæno 13.000 evrov za pripravo 
tal, sten, napeljave, Ministrstvo 
za πolstvo in πport je prispevalo 
29.100 evrov za opremo (omare, 
police, mize, stole), investicija je 

torej skupaj znaπala pribliæno 
45.000 evrov.

Ob uradnem odprtju sodobne 
knjiænice 22. septembra je po-
vezovalka slovesnosti povedala: 
≈Upam si trditi, da je danes na naπi 
πoli velik praznik. Odpiramo pre-
novljeno πolsko knjiænico, ta trenu-
tek pa je tudi priloænost za podelitev 
knjiænih nagrad in priznanj najuspe-
πnejπim maturantom naπe πole, saj 
so z nadgrajevanjem znanja, prido-
bljenega pri pouku, πtiri leta pridno 
obiskovali knjiænico in so tudi knjige 
bile zanje zakladnice, iz katerih so 
Ërpali znanje«.

Ponosa ni skrival niti direktor 
©olskega centra Rudolfa Maistra 
©emso MujanoviË. Tudi zato, 
ker sta se slovesnosti udeleæila 
veleposlanik Republike TurËije v 
Sloveniji Derya Kanbay ter pred-
stavnik MEF πole iz Istanbula dr. 
Azmi Koçak, s katero ©CRM 
uspeπno sodeluje in se udeleæuje 
mednarodnih sreËanj mladih raz-
iskovalcev v Istanbulu æe 7 let.

Trud in voljo uËencev kot tudi 
vodstva πole je pozdravil tudi 
kamniπki æupan Marjan ©arec, 
ki je skupaj z zlato maturantko 
Karin Kregar z vlaganjem nove 
knjige na knjiæno polico uradno 
odprl prenovljeno knjiænico. 

JANJA ZORMAN MACURA,
Odnosi z javnostmi 

% 01/83 91 311,   
041/662 450

Vaš Ëasopis æe 50. leto
Tudi na www.kamnik.si ) sasa.mejac@siol.net
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Maraton in mali maraton, 
rekreativni tek na deset kilo-
metrov, srednjeπolski, osnovno-
πolski, promocijski otroπki teki 
in Lumpi tek so magnet, ki v 
naπe glavno mesto vsako jesen 
privabljajo vedno nove tekaËe. 
Kot æe vrsto let, je tudi ob 16. 
izvedbi Ljubljanskega maratona 
poskrbljeno za raznolikost tras 
oziroma dolæin tekov, saj si orga-
nizatorji æelijo, da bi vsak tekaË 
imel moænost, da zase najde naj-
bolj primerno razdaljo, hkrati pa 
upajo, da bodo na ta naËin za 

Letoπnja triatlonska sezona je bila dolga (od zaËetka aprila do konca 
septembra). Za slovenski pokal se je odvilo kar 13 tekem. Zaradi vse veËje 
popularnosti triatlona, se je za organizacijo tekem odloËilo kar nekaj 
klubov. Mateja ©imic in mladinke TK Trisporta so se uspeπno udeleæevale 
tekem tudi v evropskem pokalu. Mateja ©imic se zelo uspeπno meri s 
svetovno elito. Mlajπi triatlonci so tekmovali na tekmah Alpe Adria pokala 
v Avstriji in Italiji in za pokal avstrijske Koroπke. 

PoËitek, ki bo trajal skoraj tri tedne, bo triatloncem pripomogel k teme-
ljiti regeneraciji. Sredi oktobra se tako zopet zaËne nova sezona treningov 
z lepim πtevilom novih Ëlanov.

Zadnja tekma za duatlonski pokal je bila letos v »ateæu. Organizator je 
bila Ëasopisna hiπa Dnevnik. Tekmovalci TK TRISPORT ALPREMA se je niso 
udeleæili veË v polnem πtevilu. So pa pustili velik peËat.

Na prekrasno prvo oktobrsko 
soboto je na teku na ©marno goro 
med 173 tekaËi teklo kar 27 te-
kaËev KGT Papeæ. Tek je bil tudi 
zakljuËna tekma WMRA Grand 
Prix, zato je med 123 tekaËi teklo 
kar 47 tujcev. Zmagovalne stopniË-
ke so zasedli πtevilni tekaËi KGT 
Papeæ, tako v najmlajπih kot tudi 
v moπkih kategorijah. 

V kategoriji ml. deklice je 1. 
mesto ponovno zasedla Ana Mi-
loviÊ, ki je izenaËila rekord pro-
ge. Na zmagovalnih stopniËkah 
se ji je kot tretja pridruæila Iris 
KreË. Sledili sta Manca Oraæem 

OdliËen je zaËetek tekmoval-
ne sezone vseh ekip KK Kam-
nik. Igralci Calcita so v prvem 
kolu premagali dræavne prvake 
Konstruktor in v drugem kolu 
Radensko iz Radencev. Igralke 
Eta pa so prav tako premagale 
Konstruktor, v drugem krogu pa 
Belo krajino iz »rnomlja. Zlasti 
suvereni sta bili zmagi v drugem 
krogu, kjer obe ekipi nista od-

Gremo na Ljubljanski maraton!
tek navduπili tudi otroke in mla-
dino. Udeleæba je v zadnjih letih 
konstantno naraπËala za okoli 20 
odstotkov, lani pa se je πtevilo 
ustalilo na 17.000 tekaËev.

Priprave na najveËji tekaπki 
dogodek leta, ki se bo odvil 
22. in 23. oktobra, so v polnem 
teku. V zadnjem Ëasu sreËuje-
mo veËje πtevilo tekaËev. ki se 
vztrajno pripravljajo individual-
no ali pa v organiziranih, vode-
nih skupinah. 

Tudi v Triatlonskem klubu Tri-
sport se zavedajo, da le zadostna 

koliËina pravilno naËrtovanega 
treninga prispeva k dobrim rezul-
tatom, zato organizirajo priprave 
za tekaËe, ki æelijo nastopiti na 
10, 21 ali 42 kilometrov. Vadba 
je namenjena tako zaËetnikom 
kot tudi naprednim tekaËem, saj 
poteka vzporedno na razliËnih 
nivojih znanja in sposobnosti. 
Skupni treningi potekajo po po-
sebnem programu 3x tedensko 
pod vodstvom usposobljenih 
klubskih trenerjev in vaditeljev, 
prav tako pa tudi bolj izkuπeni 
tekaËi z nasveti solidarno po-

magajo manj veπËim in jih tako 
spodbujajo k napredku. Vzduπje 
v tekaπki skupini je sproπËeno in 
prijateljsko, zato ne πtejejo zgolj 
preteËeni kilometri, ampak gre 
predvsem za prijetno druæenje 
in kvalitetno sprostitev od na-
pornega æivljenjskega tempa. 

Poleg pravilnega treninga in 
tehnike teka pa v Trisportu po-
skrbijo tudi za ozaveπËanje o 
pravilni πportni prehrani in opre-
mi, kar vse pomembno prispeva 
k temu, da bo poπkodb Ëim manj 
in da bo zadovoljstvo v cilju Ëim 
veËje.

ANITA MEJA»

Na 32. teku na ©marno goro ponovno  
odliËne uvrstitve tekaËev KGT Papeæ

TekaËi KGT Papeæ z zmagovalcem Ahmedom Arslanom.

Zmagovalec Klemen Golob, drugouvrπËeni Rok Suπnik in tretji Luka 
UraniË med mlajπimi deËki (Foto: Miran ©krtiË). 

Sezona zakljuËena z 
Dnevnikovim duatlonom 

Trener Aleπ daje πe zadnje napotke Matevæu in Lukatu.

Miro Kregar je odliËno nastopil 
na duatlonu v »ateæu, sicer pa se 
intenzivno pripravlja na novembr-
ski πtart Ultramena Havai. Nika

REZULTATI TEKMOVALCEV TK TRISPORT KAMNIK 
po kategorijah:
CICI DUATLON (500 m tek - 2 km kolo - 250 tek) 
ml. deklice: 1. Neæa Mohar Gradiπek, 4. Tara MandiË, 7. Karin Dobovπek
ml. deËki: 1. Nejc Podgorπek, 2. Æiga Podgorπek, 3. Nejc Flis 
deklice: 1. Tjaπa VrtaËiË, 2. Gaja Perko, 3. Nejka Spruk 
deËki: 1. Jan ©krjanc, 2. Æiga Berlec, 4. Marko Pretnar
SUPER SPRINT DUATLON (2 km tek - 8 km kolo - 1 km tek): 
st. deklice: 2. Tinkara Capuder (5. mesto absolutno), 4. Nika BavËar 
st. deËki: 1. Matevæ Planko (4. mesto absolutno), 3. Klemen Bojanc, 4. 
Domen Obreza, 5. Jaka PauliË, 6. Luka Bela KoËar, 7. Mark MandiË
kadetinje: 3. Liza UrπiË (4. mesto absolutno), 7. Tea Bela KoËar
kadeti: 2. Leon Obreza (2. mesto absolutno)
SPRINT DUATLON (5 km tek - 20 km kolo - 2,5 km tek)
ml. mladinci: 1. Jan Lipovπek (15. mesto absolutno)
Ëlani I: 4. Domen Hribar (7. mesto absolutno)
veterani II: 1. Miro Kregar

Trdo delo trenerjev Nataπe Planko, Mance Vrhovnik, Mihe Rojca, Ale-
πa Suπnika in Grege Zoreta in seveda vseh mladih triatloncev se je tudi 
tokrat pokazalo v odliËnih rezultatih. VeË informacij najdete na www.
trisport-klub.si.

Romana Capuder

Med kegljaËi

OdliËen zaËetek Ete in Calcita!
dali niti ene toËke. Tudi druga 
ekipa v 2. dræavni ligi ne pozna 
poraza po dveh gostovanjih v 
Novem mestu in Medvodah. 
Obe tekmi so suvereno dobili 
in æe vodijo na lestvici v drugi 
ligi - zahod.

Zelo razveseljivo pa je dejstvo, 
da obe prvi ekipi zmagujeta 
kljub temu, da sta poπkodovana 
lanska najboljπa igralca Marko 

Oman in Irena Koprivc. Marko 
Oman se bo vrnil po krajπi pav-
zi, Irena Koprivc pa verjetno v 
jesenskem delu prvenstva ne bo 
tekmovala.

V Ëetrtek, 29. septembra, pa 
so igralci Calcita v naprej odigra-
ni tekmi 4. kola premagali doma 
zelo neugodno ekipo Litijo s 6:2. 
V soboto pa so igrali redno 3. 
kolo v Hrastniku in doæiveli prvi 
poraz v letoπnji sezoni. Ekipa Si-
neta je bila boljπa 6:2, vendar 
naπi kegljaËi kljub porazu ostaja-
jo med vodilnimi v prvenstvu.

Slovo Joæi  
in Nike

P r e d  t e k -
mo Eta - Bela 
krajina je bila 
na kegljiπËu πe 
manjπa s love-
snost. Igralke in 
vodstvo kluba so 
se zahvalili Joæi 
Vidic in Niki 
Koroπec ob slo-
vesu od aktivnega 
kegljanja. Obe sta 
bili nepogreπljivi 
del ekipe v Ëasu, 
ko smo bili brez 
kegljiπËa in tudi 
potem, ko so se 
vraËale v prvo 

ligo. V zadnjih letih pa sta s svo-
jimi izkuπnjami pomagali naπim 
mlajπim igralkam v drugi ekipi.

V prvem tednu oktobra bo 
dvojno kolo zaradi odhoda naπe 
æenske ekipe na Evropa pokal 
v Bolzano. Upamo, da se bodo 
punce zopet izkazale, saj se jih 
je v zadnjih letih dræalo vedno 
nehvaleæno 4. mesto. Tokrat upa-
mo, da bomo urok premagali in 
stopili tudi kakπno mesto viπje. 
Odhod domov z medaljo v æepu 
bi bila lepa popotnica za nadalje-
vanje sezone. Tekmovanje boste 
lahko direktno spremljali na naπi 
internetni strani, kjer si lahko 
tudi ogledate aktualne dogodke 
z dræavnih prvenstev, obËinske 
lige in navsezadnje tudi o delo-
vanju kluba. Vabljeni na www.
kk-kamnik.si.

V soboto so igralke Eta go-
stovale na kegljiπËu Maksa Perca 
v Ljubljani in igrale z edino πe 
prvoligaπko ekipo iz Ljubljane. 
Na teæki tekmi so dosegle zmago 
z rezultatom 5:3. Takoj naslednji 
dan pa so æe gostile ekipo Ad-
rie iz Ankarana, vendar se je 
dekletom poznala utrujenost od 
sobotne tekme. Tako so izgubile 
tekmo 4. kola z rezultatom 6:2. 
©e vedno pa ostajajo v vrhu 1. 
Slovenske lige.

Leon PirmanJoæi Vidic in Nika Koroπec med svojimi naslednicami.

in Tjaπa »iroviÊ. Pri mlajπih de-
Ëkih so prva tri mesta æe dalj 
Ëasa rezervirana za tekaËe KGT 
Papeæ, 1. mesto Klemen Golob, 
2. mesto Rok Suπnik in 3. mesto 
Luka UraniË, od 5. - 8. mesta so 
si sledili Nejc UrπiË, Miha Ora-
æem, Igor CosiÊ in Miha Podbre-
gar, deseti je bil Matej ©lebir. S 
srebrno medaljo je odπel domov 
Uroπ »iroviÊ pri deËkih. Pri sta-
rejπih deËkih je bil Aljaæ BoæiË 
peti, Matevæ ©krtiË pa deseti. 
Med starejπimi deklicami sta bili 
sestrici Karmen in Suzana Ore-
hek peta in πesta. Pri mladincih 
zaradi bolezni ni nastopil favorit 
Domen Zupan, Anæe BoæiË je bil 
πesti, Aljaæ Koæuh pa deveti. 

Med Ëlani je zmagal aktualni 
evropski prvak in letoπnji kralj 
Grintovca Turek Ahmed Arslan, 
ki je tudi zmagovalec v skupnem 
seπtevku Grand Prix tekmovanja. 
Med Ëlanicami je slavila Lucija 
KrkoË, bronasta z evropskega 
prvenstva in letoπnja kraljica 
Grintovca, tudi zmagovalka v 
skupnem seπtevku letoπnjega 
WMRA Grand Prixa. 

V konkurenci tujih tekaËev je 
Gaπper Bregar dosegel 16. me-
sto, Gregor Mlakar pa 19. mesto. 
Med mlajπimi veterani je bron 
pripadel Franciju Teraæu, sledil 
mu je Metod Bregar, 7. mesto je 
dosegel Izidor BerËiË, 18. mesto 
pa Franci Suπnik.

Med starejπimi veterani je zla-
to pripadlo Ivanu Urhu, Bojanu 
Kemperlu pa srebro. 

»estitamo za odliËne uvrstit-
ve!

Mira Papeæ
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Odbojkarice O© Toma 
Brejca Ëetrte v Sloveniji

Prejπnji teden sta potekali Finalni tekmovanji v odbojki na mivki za osnov-
ne πole. Kamniπko odbojko sta zastopali O© Toma Brejca pri dekletih in O© 
Frana Albrehta pri deËkih.

Izjemen uspeh so dosegla dekleta O© Toma Brejca, ki so v BraslovËah osvo-
jila Ëetrto mesto. KamniËanke so v skupinskem delu (dve skupini po πtiri) brez 
teæav osvojile prvo mesto. Na æalost pa so popustile prav v najbolj pomembni 
tekmi, saj jih je v polfinalu premagal borbena ekipa iz Kanala. Pod vtisom 
zamujene priloænosti so odigrale tudi tekmo za tretje mesto in po zmagi v 
skupini nad Prevaljami v boju za kolajne proti tej ekipi izgubile. Prvo mesto so 
na turnirju osvojile domaËinke, druge so bile Kanalke, tretje pa ekipa Prevalj. 
Kako velik uspeh so dosegle KamniËanke pove æe to, da so bile najboljπe na 
ObËinskem prvenstvu, podroËnem prvenstvu in nato πe v polfinalu Dræav-
nega prvenstva. Pod vodstvom Francija Kramarja so ekipo O© Toma Brejca 
sestavljale: Tjaπa Gadæa, Ana ©poljariË, Tjaπa TiËar in Lara »uπin. Na æalost pa 
je morala zaradi bolezni finalno tekmovanje izpustiti Anja Leπnjek.

Fantje O© Frana Albrehta peti v dræavi

Kamniπka teniπka liga 2011

Boπtjan Repanπek drugiË, 
Larisa Nina Breznik prviË

Minuli konec tedna se je konËala kamniπka teniπka liga, ki sta jo ©port-
na zveza Kamnik in Tenis klub Kamnik letos organizirala æe tretjiË zapo-
red. Liga vse bolj pridobiva na kvaliteti in mnoæiËnosti, tako se je letos 
igralo celo v dveh æenskih ligah in prviË tudi v konkurenci dvojic. 

Po rednem delu, igral se je od maja do septembra, so najboljπi πtirje iz 
petih moπkih in dveh æenskih lig zaigrali πe na zakljuËnem tekmovanju, tako 
imenovanem play-offu. Zmagovalec elitne lige je postal Boπtjan Repanπek, ki 
je v finalu s 6:3, 6:1 premagal Aleπa MaËka, in s tem v treh letih osvojil naslov 
najboljπega πe drugiË. Na tretjem mestu je elitno ligo konËal Jani Makovec, 
ki se je po veË kot desetletnem teniπkem premoru vrnil v tenis in takoj med 
najboljπe. V prvi ligi je v odsotnosti prvega po rednem delu Æana Æmavca 
slavil Dare Kotnik, v finalu je s 6:4, 7:6 premagal prvo preseneËenje tekmo-
vanja Mirana Zavrπnika, tretje mesto pa je po zmagi nad Jankom Poljanπkom 
osvojili Matej PogaËar. Zmagovalca druge lige sta postala Stojan CrnkoviË 
in Peter Slapar (igralo se je v dveh loËenih skupinah), v tretji ligi pa je slavil 
najmlajπi udeleæenec vseh lig Jan Rode. Prvo æensko ligo je dobila Larisa 
Nina Breznik, druga je bila Lucija Kotnik, tretja pa Nataπa Falenti. Lanska 
zmagovalka Katja Knez se je letos morala zadovoljiti s Ëetrtim mesto, kar pa 
ne ocenjujemo kot neuspeh, saj ji tenis zaradi materinstva paË ni mogel biti 
prioriteta. V drugi æenski ligi je prvo mesto osvojila Mateja Hribar, druga je 
bila Karmen Solev, tretja pa Kaja Cajhen, ki je v boju za tretje mesto s 7:6, 
6:1 premagala Ano LemiË. V konkurenci dvojic so igrala samo dekleta, Larisi 
Nini Breznik, ki je zaigrala v paru z Vesno Resnik, pa sta osvojitev πe druge 
letoπnje lovorike prepreËili Olga Vrhovec in Karmen Kristan, na tretjem me-
stu pa je ligo zakljuËil par Lucija Kotnik in Katja Knez.

Dva meseca so trajale priprave ekip Calcit Volleyballa, da se bodo 
lahko predstavile domaËi publiki. S tekmovanjem so sicer æe zaËeli 
mladinci in mladinke, Ëlani in Ëlanice pa bodo prvi tekmi odigrali 
doma 12. oktobra.

Æenska ekipa Calcit Volleyballa se bo v prestavljenem prvem krogu 
Interlige pomerila z ekipo ÆOK Rijeke. Tekma je bila prestavljena za-
radi udeleæbe igralk Rijeke na Evropskem prvenstvu v Srbiji in Italiji. 
Æe ta petek pa se bodo dekleta prviË podala na pot v Vukovar, kjer 
jih Ëaka domaËa ekipa, ki bo letos prviË v tem tekmovanju. V pri-
pravljalnem obdobju so KamniËanke nanizale v glavnem zmage, edini 
poraz pa so doæivele na turnirju v Bratislavi, kjer jih je premagala 
ekipa Posta z Dunaja. V zadnjem Ëasu imajo sicer Calcitovke nekaj 
teæav s poπkodbami, upamo, da bodo do prve tekme v Vukovarju 
æe preteklost.

V soboto, 24. septembra, ko 
je jutranje sonce obsijalo Kam-
niπke Alpe, se je na nogometnem 
stadionu v Mekinjah zbralo 106 
najboljπih slovenskih lokostrelk in 
lokostrelcev z ukrivljenim (olimpij-
skim) in sestavljenim lokom vseh 
starostnih kategorij. Pred njimi je 
bila namreË najveËja slovenska 
tekma v zunanji sezoni - dvodnev-
no Dræavno prvenstvo FITA krog, 
ki je πtelo za dræavno prvenstvo, 
absolutno dræavno prvenstvo in 
FITA pokal. Organizator je bil 
Lokostrelski klub Kamnik.

Veliko dobrih zadetkov je 
vsem zaæelel æupan obËine Kam-
nik Marjan ©arec, tekmovanje pa 
je odprl predsednik Lokostrelske 
zveze Slovenije Tomaæ Urlep. V 
soboto je potekalo individualno 
in ekipno Dræavno prvenstvo, na 
katerem so tekmovalke in tek-
movalci streljali na πtiri razdalje, 
dolæina je odvisna od starostne 
kategorije. Lepo in toplo jesensko 

Z leve: Larisa Nina Breznik, Vesna Resnik, Olga Vrhovec in Karmen 
Kristan.

Z leve: Boπtjan Repanπek in Aleπ MaËek.

OdliËna dekleta O© Toma Brejca Tjaπa Gadæa, Ana ©poljariË, Tjaπa 
TiËar in Lara »uπin trenirajo pod vodstvom Francija Kramarja. Foto: 
Mojca Beber.

Med najboljπimi osmimi ekipami pa je tekmovala tudi O© Frana Albrehta, 
ki so jo sestavljali: Gaπper Hribar, Valentin Beznik, Blaæ Medmeπ, Jan JuriË 
in Teo Podobnik. Ekipo je vodil Jure Sitar. Fantje so v skupini πtirih ekip 
zmagali enkrat in v krogu treh ekip s po eno zmago osvojili tretje mesto in 
s tem izpadli iz boja za odliËja. Za uteho jim na koncu ostaja peto mesto v 
dræavi, kar je πe vedno velik uspeh. Prvaki so postali Kanalci, pred HoËami 
in ©empetrom. Cico1.

DRÆAVNO PRVENSTVO V LOKOSTRELSTVU FITA KROG

Najboljπi slovenski lokostrelci in lokostrelke
vreme je omogoËilo idealne raz-
mere za doseganje vrhunskih re-
zultatov. 15 kamniπkih lokostrelk 
in lokostrelcev je dokazalo, da 
ure in ure priprav na to veliko 
tekmo niso bile zaman, kajti ne-
kateri med njimi so spet dosegli 
vrhunske rezultate, s strani Kam-
niËanov pa je zopet padlo nekaj 
dræavnih rekordov.

SOBOTA, dræavno prvenstvo- 
kamniπki dobitniki medalj:

1. mesto: RAVNIKAR ÆIGA, 
mlajπi, 1373 krogov (30 m, 25 m, 
20 m, 15 m) ∑ 4. novi dræavni re-
kordi na 25 m, 20 m, 15 m in skup-
no !!!

1. mesto: ©TEFULA BARBARA, 
deklice, 1205 krogov ( 50 m, 40 m, 
30 m, 20 m)

1. mesto: ©TRAJHAR GA©PER, 
deËki, 1376 krogov (50 m, 40 m, 
30 m, 20 m) - nov dræavni rekord 
na 40m!!!

1. mesto: ©TRAJHAR KLE-

MEN,  mladinci , 1310 krogov  
(90 m, 70 m, 50 m, 30 m)

2. mesto: PESTOTNIK JAKOB 
JAKA, kadeti, 649 krogov (2 x 50 
m) - sestavljeni lok

2. mesto: ANDREJKA MATE-
JA, Ëlanice, 1233 krogov (70 m, 60 
m, 50 m, 30 m)

2. mesto: FIDER©EK MATEJ, 
Ëlani, 1221 krogov ( 90 m, 70 m, 
50 m, 30 m)

3. mesto: RAJH GREGOR, 
mladinci, 1250 krogov, (90 m,  
70 m, 50 m, 30 m)

Klubska ekipa - mladinci: ©TRAJ-
HAR KLEMEN, RAJH GREGOR, 
KOMO»AR JAKA, 3780 krogov. 
Nov dræavni rekord!!!

Klubska ekipa - Ëlani: ©TRAJ-
HAR KLEMEN, KOMO»AR 
JAKA, FIDER©EK MATEJ, 3781 
krogov. Nov dræavni rekord!!!

Ostali: 
Kadeti: 9. mesto MAJDI» AN-

DREJ, 11. mesto GJURIN LUKA, 
12. mesto LIPOV©EK ÆIGA

Mladinke: 5. mesto FIDER©EK 
MAJA

Mladinci: 6. mesto: KOMO»AR 
JAKA, 7. mesto HABJAN DEN, 8. 
mesto PODBEV©EK ANÆE

NEDELJA, absolutno dræavno 
prvenstvo ∑ eliminacijski dvoboji 
posameznikov (mladincev in Ëla-
nov), ekip in meπanih ekip. 

Kamniπki dobitniki medalj:
1. mesto: »LANI - ©TRAJHAR 

KLEMEN
1. mesto: ME©ANE EKIPE: AN-

DREJKA MATEJA, ©TRAJHAR 
KLEMEN, 143 krogov - nov dræ-
avni rekord!!!

2. mesto: EKIPA KAMNIK 1: 
©TRAJHAR KLEMEN, RAJH 
GREGOR, KOMO»AR JAKA 

3. mesto: EKIPA KAMNIK 2: 
FIDER©EK MATEJ, HABJAN 
DEN, PODBEV©EK ANÆE.

LK Kamnik Ëestita svojim tek-
movalkam in tekmovalcem za od-
liËne rezultate, prav tako pa gre 
priznanje v LK Kamnik za pre-
seæeno magiËno mejo 1300 krogov 
med mladinci in Ëlani, ki jo je do-
segel Klemen ©trajhar.

LKK

12. oktober - zaËetek tekem Calcit Volleyballa

Dobre igre so v pripravljalnem tekmovanju prikazali tudi Calcitovci. 
Osvojili so moËan turnir v Kanalu in tako nakazali, da bodo letos 
prav gotovo krojili vrh slovenske odbojke. Za prvo mesto bo edini 
kandidat ACH Volley, sledi jim kar nekaj izenaËenih ekip (Calcit 
Volleyball, Galex, Salonit, Kropa, Triglav), ki naj bi se razvrstile od 
drugega do πestega mesta. KamniËani so sicer minulo soboto æe zaËeli 
s tekmovanjem v Pokalu OZS, kjer so v prvi tekmi s 3:0 gladko pre-
magali drugoligaπko ekipo Æirovnice. V Ëetrtfinalu pa jih v zaËetku 
novembra Ëaka ekipa Galexa. ©e prej bodo zaËeli s tekmovanjem v 
Dræavnem prvenstvu in Pokalu CEV. V Dræavnem prvenstvu bodo 
najprej gostovali pri PrvaËini (Go Volley), nato pa 12. oktobra doma 
gostili ekipo Salonita. Le teden dni kasneje (sreda, 19.10) pa jih æe 
Ëaka prva tekma 1. kroga Pokala CEV, ko bo v Kamniku gostovala 
moËna ekipa Belgijskega Aquacare HALEN. Uspeh v tej tekmi bi 
æe nakazal dobro formo pred nadaljevanjem prvenstva, kjer æelijo 
KamniËani narediti velik rezultatski korak naprej.

Mladinci in mladinke v Ëetrtfinalu DP
S tekmovanjem pa so æe zaËeli mladinci in mladinke. Mladinci so 

se z drugim mestom na prvem turnirju v »rnuËah uvrstili v Ëetrt-
finale, kjer pa so morali priznati premoË Æuæemberku in Triglavu 
in so tako osvojili tretje mesto na turnirju in s tem konËno deveto 
mesto v dræavi. V Pokalu OZS pa so v tretjem krogu morali priznati 
premoË ≈rekreacijski« ekipi Æirovnica mladi.

Pri mladinkah je v tekmovanju veË ekip, zato so morale KamniËan-
ke najprej odigrati predkrog, kjer so na turnirju v Stranjah osvojile 
drugo mesto in se tako uvrstile v prvi krog. Le-ta se je zopet odigral 
v Stranjah. Tokrat so KamniËanke zabeleæile dve zmagi in osvojile 
prvo mesto. Konec tedna se bodo v Ëetrtfinalu merile z ekipami 
Ankarana, Kopra in Triglava. Uvrstitev v polfinale bi bil izjemno lep 
doseæek te mlade ekipe Calcit Volleyballa.  Cico1.

Mladinke Calcit Volleyballa. Foto: Cico1.

Napovednik tekem kamniπkih 
odbojkarjev in odbojkaric:
12.10. ob 17.30  v ©D Kamnik tekma Interlige med Calcit Volley-

ball in ÆOK Rijeka
12.10. ob 20.00 v ©D Kamnik tekma 1. DOL moπki med Calcit Vol-

leyball in Salonit
15.10. ob 15.00 v O© Stranje tekma 3. DOL moπki med Calcit Vol-

leyball 2 in Triglav Kranj 2
16.10. ob 10.00 v O© Stranje - kvalifikacijski turnir za starejπe 

deklice
19.10. ob 20.00 v ©D Kamnik tekma Pokala CEV med Calcit Vol-

leyball in Aquacare HALEN.

Letoπnjega tradicionalnega teka v »eπnjicah se je udeleæilo 35 odraslih tek-
movalcev ter 13 πolskih in predπolskih otrok. ©portnemu druπtvu »eπnjice, ki 
ga vodi Rajko JegliË, je tudi letos izvrstno uspela organizacija prireditve, v 
katero so se mnoæiËno vkljuËili vaπËani »eπnjic, pa tudi gasilci in drugi obËani iz 
Tuhinjske doline in Kamnika. Prisotne je pozdravila kamniπka podæupanja mag. 
Julijana Bizjak Mlakar, ki je med drugim pohvalila organizacijo prireditve.

©olski otroci so tekli na 1, 2 km dolgi progi, odrasli na 8, 8 km dolgi progi, 
predπolski otroci pa so pretekli 400 metrov. Najhitreje je progo pretekel Ivan 
Hrastovec z Vranskega, drugi je bil Denis Guzej iz Kranja, tretji pa KamniËan 
Gregor Mlakar iz KGT Papeæ. Uspeπna sta bila tudi Tomo Petek iz ©D ©martno, 
ki je na cilj pritekel Ëetrti in Bojan Kemperl iz KGT Papeæ kot peti. Zmagovalka 
med æenskami je bila Polona KopaË iz Kranja, druga je bila Karmen Orehek 
iz KGT Papeæ. Uspeπen je bil tudi podmladek KGT Papeæ.

KamniËani uspeπni  
na 6. »eπnjiπkem teku

Podæupanja ObËine Kamnik je najboljπim tekaËem podelila medalje, prejeli 
pa so πe lepa darila organizatorja teka. Naslednje leto bo »eπnjiπki tek spre-
menil svoje ime in bo posveËen Zdravku Berlicu iz »eπnjic.
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V septembru so se poroËili:
— RAJGELJ MIHA, Kamnik, JakopiËeva ulica 28, star 29 let in 

BURJA SA©A, Srednja vas pri Kamniku 46, stara 30 let
— ©TRUKELJ BOJAN, Velike LaπËe, Laporje 8, star 30 let in 

ZADNIK ALEKSANDRA, Male LaπËe 2A, stara 26 let
— ÆELE LUKA, Kriæ 43A, star 34 let in 

CERUT ANJA, Kamnik, Ljubljanska c. 4F, stara 29 let 
— LESKOVEC JANEZ, Lukovica, Trnjava 61, star 37 let in 

PAVOVEC PETRA, Lukovica, Trnjava 61, stara 32 let
— ZAVR©NIK GORAN, Kamnik, Podlimbarska pot 4, star 37 let in 

PIBERNIK ANJA, Kamnik, Podlimbarskega pot 4, stara 27 let
— LOBODA PETER, Preserje pri Radomljah, Pelechova cesta 101, star 28 let 

in 
FI»KO TANJA, Preserje pri Radomljah, Pelechova cesta 101, stara 29 let

— ©KRIJELJ ADIS, Domæale, Ljubljanska c. 87, star 27 let in 
KOVA»EVI∆ NEVZETA, Bijelo Polje, Rasovo, stara 19 let 

— ©TULAR MIHA, Cerklje na Gorenjskem, Trnovlje 50, star 27 let in 
RAVNIKAR ©PELA, Mlaka 31, stara 24 let 

— KO©IR JURE, ©marca, Gmajna 6, star 27 let in 
VUK SUZANA, Ljubljana, Polanπkova ulica 2, stara 27 let 

— BYTYQI ARSIM, Kamnik, JakopiËeva ulica 14, star 22 let in
GJINI DONITA, Kamnik, Æebljarska pot 3, stara 20 let 

— SEDELJ©AK SLAVKO, Loka pri Mengπu, Testenova ulica 31, star 
43 let in 
PRELEC BRIGITA, Kamnik, Tunjiπka cesta 2B, stara 42 let 

— PODBEV©EK ROK, Spodnje PalovËe 4B, star 22 let in 
POGA»AR VIDA, Gora pri Komendi 2A, stara 22 let

— KUMLANC PETER, Ljubljana, Stoæenska ulica 23A, star 34 let in 
SNOJ NATA©A, Domæale, Ulica Nikola Tesla 15, stara 37 let

— ROBNIK ROMAN, Luæe 4A, star 27 let in 
NASTRAN KRISTINA, Voglje, Krakovska ulica 24, stara 25 let 

— ©KRIJELJ ASMIR, Kamnik, Steletova cesta 23A, star 31 let in 
BEJTI∆ NADALINA, Mengeπ, Slovenska cesta 18, stara 28 

— KNEZ IGOR, Kamnik, Ljubljanska c. 21E, star 30 let in 
CEROVSKI KATJA, Kamnik, Ljubljanska c. 21E, stara 30 let 

— RAVNIKAR MIHA, Komenda, Glavarjeva c. 40, star 28 let in 
GERBIC IRENA, KrπiË 1, stara 24 let 

ZLATA POROKA
Drovenik Boæidar, roj. 16.2.1940, in Drovenik Neæa, roj. 26.1.1941, s stalnim 
bivaliπËem Kamnik, Tunjiπka c. 2, sta sklenila zlato poroko 9.7.2011 v Kamniku 
(poroka je bila dne 8.7.1961 v Tuhinju). 

Poletne poroke

Kamniπki upokojenci nas πe vedno razveseljujejo 
z odliËnimi rezultati. Po spomladanski prepriËljivi 
zmagi na podroËnem prvenstvu v ©kofji Loki in pri-
dobitvi pravice nastopa na dræavnem prvenstvu se 
uspehi nadaljujejo. Nastop na dræavnem prvenstvu 
20. septembra v Slovenj Gradcu je naπim dekletom 
prinesel najboljπe poplaËilo za celoletno prizadev-
no treniranje. Dekleta v postavi: Dani VolËiË, Lojzka 
Vrankar, Zinka Slatnar in Mimi Vrhovnik so z veliko 
prednostjo osvojila prvo mesto in naslov dræavnih 
prvakinj 2011. 

Æe po prvi seriji je bilo moæno priËakovati dober 
rezultat, zato smo z nestrpnostjo priËakovali drugi 
nastop. Trema je naredila svoje, vendar je prednost 
iz prvega kroga zadostovala za osvojitev naslova 
dræavnih prvakinj. 

KonËni vrstni red:
1. mesto DU Kamnik 2.817 toËk
2. mesto DU Veræej 2.503 toËk in
3. mesto DU Maribor — Pobreæje  2.492 toËk.

Dekletom iskrene Ëestitke z æeljo, da uæivajo v pri-
jetni druæbi in nas πe v naprej razveseljujejo z od-
liËnimi doseæki.

Fantje æal niso ponovili rezultata s pokrajinskega 

prvenstva, vendar so osvojili πe vedno solidno 10. me-
sto.

OdliËnih doseækov deklet πe ni konec. Ker se dose-
æeni rezultati πtejejo tudi v konkurenci posameznic, so 
tu πe nove odliËne uvrstitve: 1. mesto in naslov dræavne 
prvakinje za leto 2011 je osvojila Mimi Vrhovnik z 848 
toËkami, 2. mesto je osvojila Zinka Slatnar s 792 toËka-
mi in πe 6. mesto Lojzke Vrankar s 689 toËkami.

Kako zelo je razvejana dejavnost na rekreativno-
πportnem podroËju pri Ëlanih DU Kamnik, pove po-
datek, da se v devetih sekcijah: balinanje, kegljanje, 
kolesarstvo, pohodi in sprehodi, pikado, streljanje, πah 
in tenis aktivno udejstvuje preko 300 Ëlanov. Vse aktiv-
nosti skrbno beleæimo in na zakljuËni prireditvi podeli-
mo zasluæena priznanja. Letoπnja zakljuËna slovesnost 
bo v petek, 7. oktobra, v gostilni ≈Pri Repniku« na 
Vrhpoljah. Podelili bomo preko 100 medalj in pokalov 
najboljπim. NajveËja nagrada vsem pa je spoznanje, 
da s svojo aktivnostjo naredijo nekaj za svoje telo, za 
svoja pljuËa, za svoje srce - za svoje zdravje. In Ëe vse 
to poËnemo πe v prijetni druæbi, kjer je smeh stalni 
spremljevalec, je zadovoljstvo toliko veËje. Pridruæite 
se nam, ne bo vam æal. 

men

Nov uspeh igralcev pikada 

V avgustu so se poroËili:
— REPAR TILEN, Kamnik pod Krimom 144, star 26 let in 

GLIVAR PETRA, Bled, Taleπka ulica 8, stara 30 let
— SLAPNIK MATEJ, Zagorica nad Kamnikom 12F, star 25 let in 

HUMAR BARBARA, Vodice nad Kamnikom 2C, stara 25 let
— ORAÆEM MATEJ, Velika Laπna 5A, star 26 let in 

BAJCAR PETRA, Velika Laπna 5A, stara 21 let 
— SU©NIK GREGA AVGUST, Kamnik, Ulica FranËka Miha Paglovca 1, star 

25 let in 
KESI» EVA, Kamnik, Ulica Matije Blejca 10, stara 26 let

— VIÆINTIN ÆIGA, Ljubljana, Ulica Ernesta Kramerja 18, star 28 let in
SOTLAR IRENA, Ljubljana, Ulica Hermana PotoËnika 41, stara 
28 let

— SLAVEC DOMEN, Ljubljana, Krimska ulica 21, star 23 let in 
PINTAR GAJA, Ljubljana, Krimska ulica 21, stara 23 let

— DOBOV©EK DEJAN, Sidraæ 6, star 26 let in 
COTMAN SIMONA, GodiË 86, stara 29 let 

— ©PETI» GORAN, Gmajnica 17, star 31 let in 
GUTI∆ ROMANA, Gmajnica 17, stara 33 let 

— GUDLIN ROBERT, Vir, Linhartova ulica 10A, star 37 let in 
STAROVA©NIK SIMONCA, Vir, Linhartova ulica 10A, stara 32 let 

— MOHAR SAMO, Vir, ©ubiËeva ulica 11A, star 31 let in
PAVLI» MOJCA, Koseze 11A, stara 25 let 

— ZORE ROK, Kamnik, Æebljarska pot 15, star 31 let in 
MOZETI» KATJA, Kamnik, Tunjiπka c. 2C, stara 28 let 

— TOM©I» PETER, Kamnik, Ulica Toma Brejca 11A, star 40 let in 
SOPA LEONORA, Bistrica pri TræiËu, Deteljica 15, stara 24 let

— ÆAVBI ROMAN, ©martno v Tuhinju 9, star 26 let in 
ÆEBALJEC ANJA, Potok 3A, stara 24 let

— RADILOVI∆ MARIN, Ljubljana, Ulica padlih borcev 11, star 33 let in 
BUDNAR MA©A, Ljubljana, Topniπka ulica 25, stara 28 let 

V juliju so se poroËili:
— PARADIÆ DEJAN, Ljubljana, Litostrojska c. 10, star 29 let in 

CERGOL ANA, ©kocjan 18, stara 28 let
— BURJA EMIL, Poreber 21, star 35 let in 

MOÆIC SIMONA, Poreber 21, stara 36 let
— PUCELJ SANDI, Ljubljana, Zaloπka c. 176, star 37 let in 

DROLC ANDREJA, Kamnik, Prisojna pot 18, stara 25 let 
— RIZVI∆ DAMIR, KoËevje, nabreæje 29, star 34 let in 

KO»EVAR RENATA, Ljubljana, Roæna dolina, cesta XV 32, stara 24 let
— HRIBAR JERNEJ, Golice 6A, star 30 let in 

DROLC JOLANDA, Golice 6A, stara 28 let
— KEMPERLE MITJA, Kamnik, Zikova ulica 6, star 29 let in 

MATOVINA TINA, Kamnik, Groharjeva ulica 12, stara 25 let
— BORKO MARKO, VolËji Potok 5A, star 26 let in 

BEGANOVI∆ ANELA, Kamnik, Ulica Matije Blejca 20, stara 29 let 
— JAM©EK BLAÆ, Kamnik, Pot v Rudnik 11, star 25 let in 

RESMAN SERGEJA, Bled, Cesta svobode 32, stara 28 let 
— ©TUPAR BO©JAN, Kamnik, »rnivπka ulica 4, star 30 let in 

ÆUMER SANDRA, Kamnik, Bakovniπka ulica 6, stara 24 let 
— DERVI©EVI∆ NIJAZ, Hrastnik. Log 3, star 36 let in

JER©IN VESNA, Hrastnik, Log 3, stara 25 let 
— KOVA» KLEMEN, Ig, Kalinova ulica 35, star 30 let in 

PUCIHAR ERNA, Ig, Govekarjeva cesta 10, stara 29 let 
— KOTNIK BO©TJAN, Soteska 115, star 32 let in 

POLJAN©EK MIRA, Æupanje Njive 22, stara 25 let
— MO»NIK DAMIJAN, Mala Laπna 2, star 30 let in 

GALJOT PAVLA, Podgorje 39B, stara 28 let 

BuËno festivalsko vzduπje 
sobotnega dopoldneva Dne-
vov narodnih noπ je bilo kot 
naroËeno za mladoporoËen-
ca Tanjo in Petra Loboda iz 
©marce in njune razigrane 
svate. Tanja je doktorica 
medicine, v ljubljanskem 
KliniËnem centru opravlja 
specializacijo iz pediatrije, 
Peter pa je policist. 
Za sreËo v zakonu in za mir 
na svetu sta v zrak spustila 
bela goloba.

Foto: VERA MEJA»

V podjetju SAM d.o.o. Domæale, ki ga je pred dvajsetimi 
leti ustanovil Anton Sedeljπak, danes pa je poznano kot kva-
liteten in zanesljiv ponudnik gradbenega materiala, orodja, 
æeleznine, elektro in vodovodnega materiala, barv, keramike 
ter izdelkov za vrt, so ponovno naredili velik korak. V petek, 
30. septembra, nas je direktor Anton Sedeljπak pozdravil v 
GALERIJI KOPALNIC IN LESA v popolnoma prenovljeni gornji 
etaæi prodajnega centra v Jarπah. Prenovo, ki obsega skoraj 
1.000 m2, so izvedli v dobrih πestih mesecih s pomoËjo lokalnih 
obrtnikov, stroπek obnove pa presega 100.000 evrov. ≈Za koor-
dinacijo je skrbela produktna vodja Barbara Kosec Debeljak s 
sodelavci. Ostali zaposleni so pomagali pri zakljuËnem ËiπËenju 
in urejanju. Da je prenova uspela je bilo potrebno veliko truda 
in potrpljenja. Hvala!«, je na slovesnosti ob odprtju z zado-
voljstvom povedal direktor Sedeljπak.

Kot je dodal, so se za celovito prenovo odloËili z na-
menom ponuditi kupcem πirok izbor kvalitetnih izdelkov 
za celotno kopalnico, podov, notranjih vrat, tapet in do-
datkov. V ponudbo so vkljuËili izdelke priznanih domaËih 
in tujih proizvajalcev: keramiËne ploπËice MARAZZI, ki je 
najveËji proizvajalec na svetu, PASTORELLI, DEL CONCA, 
ABK, GORENJE KERAMIKA, IDEA, ALFALUX, sanitarno ke-
ramiko KOLPA, REFLEX, HATRIA, JIKA, LAUFEN, ZOOM, 
DOLOMITE, ROCA.

Kopalniπko pohiπtvo izbiramo skrbno, saj nam da pridih 
domaËnosti in urejenosti. V Galeriji je na voljo pohiπtvo 
KOLPA, FACKELMANN in GORENJE KOPALNICE. Armature 
so lahko modni dodatek, kot so Armal, Mines in Hansa.

Notranja vrata so rezultat sodobne tehnologije in Ëlo-
veπkega dotika, ki v naπ dom vnaπajo toplino in prijetnost, 
za to bodo poskrbeli proizvajalci LIP Bled in LIKO Vrhnika 
ter kljuke HOPPE. Podjetje ALPOD zagotavlja kvalitetne 
in modne gotove talne obloge (dvoslojni parket, trosloj-
ni parket, masivni parket, laminat, zunanje talne obloge, 
usnje, linolej, vinil in pluta). Zopet so modni trend tapete 
AS CREATION, RASCH, VLIES, CASADECO. 

Zaposleni se nenehno izobraæujejo, da bodo znali stro-
kovno svetovati in predlagati najboljπo reπitev. Osnovni 
CILJ v podjetju Sam je zadovoljni kupec, ki se rad vraËa.

GALERIJA KOPALNIC IN LESA je zaposlenim v podjetju 
SAM v ponos in tudi kraj s πirπo okolico je z novo prido-
bitvijo bogatejπi. 

Nov korak podjetja 
Sam: Galerija 
kopalnic in lesa

Gostišče
GTC 902
ČRNIVEC
Tirosek 73

Povabljeni na prijetna praznovanja rojstnih dni, obletnic, Abrahamov ... 

Sprejemamo rezervacije za
�MARTINOVANJE ��������������

v petek, 11. novembra
� DECEMBRSKE ZABAVE

IN SILVESTROVANJE ��������������
� NOVOLETNI PLES ��������������

� 03/83 94 602
041/689 865

Vabljeni tudi na nedeljska in praznična kosila.

NAČRTUJETE POROKO?
Pravočasno si rezervirajte termin za poročno slavje,
da bo takšno, kot si želite!



Vse, o vse je bilo zaman,
zaprt je moj hram, ugasnil je dan,
ves svet pred mano je zaprt,
πel sem s tabo, tiha smrt.
       (S. Kosovel)

ZAHVALA

Po teæki bolezni nas je v 55. letu 
zapustil naπ dragi sin, brat, stric, 

neËak in bratranec

IVO MALI
iz Kamnika

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem 
in znancem za izreËeno soæalje, sveËe in denarno pomoË. Hvala 
dr. DolenËevi in sestri Jani, g. æupniku Danijelu Kaπtrunu za 

lepo opravljen pogrebni obred in pevcem na koru.
Vsem iskrena hvala.

ÆalujoËi: vsi njegovi

September 2011

Æivljenje niso dnevi, 
ki so minili, 
temveË dnevi, 
ki smo si jih zapomnili.
               (Paulenko)

ZAHVALA

V 63. letu 
se je od nas poslovil

FRANC ZOBAVNIK
iz Kamnika

Hvala vsem, ki ste nam stali ob strani in se poslovili od njega 
v tako velikem πtevilu. Hvala tudi vsem za izreËeno soæalje, 

podarjeno cvetje in sveËe, denarno in drugo pomoË.

Njegovi: æena Meta, hËi Nataπa z Boπtjanom, sestra Marija

September 2011

Ni te veË na vrtu, ne v hiπi,
niË veË glas se tvoj ne sliπi, 
Ëe luËko na grobu upihnil bo vihar, 
v naπih srcih je ne bo nikdar!

ZAHVALA

V 54. letu se je po hudi bolezni 
od nas poslovil

MIRAN KLADNIK
z Gozda pri Kamniku

Iskrena hvala vsem, ki ste ga pospremili na zadnji poti. Hvala 
za izreËena soæalja, cvetje, sveËe in svete maπe, kvartetu Krt 
in æupniku Pavletu za lepo opravljen pogrebni obred. Iskrena 
zahvala gre moji zlati sestri Moniki, ki mu je bila v oporo 
v zadnji uri æivljenja, ostalim mojim sestram in domaËim, 
Miranovim bratom in starπem ter prijateljici Sandri iz »rne 

za vso pomoË. Iskrena hvala vsem.

Æena Irena in vsi njegovi

September 2011

Prej bodo morja usahnila, 
kot bo naπa misel nate pozabila ...

ZAHVALA
V 88. letu se je od nas poslovila

mama, babica, prababica, taπËa in teta 

MARIJA 
PODBEV©EK 

rojena Æavbi, po domaËe Zatrepnkova 
Micka iz Zgornjega Tuhinja

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom 
in znancem za izreËena soæalja, darovano cvetje, sveËe in svete 
maπe ter vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti. Hvala 
dr. Ahlinu, sestri Marjani, osebju Nevroloπke klinike, pogrebni 
sluæbi Pogrebnik, pevcem, trobentaËu ter praporπËakom. Hvala 
g. æupniku Joæetu TomπiËu za lepo opravljen pogrebni obred, 

druæini Lajmiπ in govornici Ivici Bajde.
Vsem πe enkrat iskrena hvala.

ÆalujoËi vsi njeni
September 2011

Glej, zemlja si je vzela, kar je njeno, 
a kar ni njeno, nam ne more vzeti, 
in to, kar je neskonËno dragoceno, 
je veËno in nikdar ne mora umreti. 
         (S.  MakaroviË)  
    

ZAHVALA

Prezgodaj nas je zapustila naπa draga 
mama, babica, sestra in teta

IRENA HINISOGLOV
roj. Lukan

Iskrena hvala vsem, ki ste se poslovili od nje in jo pospremili 
na njeni zadnji poti. Hvala za vse izraze soæalja, podarjeno 

cvetje in sveËe.

ÆalujoËi: hËi Anastazija z moæem Alojzem, 
vnuk Marko in vnukinja Julija ter drugo sorodstvo

September 2011

Ni veËje boleËine,
kot v dneh æalosti
nositi v srcu,
sreËnih dni spomine.
                        (Dante)

ZAHVALA

V 85. letu se je od nas poslovila

MARIJA KRAMAR
Iskrena hvala vsem sorodnikom, sosedom in prijateljem, 
ki ste nam v teækih trenutkih pomagali in stali ob strani, 
hvala za izreËena soæalja, podarjeno cvetje, sveËe in maπe 
ter spremstvo naπe drage mame na njeni zadnji poti. Hvala 
za vso skrb in pomoË osebju DSO Kamnik v Ëasu bivanja v 
domu. Iskrena hvala g. æupniku za opravljen pogrebni obred 

ter govornici za ganljive besede v slovo.

Vsi njeni

September 2011

www.peugeot.si

Ponudba velja do 31. 12. 2011 pri nakupu s pomočjo Peugeot fi nanciranja za vsa gospodarska vozila dobavljena končnemu kupcu do 31. 12. 2011. Ponudba velja samo za pravne osebe. 

DELO NA CESTI!POZOR!

Težko bi našli posel, pri katerem zanesljiv transport ni potreben in težko bi našli proizvajalca, ki bi 
vam pri tem prišel tako naproti, kot Peugeot: dobre cene, ugodno financiranje (poslovni najem ali 
Peugeot financiranje brez pologa) in flota raznolikih vozil, ki jih lahko podrobneje spoznate na 
oktobrskem Profi Touru v našem Peugeotovem salonu med 17. in 21. oktobrom 2011.

RODEX d.o.o.

POGREBNIK d.o.o.
Pogrebne storitve, Dvorje 13, 4207 Cerklje

TEL.: 04/25-21-424, GSM: 041/624-685, www.pogrebnik.com

• PREVOZI S KRAJA SMRTI (na dom, v mrliško 
vežico, na upepelitev - po Sloveniji in tujini)

• PRODAJA POGREBNE OPREME
• SPREJEM NAROČIL IN DOSTAVA CVETJA 
• NAROČILA PEVCEV IN TROBENTE 
• POVEČAVA FOTOGRAFIJE POKOJNEGA
• FOTOGRAFIRANJE IN SNEMANJE 

POGREBA 
• OBJAVA OSMRTNIC V JAVNIH MEDIJIH
• IZKOPI ŽARNIH IN KLASIČNIH JAM 
• UREJANJE POKOPALIŠČ IN GROBOV
• VZDRŽEVANJE POSLOVILNIH VEŽIC
• PREKOPI 
• NAGROBNI SPOMENIKI, KLESANJE IN 

ZLATENJE ČRK 
• OZVOČENJE PRI POGREBU, NOSAČI 
• UREDITEV DOKUMENTACIJE (matični, ZZZS)

STEKLARSTVO IRMI
�����������������

* ALU in PVC okna in vrata
* izdelava termopan stekla
* brušenje stekla in ogledal
*��������������������������
* peskanje stekel
*�����������������
* okvirjanje slik

tel.: 01/722 70 89, 041/956 537,
041/676 198

faks:  01/722 89 98
www.irmi.si, e-mail: steklarstvo.irmi@siol.net

Homec, Vaška pot 38a, Radomlje
tel.: 0599 58 914, GSM: 070 550 590,

e-mail: veterina.noe@siol.net
http://www.veterina-noe.net

� ambulanta
����������������������������������������

Češnjice 1, Laze v Tuhinju
041/364-864
www.turizem-vrankar.si

ZAHVALA

V 85. letu starosti se je poslovil naπ 
dragi moæ, ata in stari ata

FRANCE BURJA
z Zduπe

Iskrena hvala vsem, ki ste se od njega poslovili in ga 
pospremili na zadnji poti.

Hvala za svete maπe, sveËe, cvetje, izraæena ustna in pisna 
soæalja.

ÆalujoËi: vsi njegovi

September 2011

% 01/83 91 311,  
041/662 450

Vaš Ëasopis æe 50. leto
Tudi na www.kamnik.si
) sasa.mejac@siol.net

AKCIJSKA PONUDBA
SLADKOR, MOKA, JEDILNO OLJE

AGROPROMET CERKLJE
Ul. 4. okt. 10, Cerklje, tel.: 04/252 64 40

��������
JABOLKA za ozimnico, za prešanje in 

��������������������������

VSE ZA KOLINE



Depoziti z ročnostjo 5 let pri nas lepo 
uspevajo, saj jih obrestujemo s 5-odstotno 
letno fiksno obrestno mero. Če želite do 
privarčevanih sredstev prej, so na voljo 
depoziti s krajšo dobo vezave. Naši izkušeni 
bančni svetovalci vam bodo z veseljem 
pomagali pri izdelavi varčevalnega načrta
po meri vaših želja in zmožnosti. 
Obiščite tudi www.unicreditbank.si/depoziti

Mi skrbimo,
da lepo 
rastejo.

Nekateri prihranke
preprosto hranijo.

DO5%LETNA OBRESTNA MERA

Ponudba velja za depozite v zneskih nad 500 evrov. Veljavne fiksne letne obrestne mere so objavljene v poslovnih enotah banke in na spletni strani banke. Ponudba velja do preklica.

v Kamniku, Ljubljanska 3d,
SV vogal objekta SVETILNIK, tel.: 01/831 79 50

SERVIS
IN PRODAJA UR
������������������������h���h, sobota: 9h���h

OPTIKA
OÈESNA AMBULANTA

Helena Dolinšek s.p.

Mery moda
TRGOVINA S PERILOM
na ©utni 16 v Kamnikuna ©utni 16 v Kamniku

Mery modaMery moda
TRGOVINA S PERILOMTRGOVINA S PERILOM
na ©utni 16 v Kamniku

Ogrevajte se s cenejšim energentom
- zemeljskim plinom!
Takoj zmanjšan mesečni strošek za ogrevanje!
Ogrevanje z novo plinsko pečjo na zemeljski plin brez 
obremenitve za družinski proračun in dolgoročno varčno.

Petrol d. d., Ljubljana, Dunajska cesta 50, 1527 Ljubljana | www.petrol.si | plin@petrol.si

 NOVA PLINSKA PEČ 

 IZDELAVA PROJEKTA

 IZGRADNJA INŠTALACIJE

na mesecnn= 50 EUR*
100% POPUST ZA 200 m3 ZEMELJSKEGA PLINA

15 % POPUST NA ELEKTRIČNO ENERGIJO 
ZA OBDOBJE POL LETA

+
+

Ponudba velja do 31.12.2011 za odjemalce, ki se priklopijo na 
omrežje zemeljskega plina v lasti Petrol d.d., Ljubljana.

*Velja za paket 25 kW

PAKET ZA ODPRET VSEBUJE:
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100 €152 €

kurilno olje zemeljski plin zemeljski plin

Energent in mesečni strošek v EUR

PO 52 
MESECIH

50 €
2 €

emeljski plin

100 €

52 €

PRIHRANEK
2 EUR 

NA MESEC

PRIHRANEK
52 EUR 
NA MESEC

50 EUR

52 MESECEV

Vse cene so preračunane na dan 16.9.2011.

V primeru povprečne mesečne porabe kurilnega olja 
167 litrov (letna poraba kurilnega olja 2000 litrov) znaša 
strošek ogrevanja 152 EUR na mesec. V primeru ogrevanja 
z zemeljskim plinom znaša strošek ogrevanja 100 EUR 
na mesec (izračun upošteva izkoristek kondenzacijske 
plinske peči 101%). Prihranek pri ogrevanju z zemeljskim 
plinom je najmanj 52 EUR na mesec. 

Z ogrevanjem na zemeljski plin bo po 52 mesecih vaš 
mesečni strošek ogrevanja kar za tretjino nižji. Z mesečnim 
prihrankom takoj pokrijete celotno mesečno vrednost 
kredita za »Paket za odpret« in dodatno privarčujete!

ODPRI PAKET ZA ODPRET IN PRIHRANI!
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www.sam.si

Vabljeni � keramične ploščice ��kopalniško pohištvo � 
��sanitarna oprema ��kopalniški dodatki ��notranja vrata �

��kljuke ��gotovi parket ��laminati ��vinil ��linolej ��
��pluta ��usnje ��zunanje talne obloge ��tapete �

SAM JARŠE
Preserska cesta 1, Zg. 
Jarše, 1235 Radomlje 
tel.: 01/72 98 800 
fax: 01/72 98 832

Galerija kopalnic in lesa
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• štruca kruha 1,00 €
• burek 1,5 € 

• izdelki iz listnatega testa 1,00 €

Odprto vsak dan, tudi ob nedeljah, od 6h do 22h

Naročila tudi po tel.: 051/447 766

V centru Kamnika, Glavni trg 11
nekdanja mesarija Podgoršek

in v  Svetilniku, Ljubljanska 3d
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